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ΑΝΑΛΥΤΗΣ

Χρήστος Σταϊκούρας 
Η Αλεξανδρούπολη αποκτά ρόλο καταλύτη για την εφοδιαστική 
αλυσίδα και το διεθνές εμπόριο

Οι οκτώ πρωτοβουλίες που έχουν αναληφθεί από το Υπουργείο 
για την ανάπτυξη της Θράκης, του Έβρου και 
της Αλεξανδρούπολης.

Η ΑΜ-Θ 
ΑΝΑΠΤΥΣΣΕΤΑΙ
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Σ. 9

Σ. 7

Συνάντηση στο ΥπΑΑΤ αγροτών του 
Παγγαίου, σε αναμονή κονδυλίου 
από ΕΕ για ακαρπία

Συνεργασία του δήμου Θάσου με τον 
Παγκόσμιο Οργανισμό Τουρισμού

Οι αλλαγές για μισθωτούς, 
συνταξιούχους, 
επαγγελματίες
Αντίστροφη μέτρηση για 
την πρεμιέρα των νέων 
φορολογικών
δηλώσεων

Με ορίζοντα το ΟΣΔΕ 
2024 φτιάχνονται οι 
φάκελοι Νέων Αγροτών

Μπορεί η προκήρυξη των 
Νέων Αγροτών 2024 να είναι 
προγραµµατισµένη για τον 
ερχόµενο Νοέµβριο, ωστόσο 
η προετοιµασία για τους 
φακέλους υποψηφιότητας ήδη 
έχει ξεκινήσει.Σ. 13

ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΗΣ ΚΑΒΑΛΑΣ

Σ. 4

Σ.8

Αποσύρεται η Άννα 
Μισέλ Ασημακοπούλου 
από υποψήφια στις 
ευρωεκλογές με τη Νέα 
Δημοκρατία
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ΕΚΔΟΤΗΣ
Μαρία Κελαϊδή

Δ/ΝΤΗΣ ΣΥΝΤΑΞΗΣ 
Απόστολος Ατζεμιδάκης 

 
ΓΡΑΦΟΥΝ

Απόστολος Ατζεμιδάκης, Τζούλια 
Βασιλείου, Γιαννης Χ’εμμανουήλ, 

Κώστας Παπακοσμάς,  Παναγιώτης 
Πυλιώτης, Γιάννης Γεωργαλής, 

Βασιλική Βασιλειάδου

ΣΥΝΔΡΟΜΕΣ
Ιδιωτών                       60€ + ΦΠΑ
Ε.Π.Ε. & Α.Ε. - Τράπεζες      90€ + ΦΠΑ
Σωματείων- Συλλόγων      150€ + ΦΠΑ
Ενώσεων & Οργανισμών  5 00€ + ΦΠΑ
Δήμων-Κοινοτήτων          1200€ + ΦΠΑ

info@enachannel.gr2 ΑΝΑΛΥΤΗΣΑΠΟΨΗ

Η ΑΠΟΨΗ

Η εφηµερίδα
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ”

δικαιούται
δηµοσιεύσεις του 

Δηµοσίου

Με την υπ’ αρ. 
13289/2015 ΦΕΚ Β 
1716 – 17.08.2015   

απόφαση του 
Υπουργού

Επικρατείας,
η εφηµερίδα
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ”

περιλαµβάνεται 
στην λίστα των 
εβδοµαδιαίων
νοµαρχιακών

εφηµερίδων που 
έχουν την

δυνατότητα
καταχώρησης

δηµοσιεύσεων του
δηµοσίου.
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Oι προκλήσεις του πρωτογενούς τοµέα

γράφει 
ο Ναπολέων Μαραβέγιας*

*Καθηγητής Ευρωπαϊκής 
Πολιτικής Οικονομίας 

Εθνικού και Καποδιστριακού 
Πανεπιστημίου Αθηνών, 

πρώην υπουργός, πρώην 
αντιπρύτανης ΕΚΠΑ

Το ερώτημα γιατί ο αγρο-
τικός τομέας παρουσιάζει 
υστέρηση σε σχέση με τους 
άλλους τομείς της οικονο-
μίας και χρειάζεται στήρι-
ξη απασχολεί τους Ευρω-
παίους -και βέβαια τους 
Ελληνες πολίτες-, ιδίως 
μετά την πρόσφατη κινη-
τοποίηση των αγροτών σε 
όλες τις ευρωπαϊκές χώρες. 
Αυτή η υστέρηση οφείλε-
ται στις ιδιαιτερότητες της 
αγροτικής παραγωγής, οι 
οποίες συνδέονται τόσο με 
τον βιολογικό χαρακτήρα 
των αγροτικών προϊόντων 
όσο και με τις σχέσεις του 
αγροτικού τομέα με τη βιο-
μηχανία και το εμπόριο.

Ο βιολογικός χαρακτήρας 
των αγροτικών προϊόντων 
έχει ως συνέπεια να υπό-
κειται στις «ιδιοτροπίες» 

της φύσης η παραγωγή 
τους, όπως και κάθε ζωντα-
νού οργανισμού (κλιματικές 
συνθήκες, έδαφος, εποχι-
κότητα, απρόβλεπτος χρό-
νος ωρίμανσης, ασθένειες 
κ.λπ.), παρά τη εκβιομηχά-
νισή της, κάτι που αποτελεί 
μεγάλο κίνδυνο για τους 
αγρότες σε σύγκριση με τη 
βιομηχανική παραγωγή.

Η μορφή των σχέσεων του 
αγροτικού τομέα με τους 
συναφείς βιομηχανικούς 
κλάδους οδηγεί την αγρο-
τική παραγωγή να εξαρ-
τάται από τις βιομηχανικές 
εισροές (λιπάσματα, φάρ-
μακα, ζωοτροφές, μηχανή-
ματα κ.λπ.) και, βέβαια, από 
τις βιομηχανίες επεξεργα-
σίας των περισσότερων 
αγροτικών προϊόντων, πριν 
αυτά φθάσουν στον κατα-
ναλωτή.

Ομως οι παραγωγοί αγρο-
τικών προϊόντων αγορά-
ζουν ακριβότερα τα εφόδια 
και πωλούν φθηνότερα τα 
προϊόντα της αγροτικής πα-
ραγωγής τους. Αυτό συμ-
βαίνει σχεδόν πάντα, γιατί 
οι αγροτικές επιχειρήσεις 
είναι πολλές και παράγουν 
σε συνθήκες ανταγωνισμού 
κυρίως φθαρτά προϊόντα, 
ενώ οι επιχειρήσεις εφο-
δίων και επεξεργασίας εί-
ναι λίγες και παράγουν σε 
μονοπωλιακές συνθήκες 
(συνήθως μεγάλες πολυε-
θνικές εταιρείες).

Το αποτέλεσμα είναι οι 

αγρότες να υπόκεινται όχι 
μόνο στον βιολογικό χαρα-
κτήρα της παραγωγής τους, 
αλλά και στις οικονομικές 
σχέσεις που αναπτύσσουν 
αναγκαστικά με τους άλ-
λους κλάδους, ιδίως όταν 
δεν υπάρχουν συνεργατικά 
αγροτικά σχήματα, ώστε να 
αυξηθεί η διαπραγματευ-
τική τους δύναμη. Ετσι, το 
μέσο αγροτικό εισόδημα, 
ακόμη και στην καλύτερη 
περίπτωση (Ολλανδία), δεν 
ξεπερνά το 70% περίπου 
του μέσου εισοδήματος 
στους άλλους τομείς της 
οικονομίας.

Αυτές τις ιδιαιτερότητες 
έχουν αναγνωρίσει τα ευ-
ρωπαϊκά κράτη και έχουν 
φροντίσει, ιδίως μετά τον 
Β’ Παγκόσμιο Πόλεμο, να 
προστατεύσουν τον αγρο-
τικό τομέα προκειμένου 
να εξασφαλίσουν την τρο-
φοδοσία των πληθυσμών 
τους. Ετσι, δημιουργήθηκε 
η Κοινή Αγροτική Πολιτι-
κή (ΚΑΠ) ήδη με την ίδρυ-
ση της ΕΟΚ (1958) και με 
συνεχείς μεταρρυθμίσεις 
εφαρμόζεται μέχρι και σή-
μερα. Καθώς περνούν τα 
χρόνια και αυξάνονται οι 
δυνατότητες του αγροτικού 
τομέα να παράγει, μέσω 
της τεχνολογικής προόδου 
της βιομηχανίας αγροτικών 
εφοδίων και των νέων τε-
χνικών καλλιέργειας φυ-
τών και εκτροφής ζώων, 
ο αγροτικός πληθυσμός 
μειώνεται. Οι λιγότερο 
αποδοτικές αγροτικές επι-

χειρήσεις υποκύπτουν στον 
ανταγωνισμό και έτσι ο 
αριθμός των αγροτών στο 
σύνολο των εργαζομένων 
από 20% το 1960 έφθασε 
στο 5% το 2020 στον μέσο 
όρο της Ευρωπαϊκής Ενω-
σης, ενώ τριπλασιάστηκε 
η αγροτική παραγωγή και 
υπερκαλύπτει την κατανά-
λωση στην Ευρώπη.

Στη σημερινή συγκυρία, 
υπάρχουν τουλάχιστον 
τέσσερις βασικοί λόγοι για 
τους οποίους οι αγρότες σε 
όλες τις ευρωπαϊκές χώρες 
βρίσκονται σε κινητοποιή-
σεις διαμαρτυρίας εναντίον 
της Κοινής Αγροτικής Πο-
λιτικής, προσθέτοντας επι-
μέρους αιτήματα σε κάθε 
χώρα-μέλος.

Ο πρώτος λόγος είναι ότι 
η «Πράσινη Συμφωνία» για 
τον περιορισμό της περι-
βαλλοντικής επίπτωσης της 
αγροτικής παραγωγής, ενώ 
είναι αναγκαία για την αντι-
μετώπιση της κλιματικής 
αλλαγής, άρχισε να εφαρ-
μόζεται από την ΚΑΠ χωρίς 
τη συνήθη διαβούλευση με 
τις αγροτικές οργανώσεις 
σε ευρωπαϊκό και σε εθνι-
κό επίπεδο, με αποτέλεσμα 
την ελλιπή πληροφόρη-
ση και την αντίθεση των 
αγροτών που κλήθηκαν να 
εφαρμόσουν «πράσινες» 
τεχνικές στην παραγωγι-
κή διαδικασία. Οι τεχνικές 
αυτές αναπόφευκτα μειώ-
νουν τον όγκο της αγροτι-
κής παραγωγής (λιγότερα 

λιπάσματα και φάρμακα, 
αγρανάπαυση κ.λπ.), χωρίς 
οι αγρότες να αποζημιώ-
νονται πλήρως γι’ αυτό. 
Αντιθέτως, οι επιδοτήσεις 
της ΚΑΠ το 2023 εκτιμάται 
ότι θα είναι μειωμένες κατά 
περίπου 10%, ενώ για την 
είσπραξή τους απαιτούνται 
μεγάλος όγκος γραφειο-
κρατικών διαδικασιών και 
συνεχείς έλεγχοι.

Ο δεύτερος λόγος είναι ότι 
μετά τον πόλεμο στην Ου-
κρανία οι τιμές της ενέρ-
γειας των βιομηχανικών 
εφοδίων που αγοράζουν οι 
αγρότες αυξήθηκαν υπερ-
βολικά (λιπάσματα, ζωο-
τροφές, ηλεκτρικό ρεύμα, 
πετρέλαιο), με αποτέλεσμα 
να κοστίζουν όλο και πε-
ρισσότερο και συνεπώς να 
μειώνουν το αγροτικό ει-
σόδημα (το 2023 εκτιμάται 
ότι θα υπάρξει μείωση κατά 
7,8% στην Ε.Ε. και 6,1% 
στην Ελλάδα).

Ο τρίτος λόγος είναι ότι, 
εξαιτίας του πληθωρισμού, 
ιδίως στα τρόφιμα, το κό-
στος διαβίωσης και των 
ίδιων των αγροτών έχει 
αυξηθεί, καθώς οι βιομη-
χανίες επεξεργασίας της 
αγροτικής παραγωγής και 
οι έμποροι στους οποίους 
πωλούν τα προϊόντα τους 
αγοράζουν φθηνά από τους 
αγρότες και πωλούν ακριβά 
στους καταναλωτές, δημι-
ουργώντας άτυπα καρτέλ.

Ο τέταρτος λόγος είναι ότι 

εμπορικές συμφωνίες της 
Ε.Ε. με τρίτες χώρες (και 
ιδίως με την Ουκρανία, για 
προφανείς λόγους) επιτρέ-
πουν τις εισαγωγές αγροτι-
κών προϊόντων σε χαμηλές 
τιμές, χωρίς η παραγωγή 
των προϊόντων αυτών να 
υπόκειται σε περιβαλ-
λοντικούς περιορισμούς 
ανάλογους με αυτούς που 
ισχύουν στην Ε.Ε., με απο-
τέλεσμα τον αθέμιτο αντα-
γωνισμό, ενώ ειδικότερα 
στη χώρα μας προκύπτει και 
το ζήτημα των «ελληνοποι-
ήσεων» των εισαγόμενων 
αγροτικών προϊόντων. Σε 
αυτούς τους λόγους προ-
στίθενται και οι συχνές φυ-
σικές καταστροφές (πυρκα-
γιές, πλημμύρες, καύσωνες 
κ.λπ.), με αποκορύφωμα 
την καταστροφική πλημμύ-
ρα στη Θεσσαλία, λόγω της 
κλιματικής αλλαγής.

Προφανώς, τόσο η Ε.Ε. όσο 
και οι κυβερνήσεις στα κρά-
τη-μέλη, με την ελληνική 
κυβέρνηση να πρωτοστατεί, 
προσπαθούν να αμβλύνουν 
τις συνέπειες των παραπά-
νω αιτίων μέσω αποζημι-
ώσεων, φορολογικών ελα-
φρύνσεων στα εφόδια και 
στην ενέργεια, διευθετή-
σεων στις περιβαλλοντικές 
υποχρεώσεις και περιορι-
σμών στις εισαγωγές από 
τρίτες χώρες, χωρίς μεγάλη 
επιτυχία όσον αφορά την 
ικανοποίηση των αιτημά-
των των αγροτών.

www.protothema.gr

Ενας Βαλκάνιος «µικρός Πούτιν»

γράφει 
η ΚΑΤΙΑ ΜΑΚΡΗ*

Η υπόθεση Μπελέρη έχει 
κακοφορμίσει. Ο δήμαρχος 
Χειμάρρας, που βρίσκεται 
ήδη δέκα μήνες στις φυλα-
κές, καταδικάστηκε σε δύο 
χρόνια κράτησης, σε μια 
δίκη εξαρχής «στημένη». Το 
αποτέλεσμά της είχε προα-
ποφασιστεί από τον Αλβανό 
πρωθυπουργό Εντι Ράμα, 
όταν έβαλε να συλλάβουν 
τον Φρέντι Μπελέρη στις 
10 Μαΐου του 2023.

Η διπλωματική γλώσσα 
στην ανακοίνωση του ελ-
ληνικού υπουργείου Εξω-
τερικών δεν κατάφερε να 
κρύψει την πραγματικότη-
τα. «Η απόφαση εντείνει 
τις ανησυχίες για την αντι-
κειμενικότητα της δικαστι-
κής κρίσης», «σημαντικές 
αντιφάσεις στο υλικό», 
«παραβίαση του τεκμηρίου 
της αθωότητας», «δυσα-
νάλογη ποινή φυλάκισης 
που διατηρεί σε ομηρία τον 
εκλεγμένο δήμαρχο». Μια 
μεθόδευση, δηλαδή, για να 

μη γίνει ποτέ δήμαρχος Χει-
μάρρας ο Μπελέρης και για 
να μη σταθεί εμπόδιο στα 
σχέδια Ράμα για την υφαρ-
παγή των περιουσιών της 
ελληνικής μειονότητας.

Ο Γιώργος Παπανδρέου, 
κάποτε, παρουσίαζε στα 
συνέδρια της Σοσιαλιστικής 
Διεθνούς τον Εντι Ράμα ως 
φέρελπι σοσιαλιστή. Μύ-
θος. Πρώην μπασκετμπο-
λίστας και καλλιτέχνης, 
αναρριχήθηκε στην εξουσία 
υποσχόμενος αμείλικτη κα-
ταστολή των εγκληματικών 
συμμοριών και κατέληξε να 
υπερασπίζεται νόμους για 
το ξέπλυμα μαύρου χρήμα-
τος και να απολογείται για 
την εμπλοκή συνεργατών 
του σε κυκλώματα ναρκω-
τικών. Κατά τη διάρκεια της 
θητείας του, κορυφώθηκαν 
η συστηματική υπονόμευση 
των δικαιωμάτων της μει-
ονότητας, η συστηματική 
υφαρπαγή των περιουσιών 
τους, η υποδοχή στον Νίκο 
Κοτζιά από οργανωμένους 
Τσάμηδες και η κοροϊδία 
στη σημερινή ελληνική κυ-
βέρνηση για την οριοθέ-
τηση της υφαλοκρηπίδας. 
Εχουμε συμφωνήσει για 
αυτό εδώ και δύο χρόνια, 
αλλά δήθεν το μπλοκάρει 
ο Πρόεδρος της Αλβανικής 
Δημοκρατίας. Τελευταίο 
δείγμα προθέσεων η υπό-
θεση Μπελέρη. Είναι ίσως 
η κορωνίδα των προκλητι-
κών ενεργειών του.

Οι δισταγμοί και οι δεύτε-
ρες σκέψεις στο Μαξίμου 
και στο ΥΠΕΞ δεν είναι 
κατανοητοί. Ακόμα και η 
προοπτική κάποτε να συμ-
φωνήσουμε με τους Αλβα-
νούς για την οριοθέτηση 
υφαλοκρηπίδας, είναι πλέ-
ον δευτερευούσης σημα-
σίας. Στην Αλβανία έχουμε 
μια αρκετά μεγάλη μειονό-
τητα, αναγνωρισμένη από 
διεθνείς συνθήκες. Πρέπει 
να την προστατεύσουμε και 
αυτό θα έκανε κάθε κράτος 
που σέβεται τον εαυτό του. 
Δεν έχει κανένα νόημα να 
σου λένε -και να αρέσκεσαι 
να πιστεύεις- πως είσαι πυ-
λώνας σταθερότητας, όταν 
σε δουλεύει ψιλό γαζί ένας 
Βαλκάνιος «μικρός Πούτιν».

Ο Ράμα γνωρίζει πως αυτό 
που κάνει έχει απήχηση 
στον αλβανικό πληθυσμό, 
ο οποίος, σύμφωνα με όλες 
τις μετρήσεις, θεωρεί τη 
χώρα μας ως τη μεγαλύτε-
ρη απειλή για την Αλβανία. 
Ξέρει ότι έτσι κερδίζει πό-
ντους και θεωρεί ότι μπορεί 
να συνεχίσει στο ίδιο μοτί-
βο εσαεί. Πιστεύει μάλλον 
πως δεν θα καταφέρουμε 
να αντισταθούμε στις πι-
έσεις της Γερμανίας, που 
έχει συμφέροντα στη χώρα. 
Ούτε στο pressing της Ιτα-
λίας, της οποίας οι επιχει-
ρήσεις θέλουν να φτιάξουν 
ξενοδοχειακές μονάδες 
στις ελληνικές περιουσίες. 

Ποντάρει ακόμη στις ΗΠΑ 
που καίγονται για το ΝΑΤΟ, 
στον Ερντογάν που τον 
χρηματοδοτεί, ενώ μπορεί 
να συμμαχήσει με τον διάο-
λο αρκεί αυτός να στηρίζει 
τις μεθοδεύσεις του.

Η ελληνική στάση, άρα, 
πρέπει να αλλάξει άρδην. 
Με πρώτη την αντίληψη 
που λέει πως η υπόθεση 
Μπελέρη «δεν αποτελεί δι-
μερές ζήτημα, αλλά ζήτημα 
κράτους δικαίου, το οποίο 
ως κοινοτικό κεκτημένο 
συνιστά σαφή προϋπόθεση 
για την πρόοδο των ενταξι-
ακών διαπραγματεύσεων». 
Φυσικά και είναι (και) δι-
μερές ένα θέμα που αφορά 
τη δική μας μειονότητα. Και 
πρέπει να καταστήσουμε 
σαφές στον Ράμα (και σε 
όσους τον υποστηρίζουν 
μέσα στην Ε.Ε.) ότι, όσο 
υπονομεύουν τα κατοχυ-
ρωμένα δικαιώματα της 
μειονότητας, δεν πρόκει-
ται ποτέ να ξεπαγώσουν οι 
ενταξιακές τους διαπραγ-
ματεύσεις με την Ε.Ε.

Ούτε αυτό, όμως, μοιά-
ζει πια αρκετό. Η ελληνική 
προειδοποίηση και ο απο-
κλεισμός του Ράμα από τη 
Διαβαλκανική Διάσκεψη 
τον Αύγουστο του 2023 
στην Αθήνα ήταν μια καλή 
κίνηση. Τώρα ήρθε η ώρα 
της κλιμάκωσης και της κι-
νητοποίησης των διπλωμα-
τικών μηχανισμών και των 

ερεισμάτων μας σε διεθνή 
φόρα και οργανισμούς, 
ώστε να κοπεί οποιαδή-
ποτε χρηματοδότηση προς 
την Αλβανία και να χαλάσει 
όποια θετική πρωτοβουλία 
ετοιμάζεται για τη γειτονι-
κή χώρα. Υπάρχει μια σειρά 
από μέτρα που μπορούν να 
πονέσουν την Αλβανία.

Είναι βέβαιο πως όλα αυτά 
θα δυσαρεστήσουν σφό-
δρα τους εταίρους μας 
στην Ε.Ε. και αλλού. Δεν 
πειράζει. Το συμφέρον μας 
επιβάλλει να βάλουμε τον 

Ράμα στη θέση του και να 
δώσουμε στους Αλβανούς 
να καταλάβουν πως θα 
«ματώσουν» αν συνεχίσουν 
έτσι.

www.real.gr
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Καβάλα 
Επίσκεψη Υπουργού Μετανάστευσης και Ασύλου Δηµήτρη 
Καιρίδη στη δοµή φιλοξενίας προσφύγων

Οι επισκέψεις του 
Υπουργού Μεταναστευ-
τικής Πολιτικής Δημή-
τρη Καιρίδη στις δομές 
φιλοξενίας μεταναστών 
σε Καβάλα, Δράμα και 
Σέρρες επισημαίνουν τη 
σημασία που αποδίδεται 
στην οργάνωση και λει-
τουργία των αντίστοι-
χων δομών.

Στην Καβάλα, επισκέφθηκε 
την ανοιχτή δομή φιλοξενί-
ας στο πρώην στρατόπεδο 
Ασημακοπούλου, επισημαί-
νοντας το μεγάλο ποσοστό 
μεταναστών που εργάζο-
νται στον πρωτογενή το-
μέα, στην εστίαση, τον του-
ρισμό και σε βιομηχανικές 
μονάδες.

Έμφαση δόθηκε στο γε-

γονός ότι οι μετανάστες 
εργάζονται νόμιμα και συμ-
βάλλουν στην εθνική οικο-
νομία. Επίσης, αναφέρθηκε 
στη σημασία της εκπαίδευ-
σης των παιδιών τους στην 
ελληνική γλώσσα και τον 
ελληνικό πολιτισμό. Τέλος, 
υπογραμμίστηκε η ησυχία 
και η τάξη που επικρατεί 
στη δομή φιλοξενίας.

Καβάλα  
Συνάντηση πρυτανικών αρχών ΔΠΘ µε την κοινότητα της 
πανεπιστηµιούπολης
Ανοιχτή συζήτηση γνω-
ριμίας πραγματοποιή-
θηκε το πρωί της Πα-
ρασκευής 15 Μαρτίου 
2024  στο φουαγιά του 
Διεθνούς Πανεπιστημίου 
της Καβάλας.

Η διοίκηση του Δημοκριτεί-
ου Πανεπιστημίου Θράκης, 
μαζί με την κοσμήτορα και 
τους προέδρους αντιπρο-
έδρους των τμημάτων 
Καβάλας και Δράμας, συ-

ναντήθηκαν για να συζητή-
σουν θέματα που αφορούν 
το πανεπιστημιακό περι-
βάλλον.

Στη συνάντηση παρέστη-
σαν επίσης οι διευθυντές 
των διοικητικών υπηρεσι-
ών του πανεπιστημίου, μαζί 
με το διοικητικό προσωπικό 
της Καβάλας. Η παρουσία 
τους υποδηλώνει τη σημα-
σία που δίνεται στην οργα-
νωτική πτυχή του πανεπι-

στημίου και τη συνοχή στη 
λειτουργία του.

Η επίσκεψη ολοκληρώθηκε 
με ξενάγηση στις υποδομές 
εκπαίδευσης και έρευνας 
των τμημάτων, προσφέρο-
ντας έτσι μια ολοκληρω-
μένη εικόνα του πανεπι-
στημιακού περιβάλλοντος 
και των δυνατοτήτων που 
προσφέρει.

Το 1ο Λυκειο καβαλας συµµετεχει στο 
East Makedonia Thrace II

Στο East Makedonia 
Thrace II συμμετεχει το 
1ο Λύκειο Καβάλας  σε 
μια δράση για ανταλλα-
γή ιδεών, συζητήσεις και 
διάλογο μεταξύ διαφο-
ρετικών ατόμων και ορ-
γανώσεων. ενίσχυοντας 
την εκπαιδευτική και πο-
λιτιστική εμπειρία των 
μαθητών συμβάλλοντας 
στην ανάπτυξη κριτικής 
σκέψης και κοινωνικών 
δεξιοτήτων.
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7ος ΠΑΠΑΧΡΗΣΤΙΔΕΙΟΣ ΔΡΟΜΟΣ 2024
Ο Δήμος Παγγαίου , 
σε συνεργασία με τον 
ΟΚΑΚ και με την υπο-
στήριξη της ΕΑΣ ΣΕΓΑΣ 
Αν. Μακεδονίας-Θρά-
κης, διοργανώνουν τον 
7ο αγώνα δρόμου σε δη-
μόσια οδό στη μνήμη του 
μεγάλου ευεργέτη της 
περιοχής, Φρίξου Παπα-
χρηστίδη.

ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΔΙΕΞΑΓΩ-
ΓΗΣ: 24 Μαρτίου 2024 
ΑΦ Ε Τ Η Ρ Ι Α -Τ Ε Ρ Μ ΑΤ Ι -
ΣΜΟΣ: Οδός Περδίκα (όπι-
σθεν του Οικοτροφείου) 
Ελευθερούπολη

ΑΠΟΣΤΑΣΗ ΑΓΩΝΩΝ: 

10km-5Km-1Km

ΔΙΑΔΡΟΜΗ: Κυκλική μέσα 
στον αστικό ιστό της πό-
λης και προστίθεται ο πε-
ριμετρικός δασικός δρόμος 
στους πρόποδες του Συμ-
βόλου. Θα υπάρχει ηλε-
κτρονική χρονομέτρηση για 
όλους τους δρομείς των 
αγώνων 10km. και 5km

ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΣΥΜΜΕΤΕΧΟ-
ΝΤΕΣ ΔΕΝ ΥΠΑΡΧΕΙ ΟΙΚΟ-
ΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΒΑΡΥΝΣΗ

Οι εγγραφές ξεκίνησαν 
στο link : https://bit.ly/
papachristideios_2024

Γαβριήλ Αραµπατζής από την Ελευθερούπολη έπιασε το όριο 
για το Παγκόσµιο Πρωτάθληµα Στίβου
Οαθλητής από την 
Ελευθερούπολη, Γαβρι-
ήλ Αραμπατζής έπιασε 
στους αγώνες στο Σχη-
ματάρι το όριο για το 
Παγκόσμιο Πρωτάθλημα 
Στίβου της κατηγορίας 
Τ20 που θα γίνει στο Κό-
μπε της Ιαπωνίας, αλλά 
και για τους Παραολυ-
μπιακούς Αγώνες στο 
Παρίσι.

Μπράβο Γαβριήλ!

Συνάντηση στο ΥπΑΑΤ αγροτών του Παγγαίου, σε αναµονή 
κονδυλίου από ΕΕ για ακαρπία

Με θετικό πρόσημο κα-
τέληξε η κάθοδος στην 
Αθήνα της διοίκησης του 
Αγροτικού Συλλόγου 
Παγγαίου και της συ-
νάντησης που είχε, στο 
ΥπΑΑΤ, με τους κ.κ. Στα-
μενίτη και Στρατάκο.

Αυτό που βγήκε από την 

συνάντηση είναι ότι το 
ΥπΑΑΤ αναμένει το πράσινο 
φως και την χορήγηση κον-
δυλίου από την ΕΕ για να 
πληρώσει την ακαρπία του 
2023.

Στην συνάντηση συμμετείχε 
ο πρόεδρος ΤΟΕΒ Πιερίας 
– Κοιλάδας κ. Γιώργος Μί-

χογλου, ο βουλευτής Καβά-
λας κ. Γιάννης Πασχαλίδης 
και ο Δήμαρχος Παγγαίου 
κ. Φίλιππος Αναστασιάδης.

Ο κ. Γρηγόρης Γρουζίδης, 
πρόεδρος Αγροτικού Συλ-
λόγου Παγγαίου, τόνισε  
ότι «το ραντεβού το είχαμε 
ζητήσει εδώ και 2 μήνες 

αλλά οι κινητοποιήσεις πή-
γαν πίσω την συνάντηση.

Βασικό θέμα ήταν το πρό-
βλημα της ακαρπίας, που 
στην περιοχή έπληξε όλες 
τις καλλιέργειες. Όπως μας 
δήλωσαν οι εκπρόσωποι 
του ΥπΑΑΤ αναμένουν το 
κονδύλι από την ΕΕ που θα 

χορηγήσει στην χώρα μας 
για να δουν στην συνέχεια 
την κατανομή που θα κά-
νουν.

Για τις ζημιές στο φυτικό 
κεφάλαιο από την χαλαζό-
πτωση του 2022 δεν είχα-
με το όριο 30% σε επίπεδο 
νομού για να μπορέσουν 

να ενταχθούν στα ΠΣΕΑ. 
Εμείς ζητήσαμε να κατα-
βληθεί μια ενίσχυση τύπου 
de minimis για τους πλη-
γέντες.
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Σ. Μιχαηλίδης  
Λεφτά υπάρχουν, αλλά… κολλάνε οι διαδικασίες

Στο συνέδριο East 
Macedonia Thrace 
Forum Ι

Στην κοινή διαπίστωση ότι 
εξελίσσεται σε ισχυρό ο δε-
σμός που αναπτύσσουν οι 
ιδιώτες με την τοπική αυ-
τοδιοίκηση στην αστική και 
αγροτική ανάπτυξη προέ-

βησαν οι συμμετέχοντες σε 
σχετικό πάνελ που διοργα-
νώθηκε χθες, στη δεύτε-
ρη ημέρα υλοποίησης του 
East Macedonia Thrace 
Forum ΙΙ, που διοργανώνε-
ται από τη City Hub Events, 
στην Αλεξανδρούπολη σε 
συζήτηση που συντόνισε η 
δημοσιογράφος της εφη-

μερίδας “Το Βήμα” Δήμη-
τρα Κρουστάλλη. Όπως 
αναφέρθηκε, τα οφέλη κα-
ταγράφονται πολλαπλά και 
αμφίδρομα ενώ πράγματι 
υπάρχει πληθώρα χρηματο-
δοτικών εργαλείων, η σω-
στή αξιοποίηση των οποίων 
μπορεί να ενδυναμώσει τις 
τοπικές κοινότητες.

Ο Δήμαρχος Νέστου, Σάβ-
βας Μιχαηλίδης, Πρόεδρος 
της Περιφερειακή Ένωσης 
Δήμων Ανατολικής Μακε-
δονίας και Θράκης τόνισε 
από την πλευρά του ότι τα 
χρηματοδοτικά εργαλεία 
για την αστική ανάπτυξη 
κυρίως στην ύπαιθρο όπου 
απαιτείται η υλοποίηση 

βασικών έργων υποδομής 
και όχι μόνο, είναι αρκετά 
και με στόχευση. Κατά τον 
ίδιο, χρήματα υπάρχουν 
και σήμερα περισσότερο 
από ποτέ άλλοτε είναι δυ-
νατή και ορατή η μείωση 
των ανισοτήτων μεταξύ 
των πόλεων στη χώρα μας, 
αυτό όμως που απαιτείται 

να βελτιωθεί είναι ο χρόνος 
υλοποίησης των Project, 
από την ημέρα χρηματοδό-
τησης μέχρι και την εκτέλε-
σή τους.

East Macedonia & Thrace Forum II
Τετ -α- τετ συνάντηση για τον πρωτογενή τοµέα

Τα συνολικότερα προβλήματα των αγροτών και του πρωτογενούς τομέα στην Περιφέρεια ΑΜΘ είχαν την δυνατότητα να συζητήσουν στα πλαίσια του συνέδριου 
του  East Macedonia & Thrace Forum II που διοργανώνεται στην Αλεξανδρούπολη,  τετ -α- τετ, ο Υπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης Λευτέρης Αυγενάκης, ο Αντι-
περιφερειάρχης Καβάλας Θεόδωρος Μαρκόπουλος και ο Δήμαρχος Νέστου Σάββας Μιχαηλίδης.
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Η εφηµερίδα µας φιλοξενεί  στην έκδοση της αυτή και στην συνέχεια µια σειρά κειµένων που θα αφορούν την νεότερη 
τοπική ιστορία. Είναι από την έρευνα και αναζήτηση του Ερευνητή της τοπικής ιστορίας κ. Κώστα Π. Παπακοσµά 

αποτελούν δε το περιεχόµενο µια µεγάλης εργασίας που σύντοµα θα εκδοθεί. Η εφηµερίδα µας ευχαριστεί τον κ. Κώστα 
Π. Παπακοσµά για την ευγενική παραχώρηση των κειµένων αυτών για τους αναγνώστες του ΑΝΑΛΥΤΗ.

Ιστορικές ψηφίδες µέσα από τις ονοµασίες 
των οδών της πόλης.
Του Κωνσταντίνου Π. Παπακοσμά*

Μέσα από την σελί-
δα αυτή του “Ανα-
λυτή” προσπαθώ 

να σας μεταφέρω ψηφίδες 
τοπικής ιστορίας. Οι ονο-
μασίες οδών , πλατειών, 
συνοικιών αλλά και σημεί-
ων σε μια πόλη έχουν την 
ξεχωριστή τους ιστορία. 
Αποτυπώνουν πρόσωπα 
, γεγονότα  αλλά και ση-
μαντικές ημερομηνίες. Στο 
διάβα του χρόνου η δρά-
ση των προσώπων που τα 
ονόματα τους βρίσκονται 
σε δρόμους ή σημεία .. χά-
νεται . Λίγοι γνωρίζουν την 
ιστορία τους και τις πρά-
ξεις τους. Θα αναφερθώ  
σε σημαντικές ονομασίες 
δρόμων στην Καβάλα που 
τα ονόματα μας παραπέ-
μπουν στην τοπική αλλά 
και πανελλαδική νεώτερη 
ιστορία.

Ο Δήμος Καβάλας και 
το Δημοτικό Συμβούλιο.. 
“αποφασίζει και ονομάζει 
προς τιμήν του αειμνή-
στου Σοφοκλή Βενιζέ-
λου την λεωφόρο από 
το τέρμα της Καλαμί-
τσας και περνάει το κέ-
ντρο της τουριστικής 
συνοικίας Κηπούπολη 
και καταλήγει στους 
στρατώνες Λ.Υ.Β. σε Λε-
ωφόρο Σοφοκλή Βενι-
ζέλου” είναι η απόφαση 
που λαμβάνεται την 26η 
Μαρτίου του 1964.

Το 1964 αποβιώνει ο Βα-
σιλιά Παύλος . Ο Δήμος 
Καβάλας εκδίδει ψήφισμα 

στο οποίο εκφράζει την 
βαθύτατη οδύνη του για 
τον πρόωρο θάνατο του 
Βασιλιά και με το οποίο 
αποφασίζει να ονομάσει 
την κατασκευαζόμενη νέα 
παραλιακή οδό από το 
Φάληρο μέχρι του τέρμα-
τός της οδού σε “Λεωφό-
ρος Βασιλέως Παύλου” . 
Είναι η 135η πράξη του 
Δημοτικού Συμβουλίου 
που λαμβάνεται την  9η  
Μαρτίου 1964.

Ο ίδιος δρόμος αλλάζει 
ονομασία την 12η Οκτω-
βρίου 1965. Με νέα από-
φαση του Δημοτικού Συμ-
βουλίου  ονομάζεται σε  
λεωφόρο “Εθνικής Αντι-
στάσεως” η λεωφόρος  
που αρχίζει από τη γωνία 
του λιμανιού και τερματίζει 
στον κόμβο Φαλήρου , εί-
ναι η 376η πράξη του Δ.Σ. 
Καβάλας.   

Με την ίδια απόφαση του, 
το Δ.Σ. ονομάζει σε λε-
ωφόρο Δημοσθένη Μα-
κέδου  την λεωφόρο που 
αρχίζει από τον θερινό κι-
νηματογράφο “ΟΛΥΜΠΙΑ” 
και περνάει από τη νότια 
πλευρά του Ι.Κ.Α. Στην ίδια 
απόφαση ορίζει την ανάρ-
τηση στο Δημοτικό Μέγα-
ρο της  εικόνας  του τέως 
αειμνήστου προέδρου του 
Δ.Σ  Δημοσθένη Μακέ-
δου
. 
Η ΔΡΑΣΗ ΤΗΣ UNRRA
Την 1η  Απριλίου1945  αρ-
χίζει η δράση της UNRRA 

στην Ελλάδα. Η οργάνωση 
αυτή των Η. Π. Α. στέλνει 
στην Ελλάδα τρόφιμα, είδη 
ρουχισμού και με χρήματα 
επιχειρεί την ανασύνταξη 
και δημιουργία υποδομών 
στην κατεστραμμένη χώρα 
μετά τον δεύτερο παγκό-
σμιο πόλεμο. Οι Καβαλιώ-
τες για να τιμήσουν την 
προσφορά της οργάνωσης 
αυτής έδωσαν το όνομα 
της σε ένα δρόμο. Σύμ-
φωνα με τον οδηγό της 
Καβάλας του έτους 1949 
η οδός Ούνρρας ήταν από 
Ρούσβελτ μέχρι Ομονοίας. 
Το 1955 τόσο το όνομα 
του δρόμου αυτού όπως 
και άλλες …ξενικές ονομα-
σίες άλλαξαν στην πόλη με 
απόφαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου.

Η ΑΛΙΕΙΑ ΣΤΗΝ ΚΑΒΑ-
ΛΑ
Η ναυτική μας πόλη είναι 
παντού, η θάλασσα πηγή 
ζωής έθρεψε αυτόν τον 
τόπο. Στην φωτογραφία 
μας αλιευτικό σκάφος  
νηολογίου Καβάλας, στο 
Λιμάνι της Αλεξανδρού-
πολης, στη δεκαετία του 
1960. Η αλιευτική παρά-
δοση στην Καβάλα ξεκινά 
εδώ και έναν αιώνα. Ενδυ-
ναμώθηκε με την έλευση 
των προσφύγων το 1922. 
Με εμπειρία στις θάλασσες 
του Αιγαίου και του Βο-
σπόρου ήρθαν στη νέα πα-
τρίδα άλλοι με τα εργαλεία 
δουλειάς τους τα σκάφη 
τους και οι περισσότεροι 
με την γνώση της τέχνης 

της αλιείας που γνώριζαν 
. Εδώ ρίζωσαν και δημι-
ούργησαν έναν από τους 
μεγαλύτερους στόλους της 
Ελλάδας.

ΕΝΑ .. ΕΓΓΡΑΦΟ
Πριν 90 χρόνια τέτοιες 
ημέρες συντάσσονταν 
αυτή η επιστολή από την 
Καβάλα με προορισμό 
τον Πειραιά. Ο Ευριπίδης 
Γκανούλης με “αντιπρο-
σωπείαι και προμήθειες” 
στην οδό Ομονοίας 12 
στην Καβάλα ζητούσε την 
εκτέλεση μιας παραγγελί-
ας από τον Χρήστο Δ. Αρ-
γυρόπουλο στον Πειραιά 
ήταν φρουτιέρες για λο-
γαριασμό του Αναστασίου 
Χουρμουζιάδη. Η επιστο-
λή ιδιαίτερα καλαίσθητη 
όπου αναφέρεται και η 
τηλεγραφική διεύθυνση 
της επιχείρησης. Από το 
ίδιο το .. χαρτί προκύπτει 
ότι έφθασε δυο μέρες 
μετά στον προορισμό της 
και απαντήθηκε αμέσως. 
Μικρά τεκμήρια ιστορίας 
της πόλης που συνθέτουν 
την εμπορική και επαγγελ-
ματική πορεία αυτού του 
τόπου. Δυστυχώς μεγάλο 
μέρος του πολύτιμου αρ-
χείου του Επιμελητηρίου 
Καβάλας έχει καταστρα-
φεί, μετά την πυρκαγιά 
το 1986, σε παρακείμενο 
κτίριο πίσω από τα γρα-
φεία του.. έτσι στερούμα-
στε έστω και των λίγων 
τεκμηρίων που υπήρχαν, 
όπως βιβλία εγγραφών, 
επιστολόχαρτα επαγγελ-
ματικές κάρτες φωτογρα-
φίες δραστηριοτήτων κ.α. 
Βέβαια υπάρχουν σειρά εκ-
δόσεων “Οδηγός Αγοράς” 
προπολεμικών και μετα-
πολεμικών δεκαετιών που 
τουλάχιστον μέσα από τις 
εκδόσεις αυτές μπορούμε 
να δούμε την αγορά της 
πόλης μας, τα καταστή-
ματα, τις επιχειρήσεις και 
τους ανθρώπους που τις 
δημιούργησαν.

ΤΟ ΚΤΙΡΙΟ ΤΗΣ ΕΜΠΟ-
ΡΙΚΗΣ
Ήταν το Σάββατο της 2ας 
Ιανουαρίου του σωτηρί-
ου έτους 1932 ήμερα που 
πρώτο λειτούργησε  το 

κατάστημα της Εμπορικής 
Τράπεζας στην Καβάλα 
στο νέο ιδιόκτητο κτίριο 
στην παραλία της πόλης . 
Κτίσμα του 1927 σε σχέδια 
του Αθηναίου αρχιτέκτονα 
Κωνσταντίνου Κιτσίκη. Κτί-
ριο με ξεχωριστά στοιχεία. 
Η τράπεζα ήταν εκεί μέχρι 
τον Μάιο του 1941, τότε 
καταλήφθηκε από τους 
Βούλγαρους κατακτητές 
και μετατράπηκε σε τη-
λεγραφείο , ταχυδρομείο 
και τηλεφωνείο. Δίπλα 
στο κτίριο από την δεξιά 
πλευρά , με εικόνα από την 
παραλία υπήρχαν κτίσματα 
που στέγαζαν επιχειρήσεις 
και γραφεία εμπόρων της 
πόλης, όπως του ξυλέ-
μπορα Ν. Τερμεντζή. Στην 
διάρκεια της Βουλγαρι-
κής κατοχής αυτά γκρεμί-
στηκαν ώστε να υπάρχει 
πρόσβαση στην πλατεία , 
από την παραλία. Με την 
απελευθέρωση η Τράπεζα 
επέστρεψε στην Καβάλα 
και στέγασε το κατάστη-
μα της. Στην δεκαετία του 
1960 στέγασε σε τμήμα 

της , με ξεχωριστή είσο-
δο από την οδό Βενιζέλου 
την Νομαρχία Καβάλας. 
Για πολλά χρόνια μέχρι τα 
μέσα της δεκαετίας του 
1980 στα ανατολικά του 
κτιρίου της Τράπεζας , 
από την παραλία υπήρχαν 
οι λούστροι της Καβάλας. 
Στον τελευταίο όροφο του 
κτιρίου υπήρχε η κατοικία 
του εκάστοτε διευθυντή 
της Τράπεζας.  Στο ισόγειο 
του κτιρίου από την παρα-
λία λειτούργησε και κατά-
στημα πρατηρίου βενζίνης 
αλλά και ζαχαροπλαστείο 
– καφενείο με το όνομα 
«Παντελής». Στην δεκαετία 
του 2000 και με το τέλος 
της Εμπορικής Τράπεζας , 
στο κτίριο αναρτήθηκαν οι 
πινακίδες της Alpha Bank, 
έτσι στεγάστηκαν τραπε-
ζικές υπηρεσίες αυτής της 
Τράπεζας. Σήμερα λει-
τουργεί ως ξενοδοχείο.

*Ο Κωνσταντίνος Π. 
Παπακοσμάς 

καταγράφει τη νεότερη 
ιστορία της πόλη
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Συνεργασία του δήμου Θάσου με τον Παγκόσμιο Οργανισμό 
Τουρισμού

Το έργο ξεκίνησε επίσημα με 
την εναρκτήρια εκδήλωση, 
που διοργανώθηκε από το 
Δήμο Θάσου σε συνεργασία 
με τον Παγκόσμιο Οργανισμό 
Τουρισμού (ΠΟΤ/UN Tourism) 
και την ICF, συμβαλλόμενο 
μέλος ΠΟΤ, στις 8 Μαρτίου 
2024, με την παρουσία φορέ-
ων, ιδιωτικών και δημοσίων. 
Η εκδήλωση σηματοδότησε 
την εκκίνηση των διαδικασι-
ών της συνεργασίας που υπο-
γράφηκε στις 25 Αυγούστου 
2023, με τίτλο «Συμφωνία 
Συνεργασίας για το πακέτο 
Τεχνικής Βοήθειας, μεταξύ 
του Δήμου Θάσου και του 
Παγκόσμιου Οργανισμού 
Τουρισμού».

Το κοινό έργο θα επικεντρω-
θεί σε δύο βασικά ζητήματα, 
το τουριστικό μάρκετινγκ και 
τη συμμετοχή της τοπικής 
κοινωνίας. Το έργο αποτελεί 
μέρος μιας ευρύτερης εστία-
σης που θέτει τους κατοίκους 
στο επίκεντρο της τουριστικής 
πολιτικής, καθώς η ανάκαμψη 
του τομέα συνεχίζει να επι-
ταχύνεται. Η δραστηριότητα 
μάρκετινγκ θα ολοκληρωθεί 
στα τέλη Ιουλίου, με τη Μελέ-
τη Κατοίκων να διαρκεί έως τα 
τέλη Νοεμβρίου και με τα απο-
τελέσματα να ολοκληρώνο-
νται  έως το τέλος του έτους.

Ο Παγκόσμιος Οργανισμός 
Τουρισμού, σε συνεργασία 
με το συμβαλλόμενο μέλος 
του, την ICF, θα συνεργαστεί 
με τους τοπικούς τουριστικούς 
φορείς και κατοίκους από όλο 
το νησί σε μια σειρά δράσεων 
Τεχνικής Συνεργασίας. Η συλ-
λογική εργασία θα επικεντρω-
θεί σε μια σειρά πυλώνων, 
όλοι σχεδιασμένοι για να επι-
ταχύνουν την ανάκαμψη από 
τις επιπτώσεις της πανδημίας 
στον νησιωτικό τουρισμό και 
στην οικοδόμηση μεγαλύτερης 

ανθεκτικότητας έναντι μελλο-
ντικών κραδασμών.

Η Μελέτη για τους Κατοίκους 
της Θάσου (TRS) θα συλλέξει 
πληροφορίες σχετικά με τον 
τρόπο με τον οποίο οι ντόπιοι 
αξιολογούν και ασχολούνται 
με τον τουρισμό στο νησί, 
τόσο από την άποψη του οικο-
νομικού αντίκτυπου του τομέα 
όσο και των κοινωνικών-πο-
λιτιστικών του επιπτώσεων. Η 
μελέτη θα βασίζεται σε ομά-
δες εστίασης, συνεντεύξεις και 
ερωτηματολόγια. Οι πληρο-
φορίες και τα δεδομένα που 
θα συλλεχτούν, θα αποδοθούν 
με μια σειρά συστάσεων και 
επακόλουθων ενεργειών.

Επίσης, το έργο θα υποστηρί-
ξει τις προσπάθειες ανάκαμ-
ψης του τουρισμού του νησιού 
της Θάσου μέσω της αξιολό-
γησης των πρωτοβουλιών 
μάρκετινγκ και προσφοράς 
του τουριστικού προϊόντος, 
καταλήγοντας στη συνέχεια σε 
παροχή συστάσεων για βελ-
τιώσεις. Οι εταίροι του έργου 
θα:

– Αξιολογήσουν την αποτελε-
σματικότητα των πρωτοβου-
λιών μάρκετινγκ που εφαρ-
μόστηκαν κατά τη διάρκεια 
της πανδημίας, με έμφαση στο 
πόσο συμβατές είναι με τις 
τρέχουσες τουριστικές τάσεις 
και απαιτήσεις.

– Εξετάσουν τις θέσεις και 
απόψεις των δημοτικών αρ-
χών και των τοπικών φορέων 
για τα τρέχοντα τουριστικά 
προϊόντα της Θάσου.

– Ερευνήσουν και εντοπίσουν 
τις βέλτιστες διεθνές πρακτι-
κές σχετικά με τις δραστηρι-
ότητες μάρκετινγκ μετά την 
πανδημία καθώς των βραχυ-
πρόθεσμων και μακροπρόθε-

σμων μοντέλων που θα εφαρ-
μοστούν για τη Θάσο.

– Προσδιορίσουν τις τουριστι-
κές αγορές που θα είναι ση-
μαντικές για τη Θάσο και τον 
εντοπισμό καλύτερων πρακτι-
κών.

Την εκδήλωση χαιρέτισε 
εγκάρδια ο Αντιπεριφερει-
άρχης Τουρισμού ΠΑΜΘ, 
κος Παναγιώτης Αρχοντής, 
τονίζοντας την έμπρακτη στή-
ριξη της περιφέρειας για την 
τουριστική ανάπτυξη του νη-
σιού της Θάσου, θέτοντάς την 
ως προτεραιότητα της ΠΑΜΘ.

Ο Δήμαρχος Θάσου, κος 
Ελευθέριος Κυριακίδης 
δήλωσε:

«Σήμερα, με την παρουσία 
όλων των φορέων, ιδιωτι-
κών και δημοσίων, μαζευ-
τήκαμε για να ξεκινήσουμε 
τις διαδικασίες της συνερ-

γασίας που υπογράψαμε 
στις 25 Αυγούστου 2023 με 
τον Παγκόσμιο Οργανισμό 
Τουρισμού, ως το δεύτερο 
νησί πανελλαδικά: το έργο 
που θέτει την τοπική κοι-
νότητά μας στο επίκεντρο 
των άμεσων πολιτικών της 
τουριστικής ανάπτυξης του 
νησιού της Θάσου, μέσα 
από συνέργειες και συνερ-
γασίες, ενισχύοντας την 
ποικιλομορφία και την αν-
θεκτικότητα του τουρισμού 
και θέτοντας τις βάσεις για 
ισόρροπη και προς όφελος 
όλων αειφορική ανάπτυξη 
του κλάδου και του τόπου 
μας.

Ο Παγκόσμιος Οργανισμός 
Τουρισμού με τα διεθνή και 
σύγχρονα “εργαλεία” που 
διαθέτει θα αναλύσει και 
θα αξιολογήσει τις έως σή-
μερα ενέργειες μάρκετινγκ 
με σκοπό την δημιουργία 
ενός νέου Σχεδίου Δρά-

σης και θα διεξάγει έρευνα 
στους κατοίκους του νη-
σιού ώστε, να διασφαλίσει 
την συν – περίληψή τους 
στο σχεδιασμό της κατάλ-
ληλης πολιτικής εξωστρέ-
φειας, που είναι απαραί-
τητη για μια πιο βιώσιμη 
τουριστική ανάπτυξη, τόσο 
σε τοπικό όσο και σε διε-
θνές επίπεδο».

Ο Επικεφαλής Τουρισμού 
της ICF, συμβαλλόμενο μέ-
λος του UN Tourism, κ. Νι-
κόλαος Γκολφινόπουλος 
πρόσθεσε:

«Είναι εξαιρετικά ενθαρ-
ρυντικό το γεγονός ότι η 
Θάσος εστιάζει στην σημα-
σία του σχεδιασμού και της 
στρατηγικής, καθώς το νησί 
έχει αναπτυχθεί κυρίως ορ-
γανικά τα τελευταία χρόνια. 
Η διαχείριση του τουρισμού 
είναι θέμα πρωταρχικής 
σημασίας για τη διασφά-

λιση του συντονισμού των 
φορέων, των δράσεων και 
των πολιτικών, καθώς και 
του εντοπισμού και εν συ-
νεχεία της ελαχιστοποίησης 
πιθανών αρνητικών επι-
πτώσεων. Η αναγνώριση 
της ένταξης των κατοίκων 
ως βασικού ενδιαφερομέ-
νου είναι η σωστή κατεύ-
θυνση προς μια καλύτερη, 
πιο συμμετοχική διακυβέρ-
νηση που λαμβάνει υπόψη 
τα συμφέροντα των τοπι-
κών κοινωνιών. Η ICF είναι 
περήφανη που ενώνει τις 
δυνάμεις της με τον Παγκό-
σμιο Οργανισμό Τουρισμού, 
ανοίγοντας το δρόμο για 
μια στοχευμένη τουριστική 
ανάπτυξη που ωφελεί τόσο 
τον οικονομικό όσο και τον 
κοινωνικό ιστό της Θάσου».

Από:
Εφημερίδα ΕΝΗΜΕΡΟΣ
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Αποσύρεται η Άννα Μισέλ Ασηµακοπούλου από υποψήφια 
στις ευρωεκλογές µε τη Νέα Δηµοκρατία

Την απόφαση να μη 
συμμετάσχει ως υπο-
ψήφια ευρωβουλευτής 
στις επερχόμενες ευρω-
εκλογές του Ιουνίου με 
τη Νέα Δημοκρατία «εάν 
δεν έχει ξεκαθαριστεί 
πλήρως» το θέμα με τα 
emails προς τους απο-
δήμους, ανακοίνωσε η 
Άννα Μισέλ Ασημακο-
πούλου. Η υπόθεση με 
τα emails, η οποία ακό-
μα ερευνάται, είχε προ-
καλέσει προβληματισμό 
στο Μέγαρο Μαξίμου 
για το αν τελικά θα είναι 
υποψήφια εκ νέου στις 

ευρωεκλογές η Άννα Μι-
σέλ Ασημακοπούλου.

Οι φήμες τις τελευταίες 
ώρες ήθελαν την κ. Ασημα-
κοπούλου να μην είναι στο 
ευρωψηφοδέλτιο.

Υπενθυμίζεται ότι σε πρό-
σφατη συνέντευξή του ο 
πρωθυπουργός είχε πει ότι 
γίνονται έρευνες σε τρία 
επίπεδα για την διαρροή 
των email των αποδήμων 
με τα προσωπικά τους δε-
δομένα. Η μία έρευνα είναι 
από την Αρχή Προστασίας 
Δεδομένων Προσωπικού 
Χαρακτήρα, η άλλη από το 
υπουργείο Εσωτερικών και 
άλλη μια από την ίδια την 
κυβέρνηση.

Η ανάρτηση της κ. Αση-
μακοπούλου

«Καταθέτω σήμερα στην 
ΑΠΔΠΧ, όπως μου ζητή-
θηκε, στοιχεία που αφο-
ρούν στο γνωστό θέμα της 

αποστολής newsletter από 
το γραφείο μου. Στην πο-
λιτική μου πορεία υπήρξα 
πάντοτε ένας “στρατιώτης” 
της μεγάλης παράταξης 
της ΝΔ και την υπηρέτησα 
από όποια θέση μου ζητή-
θηκε. Ως Ευρωβουλευτής, 
επί 5 χρόνια έδωσα πολλές 
μάχες για την Ελλάδα και 
τους Έλληνες. Για όλη αυτή 
την πορεία προφανώς αξι-
ολογούμαι και κρίνομαι.

Πιστή στις αρχές, στις αξί-
ες και στην αγάπη μου για 
την Ελλάδα, ενημέρωσα 
τον Πρωθυπουργό για την 
απόφασή μου να μην συμ-
μετάσχω ως υποψήφια 
Ευρωβουλευτής στις επερ-
χόμενες Ευρωεκλογές του 
Ιουνίου εάν το θέμα αυτό 
δεν έχει ξεκαθαριστεί πλή-
ρως. Αυτό, γιατί η συνείδη-
σή μου δεν μου επιτρέπει 
να συμμετέχω άθελά μου 
στις προσπάθειες κάποιων 
να πλήξουν τον θεσμό της 
επιστολικής ψήφου, την 

Κυβέρνηση Μητσοτάκη ή 
το κύρος της Ελλάδας.

Ο λόγος τώρα είναι απο-
κλειστικά στις αρμόδιες 
αρχές που διερευνούν την 
υπόθεση και είμαι βέβαιη 

πως θα καταλήξουν τα-
χύτατα στην ανάδειξη της 
αλήθειας και των πραγμα-
τικών διαστάσεων του συ-
γκεκριμένου θέματος. Επα-
ναλαμβάνω για ακόμη μια 
φορά πως θα συνεργαστώ 

μαζί τους σε ό,τι μου ζητη-
θεί», τονίζει σε ανάρτησή 
της.

Πηγή: newsbeast.gr

Δ. Καιρίδης  
«Η µετανάστευση για να έχει αναπτυξιακό πρόσηµο πρέπει να 
γίνεται µε όρους και κανόνες»
Ο Υφυπουργός Εσωτε-
ρικών και Επικοινωνιών 
για θέματα Μετανάστευ-
σης της Γερμανίας Bernd 
Krösser είπε ότι υπάρχει 
φιλία και συνεργασία με 
την Ελλάδα για το μετα-
ναστευτικό και αναφέρ-
θηκε στις μεταναστευτι-
κές πιέσεις που δέχεται 
η χώρα του από την Ου-
κρανία.

«Το 2022, δεχθήκαμε πάνω 
από ένα εκατομμύριο Ου-

κρανούς πολίτες στη Γερ-
μανία λόγω του πολέμου, 
και υπάρχει συνεχόμενη 
ροή από την Ουκρανία. 
Έχουμε 1,5 εκατομμύριο 
Ουκρανούς πολίτες στη 
Γερμανία και υπάρχουν 
πολλές προκλήσεις σε σχέ-
ση με την εκπαίδευση και 
άλλα ζητήματα».

Ο κ. Krösser είπε ότι πρέπει 
να μειωθούν οι αιτήσεις για 
άσυλο στη Γερμανία, για να 
είναι η χώρα σε θέση να 
ανταποκριθεί, αλλά προ-
σέθεσε ότι και η χώρα του, 

όπως και πολλές ευρωπα-
ϊκές χώρες, χρειάζεται τη 
μετανάστευση αλλά και ότι 
είναι απαραίτητοι οι εργα-
ζόμενοι που είναι ανειδί-
κευτοι. Τόνισε ακόμα ότι 
πρέπει από τη μια να μει-
ωθεί η παράτυπη μετανά-
στευση και από την άλλη να 
ενταχθούν οι ήδη υπάρχο-
ντες στην αγορά εργασίας.

Μίλησε ακόμα για τις πιέ-
σεις που δέχεται το Βερολί-
νο από το μεταναστευτικό, 
όχι από την πολιτική άποψη 
αλλά και από τα προβλή-

ματα που έχουν να κάνουν 
με τη στέγαση, την ιατρική 
περίθαλψη και την εκπαί-
δευση. «Έχουμε επομένως 
πίεση από δύο πλευρές 
και για να την αντιμετωπί-
σουμε πρέπει να πάρουμε 
διάφορα μέτρα. Το κάνου-
με αυτό, επικοινωνούμε με 
τον κόσμο και εξηγούμε ότι 
οι εύκολες λύσεις που τους 
προσφέρονται δεν λειτουρ-
γούν.

Το μεταναστευτικό σύστη-
μα είναι ένα μεγάλο βήμα, 
αλλά πρέπει να κάνουμε 

πολλή δουλειά για να δη-
μιουργήσουμε την εμπι-
στοσύνη στους πολίτες 
ότι μπορούμε να διαχειρι-
στούμε το ζήτημα» τόνισε ο 
Γερμανός υπουργός και συ-
μπλήρωσε: «Χρειαζόμαστε 
την μετανάστευση γιατί δεν 
υπάρχει επαρκές εργατικό 
δυναμικό αλλά πρέπει να 
μειώσουμε τις ροές για να 
μπορούμε να προσφέρου-
με σε όσους έρχονται αυτά 
που έχουν ανάγκη. Πρέπει 
να παλέψουμε με την εν-
σωμάτωση, είναι δύσκολο, 
χρειάζεται προσπάθεια από 

την κυβέρνηση και την κοι-
νωνία, για να ενταχθούν 
αυτοί οι άνθρωποι».

Η επόµενη µέρα στην Ανασυγκρότηση του Έβρου – Δηλώσεις 
Χρ. Τριαντόπουλου

Τον Έβρο, επισκέφθηκε 
χθες και προχθές ο υφυ-
πουργός Κλιματικής Κρίσης 
και Πολιτικής Προστασίας, 
αρμόδιος για την αποκα-

τάσταση από φυσικές κα-
ταστροφές και την κρατική 
αρωγή, Χρήστος Τριαντό-
πουλος.

Η επίσκεψη έγινε στο πλαί-
σιο του κυβερνητικού έρ-
γου που υλοποιείται μετά 
την καταστροφική πυρκα-
γιά του καλοκαιριού του 

2023.

Συγκεκριμένα, το μεσημέρι 
της Τετάρτης, ο κ. Τρια-
ντόπουλος συμμετείχε στο 
δεύτερο East Macedonia 
& Thrace Forum, στην Αλε-
ξανδρούπολη, και δη στο 
πάνελ «Rising Phoenix: 
Social and Economic 
Strategies to rebuild 
Evros», όπου και παρουσιά-
στηκε η πορεία υλοποίησης 
του σχεδίου στήριξης και 
αποκατάστασης της περιο-
χής, το οποίο και τέθηκε σε 
εφαρμογή αμέσως μετά τη 
μεγάλη φυσική καταστρο-
φή.

Τριαντόπουλος: Τι περι-
λαμβάνει το σχέδιο στή-
ριξης και αποκατάστα-
σης του Έβρου

Όπως αναφέρει ανακοίνω-
ση του υπουργείου Κλιμα-
τικής Κρίσης και Πολιτικής 
Προστασίας, πρόκειται για 
ένα ολοκληρωμένο σχέ-

διο, που αφορά τόσο την 
αποκατάσταση του πολύ-
τιμου φυσικού περιβάλλο-
ντος, όσο και την ενίσχυση 
όσων επλήγησαν από την 
πυρκαγιά. Η δημοσιονομι-
κή επίπτωση του σχεδίου, 
όπως έχει διαμορφωθεί 
μέχρι τώρα, ξεπερνά τα 
100 εκατ. ευρώ και συνε-
χίζεται, καθώς, προχωρά η 
υλοποίησή του. Συγκεκρι-
μένα, το σχέδιο στήριξης 
και αποκατάστασης του 
Έβρου, μεταξύ άλλων, πε-
ριλαμβάνει (α) την παρο-
χή πρώτης αρωγής έναντι 
στεγαστικής συνδρομής 
και έναντι επιχορήγησης 
κρατικής αρωγής προς 
πληγείσες επιχειρήσεις, 
αγροτικές εκμεταλλεύσεις 
και κτηνοτροφικές μονάδες 
ύψους 0,7 εκατ. ευρώ, (β) 
την παροχή προκαταβο-
λής του 50% της κρατικής 
αρωγής προς πληγείσες 
επιχειρήσεις, αγροτικές 
εκμεταλλεύσεις και κτηνο-
τροφικές μονάδες ύψους 

1,1 εκατ. ευρώ μέχρι τώρα, 
(γ) την καταβολή αποζημι-
ώσεων ΕΛΓΑ – κυρίως για 
ζωικό κεφάλαιο – ύψους 
0,3 εκατ. ευρώ, (δ) τη δρο-
μολόγηση – σε συνεργασία 
με τον ΕΛΓΑ – της παρο-
χής της προκαταβολής του 
50% της κρατικής αρωγής 
για την αποκατάσταση των 
απωλειών σε φυτικό κε-
φάλαιο ύψους 7,4 εκατ. 
ευρώ, (ε) τη δρομολόγη-
ση – μετά από έγκριση της 
Κυβερνητικής Επιτροπής 
Κρατικής Αρωγής – έκτα-
κτης χρηματοδότησης προς 
τους οργανισμούς τοπικής 
αυτοδιοίκησης, πρώτου 
και δευτέρου βαθμού, συ-
νολικού ύψους περίπου 16 
εκατ. ευρώ μέχρι τώρα, και 
(ζ) τις δράσεις και τα έργα 
αναβάθμισης και αποκα-
τάστασης των δασικών 
οικοσυστημάτων -υπό το 
υπουργείο Περιβάλλοντος 
και Ενέργειας- συνολικού 
ύψους 74 εκατ. ευρώ.
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Σκρέκας για σαρακοστιανό τραπέζι
 «Φθηνότερο ή ίδιο σε σύγκριση µε πέρυσι»

«Θέλουμε να βοηθήσου-
με τα νοικοκυριά και τους 
καταναλωτές να προμη-
θευθούν φθηνότερα τα 
προϊόντα που τούς ενδια-
φέρουν», τόνισε ο Υπουρ-
γός Ανάπτυξης για το τρα-
πέζι της Σαρακοστής.

Αν και εφαρμόζεται ήδη 
το «Καλάθι της Σαρακο-
στής», οι αυξήσεις στα νη-

στίσιμα προϊόντα φθάνουν 
έως και το 95% σε σύγκρι-
ση με πέρυσι. Πάντως, ο 
Υπουργός Ανάπτυξης, Κώ-
στας Σκρέκας, υπογράμ-
μισε σήμερα (14/03) πως 
«ΤΟ σαρακοστιανό τραπέζι 
θα κοστίσει φθηνότερα ή 
αντίστοιχα με πέρυσι», μι-
λώντας στον ΣΚΑΪ.

«Η ακρίβεια είναι το μεγα-

λύτερο πρόβλημα, η “μάχη” 
συνεχίζεται και δεν έχουμε 
εφησυχάσει. Τα μέτρα που 
λάβαμε το προηγούμενο 
διάστημα, σταδιακά αρχί-
ζουν να φέρνουν αποτέλε-
σμα. Φυσικά, αυτό δεν μας 
ικανοποιεί για αυτό συνε-
χίζουμε τους ελέγχους και 
τα “εργαλεία” που δίνουν 
τη δυνατότητα στα νοικο-
κυριά να προμηθεύονται τα 

προϊόντα που τούς ενδια-
φέρουν στις χαμηλότερες 
τιμές», σημείωσε αρχικά ο 
κ. Σκρέκας.

«Η τιμή της λαγάνας θα 
πρέπει είναι ίδια με πέρυσι. 
Δηλαδή, η τιμή για τα 750 
γραμμάρια πρέπει να κυ-
μαίνεται μεταξύ 2,80€ και 
3,50€, όπως και πέρυσι. Η 
μικρή λαγάνα δεν πρέπει 

να ξεπερνά τα 2€. Αυτές 
είναι οι τιμές που πρέπει 
να δουν οι καταναλωτές. 
Μεσοσταθμικά, το σαρα-
κοστιανό τραπέζι είναι ίδιο 
ή φθηνότερο με την περα-
σμένη χρονιά», προσέθεσε 
εν συνεχεία.

πηγη | newsbomb.gr

Συντάξεις – ΕΦΚΑ  
Το χρονοδιάγραµµα για τις εκκρεµείς κύριες και επικουρικές
Σε άλλη εποχή έχει περάσει ο ΕΦΚΑ με τις εκκρεμείς συντάξεις να βαίνουν μειούμενες. 
Σύμφωνα με τον εκπρόσωπο Τύπου του ΕΦΚΑ, οι εκκρεμείς κύριες συντάξεις μειώθηκαν στις 22.000 καταγράφοντας ιστορικό ρεκόρ. Πρόκειται κατά βάση για ιδιαίτερα προβλημα-
τικες υποθέσεις με δυσκολίες στην τεκμηρίωση δικαιώματος σύνταξης.
Όσον αφορά τις επικουρικές συντάξεις, τον Αύγουστο του 2023 ήταν 46.000 οι εκκρεμότητες του φορέα απέναντι στους πολίτες για να πάρουν την επικουρική τους. Αυτή τη στιγμή 
έχουμε φτάσει τις 34.000.

Οι αλλαγές για μισθωτούς, συνταξιούχους, επαγγελματίες
Αντίστροφη µέτρηση για την πρεµιέρα των νέων 
φορολογικών δηλώσεων

Το ρολόι για το ετήσιο 
ραντεβού περίπου 9 
εκατ. φορολογουμένων 
με την εφορία μετράει ήδη 
αντίστροφα. Η αυλαία 
των φετινών φορολογι-
κών δηλώσεων αναμέ-
νεται να ανοίξει στα τέλη 
Μαρτίου και η ΑΑΔΕ 
έχει αρχίσει να τρέχει τις 
διαδικασίες σχεδιάζο-
ντας τα νέα έντυπα της 
φορολογικής δήλωσης 
με νέους κωδικούς που 
αφορούν κυρίως τους 
ελεύθερους επαγγελμα-
τίες. Τον δρόμο προς τη 
Βουλή θα πάρει η διάταξη 
που θα προβλέπει την αυ-
τόματη συμπλήρωση και 
υποβολή της φορολογικής 

δήλωσης από την ΑΑΔΕ 
για περίπου 1 εκατ. μισθω-
τούς και συνταξιούχους οι 
οποίοι το 2023 απέκτησαν 
εισοδήματα αποκλειστικά 
από μισθούς και συντάξεις.

Για τους συγκεκριμέ-
νους φορολογουμένους 
οι κωδικοί του εντύπου 
Ε1 θα είναι προσυμπλη-
ρωμένοι και το μόνο που 
θα έχουν να κάνουν εί-
ναι να τσεκάρουν τα 
στοιχεία της δήλωσης. 
Ακόμα και στην περίπτω-
ση που δεν υποβάλουν τη 
δήλωσή τους εντός της 
προβλεπόμενης προθεσμί-
ας, δηλαδή έως 30 Ιουνίου 
2024, θα το κάνει η ΑΑΔΕ 

για αυτούς.

Οι κωδικοί του εντύπου 
Ε1 της φορολογικής δή-
λωσης που θα είναι φέ-
τος προσυμπληρωμένοι 
είναι οι εξής:

• Στοιχεία για συνταξι-
ούχους. Στον πίνακα 2, 
ο κωδικός 013-014 θα 
είναι προσυμπληρω-
μένος για όλους τους 
φορολογούμενους που 
είναι συνταξιούχοι άνω 
των 65 ετών και έχουν 
έκπτωση 30% στα τεκ-
μήρια.

• 
• Ποσά μισθών ή συντά-

ξεων. Στον πίνακα 4Α 
θα είναι προσυμπλη-
ρωμένοι οι κωδικοί 
301-302, 321-322

• Φόροι που έχουν πα-
ρακρατηθεί. Θα είναι 
συμπληρωμένοι οι κω-
δικοί 315-316.

• Τόκοι καταθέσεων
• Φόροι από τόκους

• Στοιχεία για τις κατοι-
κίες που αποτελούν 
τεκμήριο διαβίωσης

• Στοιχεία για αυτοκίνη-
τα τα οποία αποτελούν 
τεκμήριο διαβίωσης

• Δίδακτρα ιδιωτικών 
σχολείων (τεκμήριο δι-
αβίωσης)

• Αποπληρωμή δανείων 
– καρτών

• Δαπάνες αγορών με 
ηλεκτρονικό χρήμα

• Εξαρτώμενα τέκνα
• Ποσά που καλύπτουν 

τεκμήρια

Ελεύθεροι επαγγελμα-
τίες
Νέοι κωδικοί εισάγονται 
φέτος στο έντυπο Ε3 το 
οποίο αποτελεί τη βάση για 
τον υπολογισμό του εισο-
δήματος των ελεύθερων 
επαγγελματιών, αυτοαπα-
σχολούμενων και επιχει-
ρήσεων. Οι νέοι κωδικοί 
συνδέονται με τις αλλαγές 
που έγιναν στη φορολογία 
εισοδήματος, για τα εισο-

δήματα που αποκτήθηκαν 
το έτος 2023. Συγκεκριμέ-
να στο έντυπο Ε3, θα προ-
στεθούν νέοι κωδικοί με 
στόχο να προσδιοριστεί το 
καθαρό φορολογητέο εισό-
δημα των επαγγελματιών 
με βάση το νέο τεκμαρτό 
σύστημα.

Στο πλαίσιο αυτό θα 
υπάρχουν κωδικοί για:

• Τα έτη λειτουργίας της 
επιχείρησης.

• Το συνολικό ετήσιο κό-
στος μισθοδοσίας των 
υπαλλήλων, εφόσον η 
επιχείρηση απασχολεί 
προσωπικό.

• Το ύψος του ετήσιου 
τζίρου που πραγματο-
ποίησε η επιχείρηση 
κατά το φορολογικό 
έτος 2023.

• Να δηλώσουν οι φορο-
λογούμενοι εάν απαλ-
λάσσονται από το νέο 
σύστημα φορολόγη-
σης (είναι πολύτεκνος 

ή ανάπηρος 80% και 
άνω) ή εάν δικαιούται 
μείωσης του ελάχιστου 
ετήσιου καθαρού εισο-
δήματος που θα προσ-
διοριστεί με το νέο 
σύστημα (λόγω του 
ότι έχει έδρα σε μικρό 
χωριό, έχει αναπηρία 
67%-79% κ.λπ.).

• Να δηλώσει εάν εμπί-
πτει σε κάποια κατη-
γορία που απαλλάσσε-
ται από τον τεκμαρτό 
τρόπο φορολόγησης, 
όπως ασθενής νοση-
λευόμενος, στρατευ-
μένος, φυλακισμένος 
κ.λπ.

• Να δηλώσει σε ειδικό 
κωδικό πως επιθυμεί 
τον έλεγχο από την 
ΑΑΔΕ, προκειμένου να 
επιβεβαιωθεί ότι πράγ-
ματι τα έσοδά του είναι 
κάτω από τα ελάχιστα 
που ορίζει ο νόμος.

Πηγή: newsbeast.gr
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Με τη στήλη αυτή είμαι στη διάθεσή σας να απαντήσω 
με υπευθυνότητα σε ερωτήσεις που  αφορούν προβλη-
ματισμούς σας σχετικά με τα παιδιά και την εκπαιδευτι-
κή τους πορεία. Στείλτε μου τις ερωτήσεις σας στο 

vvasiliad@outlook.com 
ή τηλεφωνείστε στο 

2510 220201

Από τη

Βασιλειάδου Βασιλική

• Mαθηματικός

• Κάτοχος Master in Education-Roehampton University

• Τ.β.  Καθηγητή Πανεπιστημίου Κρήτης

• Διευθύντρια σπουδών στα φροντιστήρια ΠΟΥΚΑΜΙΣΑΣ Καβάλας

• Μέλος του Δ.Σ. Μαθηματικής εταιρίας

Οι Γερμανοί δεν ξεχνούν και τότε και τώρα

Για να κτιστεί το ανάκτορο του Όθωνα (σημερινή Βουλή) ο Βαυαρός πατέρας του δάνεισα 1.250.000 φλορί-
νια που δανείστηκε από τη Γαλλία. Ο Όθωνας δεν μπόρεσε ποτέ να επιστρέψει το δάνειο και ο πατέρας του 
κατηγορήθηκε από τη Βαυαρική βουλή και τη Γερμανική Δίαιτα.

Το 1878 ο Βίσμαρκ το απαίτησε και επειδή η Ελλάδα αδυνατούσε, ζήτησε την Θεσσαλία που επρόκειτο τότε 
να ενσωματωθεί στο Ελληνικό κράτος.

‣ Διαβάσαµε και αυτά...

Όταν μιλούμε για άγχος 
και σχολείο, συνήθως 
το μυαλό μας πηγαίνει 

στα παιδιά της Γ Λυκείου που 
έρχονται αντιμέτωποι με τις 
πανελλαδικές εξετάσεις ή στα 
‘’πρωτάκια΄΄. 

 Δυστυχώς υπάρχουν 
και άλλες κατηγορίες μαθητών 
που είναι ιδιαίτερα αγχώδεις 
στις διαδικασίες του σχολεί-
ου. Συγκεκριμένα, οι μαθητές 
αυτοί αν και προσπαθούν αρ-
κετά και είναι ιδιαίτερα μελε-
τηροί, δεν αντέχουν την ιδέα 
ενός απροειδοποίητου τεστ, 
ενός διαγωνίσματος ή ακόμα 
και της καθημερινής και τυπι-
κής εξέτασης τους στο μάθη-
μα της ημέρας. Συνήθως είναι 
αυστηροί με τον εαυτό τους, 
θεωρούν ότι ποτέ δεν είναι 
ικανοποιητικά διαβασμένοι 
και πολλές φορές κομπλάρουν 
στις εξετάσεις και δεν αποδί-
δουν ή όταν παίρνουν καλούς 
βαθμούς θεωρούν ότι είναι 
‘’χαριστικοί’’.

 Ποια είναι όμως τα 
συμπτώματα των παιδιών που 
αγχώνονται πέρα από το φυσι-
ολογικό και υγιές;

• Υπερβολικές φοβίες

• Εκνευρισμός και εκρή 
 ξεις θυμού

• Άρνηση για να πάει  
 σχολείο

• Έντονη ηττοπάθεια και  
 χαμηλή αυτοπεποίθη-
ση

• Απομόνωση

 Φυσικά οι γονείς και 
οι εκπαιδευτικοί μπορούν από 
τη δική τους πλευρά ο καθένας 
να βοηθήσουν τις καταστάσεις 
αυτές που βιώνουν τα παιδιά 
καθώς τα παιδιά δεν έχουν πά-
ντα την απαιτούμενη ωριμότη-
τα για να διαχειριστούν το άγ-
χος και την ανασφάλειά τους.

 Οι γονείς είναι σημα-
ντικό να μην είναι ακραία αυ-
στηροί κι απαιτητικοί με τις 
επιδόσεις των παιδιών τους 
στο σχολείο καθώς δημιουρ-
γούν το άγχος στα παιδιά τους 
και επικεντρώνονται περισ-
σότερο περισσότερο στις συ-
νέπειες μιας αποτυχίας παρά 
στο πως να πετύχουν σε μια 
γραπτή τους δοκιμασία. Επί-
σης καλό είναι να μην είναι 
υπερπροστατευτικοί και να 
καλλιεργούν στα παιδιά τους 

από πολύ μικρή ηλικία να είναι 
αγωνιστές και να εμπιστεύο-
νται τον εαυτό τους. Φυσικά 
αυτό δεν είναι πάντα εύκολο 
γι’αυτό και χρειάζεται πολύ 
προσπάθεια και επιμονή.

 Οι εκπαιδευτικοί οφεί-
λουν να εμπνεύσουν τους μα-
θητές στο να γίνουν καλύτεροι 
και να αποκτήσουν θέληση για 
μάθηση. Είναι κρίσιμο να κα-
ταλάβουν οι μαθητές από τους 
καθηγητές τους το ρόλο της 
εξέτασης ώστε να συνειδητο-
ποιήσουν τα παιδιά οι ακόμα 
και τα τεστ είναι ένας τρόπος 
και μια ευκαιρία για αυτούς 
να αποδείξουν ακόμα και στον 
εαυτό τους ότι κατάλαβαν μια 
έννοια και μπορούν να προ-
χωρήσουν σε βαθύτερες ή να 
συνδέσουν διαφορετικές έν-
νοιες πλέον σε οποιοδήποτε 
μάθημα.

Μας ρωτάτε, απαντούμε…

 Η κυρία Θ.Δ ρωτάει: 
‘’Η κόρη μου είναι μαθήτρια 
Λυκείου. Από το Γυμνάσιο όλοι 
καθηγητές της μου αναφέρουν 
την διστακτικότητα και τον πα-
νικό που την πιάνει όταν την 
εξετάζουν και συνήθως ‘’θολώ-
νει’’ και δεν τα πάει καλά. Είμαι 
σίγουρη ότι διαβάζει γιατί από 
την ανασφάλειά της, θέλει να 
την εξετάζω. Πρέπει με κάποιο 
τρόπο να τη βοηθήσω να ξε-
μπλοκάρει γιατί στις πανελλα-
δικές θα έχουμε πρόβλημα. Τι 
να κάνω;’’

Αγαπητή κυρία,

 Το πρόβλημα του 
υπερβολικού άγχους για τις 
σχολικές επιδόσεις είναι κάτι 
που απασχολεί πολλούς γο-
νείς. Υπάρχει περίπτωση να 
είχε κάποια τραυματική εμπει-
ρία από κάποιο καθηγητή που 
την έχει οδηγήσει στο να φο-
βάται τόσο πολύ; Ένα πιθανό 
ενδεχόμενο είναι η υπερβολι-
κά χαμηλή της αυτοπεποίθηση. 
Πρέπει να τη βοηθήσετε να κα-
ταλάβει ότι όλοι κάνουμε λάθη 
και δεν είναι το τέλος του κό-
σμου αν δεν ξέρει ένα μάθημα 
τέλεια ή αν δεν πάρει 20 σε 
ένα τεστ. Είναι σημαντικό να 
αναλαμβάνει πρωτοβουλίες 
που θα τη βοηθήσουν να φέρ-
νει εις πέρας μόνη της κατα-
στάσεις και να επωμίζεται τις 
ευθύνες όταν κάτι στραβώνει. 
Θα τη βοηθήσουν ομαδικές 
δραστηριότητες, ο αθλητισμός 
και καλό είναι να αρχίσει να 
εμπιστεύεται το διάβασμά της 
στον εαυτό της χωρίς να έχει 
εξάρτηση από τον έλεγχο σας.

Ευχές για επιτυχία

‘’..τα παιδιά 
δεν έχουν πά-
ντα την απαι-
τούμενη ωρι-
μότητα για 
να διαχειρι-
στούν το άγ-
χος και την 
ανασφάλειά 
τους..’’

ΙΦΙΚΡΑΤΗΣ
Κάποιος ρήτορας ρώτησε τον στρατηγό Ιφικράτη που καταγόταν 
από πτωχή οικογένεια.

΄΄Ποιος επι τέλους είσαι και ζητάς την αρχηγία, είσαι ιππεύς, 
είσαι τοξότης, λογχοφόρος ή πεζός; ‘’

‘’ Τίποτα’’ απάντησε ο στρατηγός, ‘’είμαι όμως εκείνος που γνω-
ρίζει να κυβερνά όλους αυτούς που ανέφερες’’.

23.3.1821 
Το Πατριαρχείο Κωνσταντινουπόλεως και Ιεροσολύμων αφορί-
ζουν τον Αλέξανδρο Υψηλάντη.

25.3 1833 
Θάνατος του Αδαμάντιου Κοραή στο Παρίσι.

25.3. 1943 
Μεγάλη διαδήλωση στη Πλατεία Συντάγματος κατά τον εορτα-
σμό της Εθνικής Επετείου. Από την επέλαση της Ιταλικής αστυνο-
μίας σκοτώθηκαν 32 και τραυματίστηκαν 180 διαδηλωτές.

.......................................................................................................................

‣ Μνήµες

‣ Οι Μεγάλοι µας είπαν…

ΣΧΟΛΙΚΟ ΑΓΧΟΣ
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ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗΣ υπ' αριθ. ΣΟΧ 1/2024

Για την πρόσληψη προσωπικού με σύναψη ΣΥΜΒΑΣΗΣ ΕΡΓΑΣΙΑΣ ΙΔΙΩΤΙΚΟΥ ΔΙΚΑΙΟΥ ΟΡΙΣΜΕΝΟΥ ΧΡΟΝΟΥ για την υλοποίηση  της Δράσης 
«ΠΡΟΩΘΗΣΗ ΚΑΙ ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗ ΠΑΙΔΙΩΝ ΓΙΑ ΤΗΝ ΕΝΤΑΞΗ ΤΟΥΣ ΣΤΗΝ ΠΡΟΣΧΟΛΙΚΗ ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗ ΚΑΘΩΣ ΚΑΙ ΓΙΑ ΤΗΝ ΠΡΟΣΒΑΣΗ ΠΑΙΔΙΩΝ ΣΧΟΛΙΚΗΣ ΗΛΙΚΙΑΣ ΕΦΗΒΩΝ ΚΑΙ 

ΑΤΟΜΩΝ ΜΕ ΑΝΑΠΗΡΙΑ ΣΕ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ ΔΗΜΙΟΥΡΓΙΚΗΣ ΑΠΑΣΧΟΛΗΣΗΣ»
(Περίοδος 2023-2024) Συγχρηματοδοτούμενη από το Ευρωπαϊκό Κοινωνικό Ταμείο+ (ΕΚΤ+) και από εθνικούς πόρους

Ο ΔΗΜΟΣ  ΝΕΣΤΟΥ
Έχοντας υπόψη:
1. Τις διατάξεις των άρθρων 37-42 του Ν. 4765/2021 «Εκσυγχρονισμός του συστήματος προσλήψεων στο δημόσιο τομέα και ενίσχυση του Ανώτατου Συμβουλίου Επιλογής Προσωπικού (Α.Σ.Ε.Π.) και λοιπές διατάξεις» (ΦΕΚ 
6/τ.Α΄/15-1-2021), όπως ισχύει.
2. Τις διατάξεις του Ν. 3852/2010 «Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και της Αποκεντρωμένης Διοίκησης - Πρόγραμμα Καλλικράτης» (ΦΕΚ 87/τ. Α΄/7-6-2010), όπως έχουν τροποποιηθεί και ισχύουν. 
3. Τις διατάξεις του άρθρου 35 παρ. 1 του Ν. 5027/2023 (ΦΕΚ 48/τ. Α΄/2-3-2023).
4. Τις διατάξεις του άρθρου 27 του Ν. 5056/2023 (ΦΕΚ 163/06-10-2023 τ. Α΄) .
5. Τον Κανονισμό (ΕΕ) 2016/679 του Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου και του Συμβουλίου της 27ης Απριλίου 2016 για την προστασία των φυσικών προσώπων έναντι της επεξεργασίας των δεδομένων προσωπικού χαρακτήρα και 
για την ελεύθερη κυκλοφορία των δεδομένων αυτών και την κατάργηση της οδηγίας 95/46/ΕΚ (Γενικός Κανονισμός για την Προστασία Δεδομένων), καθώς και τις διατάξεις του νόμου του Ελληνικού Κοινοβουλίου 4624/2019 
(ΦΕΚ 137/Α’) «Αρχή Προστασίας Δεδομένων Προσωπικού Χαρακτήρα, μέτρα εφαρμογής του Κανονισμού (ΕΕ) 2016/679 του Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου και του Συμβουλίου της 27ης Απριλίου 2016 για την προστασία των φυ-
σικών προσώπων έναντι της επεξεργασίας δεδομένων προσωπικού χαρακτήρα και ενσωμάτωση στην εθνική νομοθεσία της Οδηγίας (ΕΕ) 2016/680 του Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου και του Συμβουλίου της 27ης Απριλίου 2016 
και άλλες διατάξεις».
6. Τις διατάξεις του Π.Δ. 85/2022 (ΦΕΚ 232/τ.Α΄/17-12-2022) «Καθορισμός Προσόντων Διορισμού σε φορείς του δημοσίου (Προσοντολόγιο-Κλαδολόγιο)».
7. Την υπ΄ αριθ. ΔΙΠΑΑΔ/Φ.ΕΠ.1/934/6966/21-4-2023 Κ.Υ.Α. των Υπουργών Οικονομικών-Εσωτερικών «Εξαιρέσεις από τον ετήσιο προγραμματισμό ανθρώπινου δυναμικού του δημόσιου τομέα του άρθρου 51 του ν. 4622/2019» 
(ΦΕΚ 2614/τ. Β΄/21-4-2023).
8. Την υπ’ αριθ. 47217/19-5-2023 Κ.Υ.Α. «Σύστημα Διαχείρισης, Αξιολόγησης, Παρακολούθησης και Ελέγχου - Διαδικασία Εφαρμογής της Δράσης ΄΄Προώθηση και υποστήριξη παιδιών για την ένταξή τους στην προσχολική 
εκπαίδευση καθώς και για την πρόσβαση παιδιών σχολικής ηλικίας, εφήβων και ατόμων με αναπηρία, σε υπηρεσίες δημιουργικής απασχόλησης της χρονικής περιόδου 2023-2024, συγχρηματοδοτούμενης από το Ευρωπαϊκό 
Κοινωνικό Ταμείο στο πλαίσιο του Εταιρικού Συμφώνου για την Περιφερειακή Ανάπτυξη (ΕΣΠΑ) για την Προγραμματική Περίοδο 2021-2027 και από εθνικούς πόρους» (ΦΕΚ 3418/τ. Β΄/20-5-2023), όπως τροποποιήθηκε με την 
υπ΄ αριθ. 74838-22-08-2023 (ΦΕΚ 5175/τ. Β΄/24-8-2023) Κ.Υ.Α. και ισχύει.
9. Την υπ’ αριθ. πρωτ. 4260/06-07-2023 (ΑΔΑ:6Θ927ΛΒ-ΧΟ3) απόφαση του Περιφερειάρχη Ανατολικής Μακεδονίας και Θράκης με θέμα: «Ένταξη της Πράξης «Προώθηση και υποστήριξη παιδιών για την ένταξή τους στην προ-
σχολική εκπαίδευση καθώς και για την πρόσβαση παιδιών σχολικής ηλικίας, εφήβων και ατόμων με αναπηρία, σε υπηρεσίες δημιουργικής απασχόλησης στην Αν.  Μακεδονία Θράκη, κύκλος 2023-2024’ με Κωδικό ΟΠΣ 6001639 
και ένταξη στο Πρόγραμμα ‘Ανατολική Μακεδονία, Θράκη 2021-2027’».
10. Την υπ’ αριθ. 4/ 19-01-2024 (ΑΔΑ: ΨΥΜΘΩΚΣ-ΨΦΠ)απόφαση της Δημοτικής Επιτροπής Δήμου Νέστου με θέμα: «Έγκριση πρόσληψης προσωπικού ορισμένου χρόνου για την κάλυψη έκτακτων αναγκών  στα πλαίσια του 
προγράμματος «Προώθηση και υποστήριξη παιδιών για την ένταξή τους στην προσχολική εκπαίδευση καθώς και για την  πρόσβαση παιδιών σχολικής ηλικίας, εφήβων και ατόμων με αναπηρία, σε υπηρεσίες δημιουργικής απα-
σχόλησης στην Ανατολική Μακεδονία Θράκη για το σχολικό έτος 2023-2024».
11. Τον «Οργανισμό Εσωτερικής Υπηρεσίας (Ο.Ε.Υ.) του  Δήμου Νέστου» (ΦΕΚ 3562/τ.Β΄/04.08.2021, όπως τροποποιήθηκε με το ΦΕΚ 5057/τ. Β΄/01.11.2021)και ισχύει.
12. Την υπ’ αριθ. πρωτ.3547/21.02.2024 βεβαίωση του Αναπληρωτή Προϊστάμενου του Τμήματος Προϋπολογισμού -Λογιστηρίουτης Διεύθυνσης Οικονομικών Υπηρεσιών του Δήμου Νέστου περί ύπαρξης πιστώσεων για την 
κάλυψη της δαπάνης μισθοδοσίας του υπό πρόσληψη  προσωπικού της παρούσας Ανακοίνωσης.

Ανακοινώνει
Την πρόσληψη, με σύμβαση εργασίας ιδιωτικού δικαίου ορισμένου χρόνου, συνολικά πέντε (5) ατόμων για την υλοποίηση της Δράσης «Προώθηση και υποστήριξη παιδιών για την ένταξή τους στην προσχο-
λική εκπαίδευση καθώς και για την πρόσβαση παιδιών σχολικής ηλικίας εφήβων και ατόμων με αναπηρία, σε υπηρεσίες δημιουργικής απασχόλησης» περιόδου 2023-2024, του Δήμου Νέστου, που εδρεύει 
στην Χρυσούπολη της Περιφερειακής Ενότητας Καβάλας και συγκεκριμένα του εξής, ανά υπηρεσία, έδρα, ειδικότητα και διάρκεια σύμβασης, αριθμού ατόμων (βλ. ΠΙΝΑΚΑ Α), με τα αντίστοιχα απαιτούμενα 
(τυπικά και τυχόν πρόσθετα) προσόντα (βλ. ΠΙΝΑΚΑ Β):

ΣΗΜΕΙΩΣΕΙΣ: 
Η έναρξη ή συνέχιση της σύμβασης συναρτάται με την προϋπόθεση ότι ο φορέας/δομή θα παρέχει υπηρεσίες σε κατόχους «Αξία τοποθέτησης» (voucher), σύμφωνα με τους εν γένει κανόνες του θεσμικού 
πλαισίου που τον/την διέπει, για την υλοποίηση της δράσης «Προώθηση και υποστήριξη παιδιών για την ένταξή τους στην προσχολική εκπαίδευση καθώς και για την πρόσβαση παιδιών σχολικής ηλικίας, 
εφήβων και ατόμων με αναπηρία, σε υπηρεσίες δημιουργικής απασχόλησης» (Περίοδος 2023-2024), σύμφωνα με την υπ’ αριθ. 47217/19-5-2023  (ΦΕΚ 3418/τ. Β΄/20-5-2023) Κ.Υ.Α., όπως τροποποιήθηκε 
με την υπ΄ αριθ. 74838/22-08-2023 (ΦΕΚ 5175/τ. Β΄/24-8-2023) Κ.Υ.Α.  Οι επιλεγέντες/είσες οφείλουν να προσκομίσουν κατά την πρόσληψη στον Φορέα πιστοποιητικό υγείας, σύμφωνα με την υπ’ αριθ. 
Υ1α/Γ.Π. οικ. 76785 (ΦΕΚ 3758/τ. Β΄/25-10-2017) Υπουργική Απόφαση, όπως ισχύει .Οι επιλεγέντες/είσες οφείλουν να προσκομίσουν κατά την πρόσληψη στον Φορέα πιστοποιητικό υγείας, σύμφωνα με 
την υπ’ αριθ. Υ1α/Γ.Π. οικ. 76785 (ΦΕΚ 3758/τ. Β΄/25-10-2017) Υπουργική Απόφαση, όπως ισχύει .

*Βλέπε αλλαγές Παραρτήματος – Ανακοινώσεων Συμβάσεων Εργασίας Ορισμένου Χρόνου (ΣΟΧ) εντός πλαισίου Ανακοίνωσης.
Οι υποψήφιοι/ες των ανωτέρω ειδικοτήτων πρέπει να είναι ηλικίας από 18 έως 67 ετών και κατ’ εξαίρεση, έως 70 ετών, όσοι έχουν συμπληρώσει το εξηκοστό έβδομο (67ο) έτος της ηλικίας και δεν έχουν συνταξιοδοτηθεί 
από το δημόσιο ταμείο ή άλλον ασφαλιστικό φορέα.
Υποβολή αιτήσεων συμμετοχής
Οι ενδιαφερόμενοι καλούνται να συμπληρώσουν την αίτηση με κωδικό, κατά περίπτωση, ΕΝΤΥΠΟ ΑΣΕΠ ΣΟΧ 1ΠΕ/ΤΕ  ή ΣΟΧ 2ΔΕ/ΥΕ και να την υποβάλουν, μαζί με τα απαιτούμενα από την παρούσα Ανακοίνωση δικαιολογητικά, 
είτε αυτοπροσώπως, είτε με άλλο εξουσιοδοτημένο από αυτούς πρόσωπο, εφόσον η εξουσιοδότηση φέρει την υπογραφή τους θεωρημένη από δημόσια αρχή, είτε ταχυδρομικά με συστημένη επιστολή, στα γραφεία της 
υπηρεσίας μας στην ακόλουθη διεύθυνση: Δήμος Νέστου, Πρεμετής, Τ.Κ. 64200Χρυσούπολη, απευθύνοντάς την υπόψη: κ. Μπουγαλή Δέσποινα και κ. Κουσλόγλου Γεωργία (τηλ. επικοινωνίας: 2591350147- 148). 
Στην περίπτωση αποστολής των αιτήσεων ταχυδρομικώς, το εμπρόθεσμο των αιτήσεων κρίνεται με βάση την ημερομηνία που φέρει ο φάκελος αποστολής, ο οποίος μετά την αποσφράγισή του επισυνάπτεται στην αίτηση των 
υποψηφίων. 
Η αίτηση συμμετοχής επέχει θέση υπεύθυνης δήλωσης και η ευθύνη της ορθής συμπλήρωσής της είναι αποκλειστικά του υποψηφίου.
Κάθε υποψήφιος δικαιούται να υποβάλει μία μόνο αίτηση και για θέσεις μίας μόνο κατηγορίας προσωπικού (ΠΕ ή ΔΕ). Η σώρευση θέσεων διαφορετικών κατηγοριών προσωπικού σε μία ή περισσότερες αιτήσεις συνεπάγεται 
αυτοδικαίως σε κάθε περίπτωση ακύρωση όλων των αιτήσεων και αποκλεισμό του υποψηφίου από την περαιτέρω διαδικασία. 
Η προθεσμία υποβολής των αιτήσεων δεν μπορεί να είναι μικρότερη των δέκα (10) ημερών (υπολογιζομένων ημερολογιακά) και αρχίζει από την επόμενη ημέρα της τελευταίας δημοσίευσης της παρούσας σε τοπικές 
εφημερίδες ή της ανάρτησής της στο χώρο ανακοινώσεων του δημοτικού καταστήματος του Δήμου Νέστου και στο διαδικτυακό τόπο της υπηρεσίας μας (www.dimosnestou.gov.gr), εφόσον η ανάρτηση είναι τυχόν μεταγενέ-
στερη της δημοσίευσης στις εφημερίδες. Η ανωτέρω προθεσμία λήγει με την παρέλευση ολόκληρης της τελευταίας ημέρας και  εάν αυτή είναι, κατά νόμο, εξαιρετέα  (δημόσια αργία ή μη εργάσιμη),  τότε η λήξη της προθεσμίας 
μετατίθεται την επόμενη εργάσιμη ημέρα.
Οι υποψήφιοι μπορούν να αναζητήσουν τα έντυπα των αιτήσεων: α) Στην υπηρεσία μας στην ανωτέρω διεύθυνση ή στο διαδικτυακό τόπο της υπηρεσίας μας (www.dimosnestou.gov.gr), β)στο δικτυακό τόπο του ΑΣΕΠ (www.
asep.gr) και συγκεκριμένα ακολουθώντας την διαδρομή: Ενημερωτική Πύλη Πολίτες  Έντυπα – Διαδικασίες  Διαγωνισμών Φορέων-Ορισμένου Χρόνου (ΣΟΧ) Έντυπα και γ) στα κατά τόπους Κέντρα Εξυπηρέτησης 
Πολιτών (ΚΕΠ).
Κατάταξη υποψηφίων
Αφού η υπηρεσία μας επεξεργαστεί τις αιτήσεις των υποψηφίων, τους κατατάσσει σε πίνακες κατά κατηγορία, κλάδο ή ειδικότητα και κατά φθίνουσα σειρά βαθμολογίας, βάσει των κριτηρίων του νόμου (όπως αναλυτικά αναφέ-
ρονται στο Παράρτημα της Ανακοίνωσης). Η κατάταξη των υποψηφίων βάσει της οποίας θα γίνει η τελική επιλογή για την πρόσληψη με σύμβαση εργασίας ορισμένου χρόνου, πραγματοποιείται ως εξής: 
1. Προηγούνται στην κατάταξη οι υποψήφιοι που διαθέτουν τα κύρια προσόντα της ειδικότητας και ακολουθούν οι έχοντες τα επικουρικά (Α΄, Β΄ επικουρίας κ.ο.κ.). 
2. Η κατάταξη μεταξύ των υποψηφίων που έχουν τα ίδια προσόντα (κύρια ή επικουρικά) γίνεται κατά φθίνουσα σειρά με βάση τη συνολική βαθμολογία που συγκεντρώνουν από τα βαθμολογούμενα κριτήρια κατάταξης (χρόνος 
ανεργίας, πολυτεκνική ιδιότητα, τριτεκνική ιδιότητα, μονογονεϊκή ιδιότητα, αριθμός ανήλικων τέκνων, βαθμός τίτλου σπουδών, διδακτορικό δίπλωμα, αυτοτελής μεταπτυχιακός τίτλος, ενιαίος και αδιάσπαστος τίτλος μεταπτυχιακού 
επιπέδου (integratedmaster), δεύτερος τίτλος σπουδών, εμπειρία, αναπηρία υποψηφίου, αναπηρία συγγενικού ατόμου).
3. Στην περίπτωση ισοβαθμίας υποψηφίων στη συνολική βαθμολογία προηγείται αυτός που έχει τις περισσότερες μονάδες στο πρώτο βαθμολογούμενο κριτήριο(χρόνος ανεργίας) και, αν αυτές συμπίπτουν, αυτός 
που έχει τις περισσότερες μονάδες στο δεύτερο κριτήριο (πολύτεκνος γονέας και τέκνο πολύτεκνης οικογένειας) και ούτω καθεξής. Αν οι υποψήφιοι και πάλι ισοβαθμούν, προηγείται  ο μεγαλύτερος στην ηλικία με βάση την 
ημερομηνία γέννησής του, ενώ, αν εξαντληθούν όλα τα παραπάνω κριτήρια, η μεταξύ τους σειρά καθορίζεται με δημόσια κλήρωση.
Τα κωλύματα  της οκτάμηνης απασχόλησης και του Π.Δ. 164/2004 ΔΕΝ ΥΦΙΣΤΑΝΤΑΙ  στην περίπτωση πρόσληψης προσωπικού με σύμβαση εργασίας ιδιωτικού δικαίου ορισμένου χρόνου για την υλοποίηση 
Ευρωπαϊκών Προγραμμάτων ή Έργων της παρ. 2 του άρθρου 38 του Ν.4765/2021.
Πρόσληψη 
Η υπηρεσία προσλαμβάνει το προσωπικό με σύμβαση εργασίας ιδιωτικού δικαίου ορισμένου χρόνου από την υπογραφή της σύμβασης μετά την κατάρτιση των πινάκων κατάταξης των υποψηφίων. Τυχόν αναμόρφωση των 
πινάκων βάσει αυτεπάγγελτου ή κατ’ ένσταση ελέγχου του ΑΣΕΠ που συνεπάγεται ανακατάταξη των υποψηφίων, εκτελείται υποχρεωτικά από το φορέα, ενώ απολύονται οι υποψήφιοι που δεν δικαιούνται πρόσληψης βάσει της 
νέας κατάταξης. Οι απολυόμενοι λαμβάνουν τις αποδοχές που προβλέπονται για την απασχόλησή τους έως την ημέρα της απόλυσης, χωρίς οποιαδήποτε αποζημίωση από την αιτία αυτή. 
Προσληφθέντες οι οποίοι αποχωρούν πριν από τη λήξη της σύμβασής τους, αντικαθίστανται με άλλους από τους εγγεγραμμένους και διαθέσιμους στον πίνακα της οικείας ειδικότητας, κατά τη σειρά εγγραφής τους σε αυτόν.
Σε κάθε περίπτωση, οι υποψήφιοι που προσλαμβάνονται είτε κατόπιν αναμόρφωσης των πινάκων από το ΑΣΕΠ είτε λόγω αντικατάστασης αποχωρούντων υποψηφίων, απασχολούνται για το υπολειπόμενο, κατά περίπτωση, 
χρονικό διάστημα και μέχρι συμπληρώσεως της εγκεκριμένης διάρκειας της σύμβασης εργασίας ορισμένου χρόνου.

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΝΕΣΤΟΥ
ΜΙΧΑΗΛΙΔΗΣ  ΣΑΒΒΑΣ

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ | ΝΟΜΟΣ ΚΑΒΑΛΑΣ | ΔΗΜΟΣ ΝΕΣΤΟΥ 
Ταχ. Δ/νση : Πρεμετής
Πληροφορίες: Μπουγαλή Δέσποινα - mpougalidespina@0937.syzefxis.gov.gr | Κουσλόγου Γεωργία - kousloglougeorgia@0937.syzefxis.gov.gr
ΤΚ: 64200 Χρυσούπολη | Τηλέφωνα : 2591350147 -148

Χρυσούπολη 07/03/2024
Αριθμ. Πρωτ.: 4072

Κάθε εβδομάδα η εφημερίδα “ΑΝΑΛΥΤΗΣ” στο χώρο σας. 
Γίνετε συνδρομητές μόνο με ένα τηλεφώνημα στο 2510 23 10 33
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Το πρώτο απογευματινό χειρουργείο στο Γενικό Νοσοκομείο Καβάλας πραγματοποιήθηκε την Τρίτη το μεσημέρι, στο πλαίσιο της έναρξης εφαρμογής του θεσμού.
Το χειρουργείο αφορούσε ασθενή 86 ετών, η οποία υποβλήθηκε σε πλαστική αριστερής βουβωνοκήλης από τον διευθυντή του Χειρουργικού Τμήματος και της Ιατρικής Υπηρεσίας 
του Γενικού Νοσοκομείου Καβάλας Γιάννη Τριανταφυλλίδη, και τον Επιμελητή Β' της Χειρουργικής Ευτύχιο Λοστορίδη.
Η επέμβαση πραγματοποιήθηκε υπό τοπική αναισθησία η οποία χορηγήθηκε από τη συντονίστρια διευθύντρια του Αναισθησιολογικού Τμήματος Ευγενία Κετικίδου.
Η επέμβαση ήταν επιτυχής και η ασθενής νοσηλεύεται στο Χειρουργικό τμήμα.
Η μετεγχειρητική πορεία εξελίσσεται ομαλά και αναμένεται να λάβει εξιτήριο την Τετάρτη.

Απογευματινά Χειρουργεία 
Πρώτη εγχείριση και στην Καβάλα

Γιατροί για απογευματινά χειρουργεία 
Δεν θα επιτρέψουµε να εφαρµοστεί αυτό το έκτρωµα

Στάση εργασίας την Πέ-
μπτη από τη 1:00 έως τις 
3:00 το μεσημέρι προκη-
ρύσσει η Ένωση Ιατρών 
Νοσοκομείων Αθήνας-
Πειραιά (ΕΙΝΑΠ) και καλεί 
τους γιατρούς σε συγκέ-
ντρωση στο Νοσοκομείο 
«Ευαγγελισμός».

Παράλληλα καλεί τους για-
τρούς να μη δηλώσουν 
συμμετοχή στα απογευ-
ματινά επί πληρωμή χει-
ρουργεία.

«Η κυβέρνηση της ΝΔ 
απογειώνει την πολιτική 
της εμπορευματοποίησης 
και της ιδιωτικοποίησης 
της υγείας. Αντί να προ-
σλάβει όλο το αναγκαίο 
μόνιμο προσωπικό για να 
λειτουργήσουν οι κλειστές 
χειρουργικές αίθουσες (σε 
όλη την Αττική λειτουργούν 
οι 130 στις 200) και να 
μπορούν όλοι οι ασθενείς 
να χειρουργούνται έγκαιρα, 
χωρίς να αναγκάζονται να 
ξανά πληρώσουν, επιβάλ-

λει νόμιμο κρατικό φακε-
λάκι στα απογευματινά επί 
πληρωμή χειρουργεία», 
αναφέρουν σε ανακοίνωσή 
τους οι γιατροί.

Μάλιστα, όπως υπογραμμί-
ζουν, οι υπόλοιποι ασθενείς 
καταδικάζονται να περιμέ-
νουν στις ψηφιακές λίστες 
αναμονής.

«Ξέρουμε καλά ότι η απο-
γευματινή λειτουργία θα γί-
νει εις βάρος της πρωινής. 

Όπως ξεκαθάρισε πολλές 
φορές ο υπουργός Υγείας, 
δεν σκοπεύει να προσλάβει 
το αναγκαίο προσωπικό για 
να λειτουργήσουν οι κλει-
στές χειρουργικές αίθου-
σες. Αντί γι’ αυτό δίνει τη 
δυνατότητα σε ιδιώτες να 
μπαίνουν στο νοσοκομείο 
και να φέρνουν ή να βρί-
σκουν πελατεία».

Οι γιατροί αναφέρουν 
ότι δεν θα επιτρέψουν να 
εφαρμοστεί αυτό το έκτρω-
μα, όπως χαρακτηρίζουν 

τον νέο θεσμό των απο-
γευματινών χειρουργείων 
και δηλώνουν ότι δεν πρό-
κειται να γίνουν συνένοχοι 
στην περαιτέρω ιδιωτικο-
ποίηση του Δημόσιου Συ-
στήματος Υγείας.

Τι ζητούν οι νοσοκομει-
ακοί γιατροί

• Αποκλειστικά Δημόσια 
& Δωρεάν Υγεία για 
όλους με υψηλού επι-
πέδου υπηρεσίες.

• Αύξηση του κρατικού 

προϋπολογισμού για 
την Υγεία.

• Μαζικές προσλήψεις 
μόνιμου προσωπικού 
όλων των ειδικοτήτων 
και μονιμοποίηση των 
συμβασιούχων συνα-
δέλφων.

• Ουσιαστικές αυξήσεις 
στους μισθούς μας.

• Αξιοπρεπείς και ασφα-
λείς συνθήκες εργασί-
ας. Ένταξη στα Βαρέα 
και Ανθυγιεινά.

Από τι έπασχε η ασθενής που χειρουργήθηκε και ποιοι γιατροί του ιδρύματος συμμετείχαν στην επέμβαση.

Αντιδρά, εκ των υστέρων, η Ένωση Ιατρών Νοσοκομείων Αθήνας-Πειραιά στα απογευματινά χειρουργεία και 
προκηρύσσει για την Πέμπτη στάση εργασίας και συγκέντρωση στον «Ευαγγελισμό».

Αδ. Γεωργιάδης για απογευματινά χειρουργεία 
Θα συµµετέχουν και οι ασφαλιστικές εταιρείες

Με θετικό πρόσημο ξεκί-
νησε η μεταρρύθμιση στην 
Υγεία που αφορά στη λει-
τουργία των απογευματι-
νών χειρουργείων, γεγονός 
που αποδεικνύεται στην 
πράξη, όπως στο ΚΑΤ που 
ξεκίνησε τα απογευματινά 
χειρουργεία και σύμφωνα 
με τον αρμόδιο υπουργό, 
Άδωνι Γεωργιάδη, από τις 
17 κλινικές χειρουργικές 
που έχει το νοσοκομείο εκ-
δήλωσαν επιθυμία συμμε-
τοχής  και οι 17 στο σύνολό 
τους.

Ο υπουργός μιλώντας στο 
Πρώτο Πρόγραμμα 91,6 
επιβεβαίωσε ότι βρίσκεται 
σε γύρο επαφών με τις ιδι-
ωτικές ασφαλιστικές εται-
ρείες για την κάλυψη των 
απογευματινών χειρουρ-
γείων.

Απαντώντας στην κριτική 
που ασκείται σχετικά με τη 
μεταρρύθμιση των απογευ-
ματινών χειρουργείων και 
με αφορμή και την εξέλιξη 
για τις ασφαλιστικές εται-
ρείες, ότι επιχειρείται η ιδι-
ωτικοποίηση του ΕΣΥ, ο κ. 
Γεωργιάδης επισήμανε «αν 
η αντίρρηση είναι ιδεολογι-
κής φύσεως, ότι δεν θέλου-
με στο ΕΣΥ να υπάρχει πλη-
ρωμή, αυτό έχει λυθεί στο 
ΕΣΥ εδώ και 22 χρόνια με 
τα απογευματινά ιατρεία».

«Το να μπουν μέσα οι 
ασφαλιστικές σημαίνει ότι 

κάποιοι άνθρωποι θα μπο-
ρούν να κάνουν χρήση των 
υπηρεσιών του ΕΣΥ χωρίς 
να πληρώσουν από την 
τσέπη τους, αλλά να πλη-
ρώσουν μέσω της ιδιωτικής 
ασφάλειας. Γιατί αυτό είναι 
κακό για το ΕΣΥ; Μπορείτε 
να μου πείτε ένα λογικό 
επιχείρημα γιατί αυτό για 
το ΕΣΥ είναι κακό; Η δική 
μας ιδεολογία είναι υπέρ 
των ΣΔΙΤ, των Συμπράξε-
ων Δημοσίου και Ιδιωτικού 
Τομέα. Αυτό δεν λέει η Νέα 
Δημοκρατία πάντα; Εμείς 
έχουμε πει κάποιου είδους 
αντίρρηση στον ιδιωτικό 
τομέα ότι τον θεωρούμε 
μολυσμένο, ότι δεν πρέπει 
να συμπράττει με το δημό-
σιο; Όχι. Αν ο κόσμος ήθελε 
τέτοια, θα ψήφιζε Ανταρ-
σύα, δεν θα ψήφιζε Νέα 
Δημοκρατία» συμπλήρωσε.

Σχετικά με τη φωτογραφία 
του υπουργού με τον ασθε-

νή του πρώτου απογευ-
ματινού χειρουργείου που 
έγινε στη Θεσσαλονίκη, για 
την οποία τον κατηγόρησαν 
για επικοινωνιακό σόου και 
φιέστα, ο κ. Γεωργιάδης 
ανέφερε τα εξής. «Εγώ έχω 
μπει ήδη σε πάνω από 30 
νοσοκομεία στη δεύτερη 
μου θητεία. Με έχετε δει 
στις τόσες φωτογραφίες 
που ανεβάζω να έχω ανε-
βάσει άλλη φωτογραφία 
με ασθενή; Μου το ζήτησε 
ο ασθενής. Τα πραγματικά 
περιστατικά. Φτάνω στο 
νοσοκομείο, εμείς είχα-
με στήσει τη συνέντευξη 
τύπου κάτω με τις κάμε-
ρες. Με ενημερώνουν ότι 
ο ασθενής έχει ζητήσει να 
ανέβουν οι υπουργοί πάνω 
πριν μπει στο χειρουργείο, 
να μας χαιρετήσει και μας 
περίμενε έξω από το ασαν-
σέρ για να φτάσουμε εμείς 
και ότι θέλει να πάμε και με 
κάμερα γιατί θέλει να μιλή-
σει στην κάμερα.

Ανεβαίνουμε πάνω λοιπόν, 
μιλάει και λέει αυτά που 
είπε. Γιατί τους ενόχλησε 
τόσο πολύ αυτό; Γιατί είναι 
άλλο να βρίζουν τον Γεωρ-
γιάδη που είναι το εύκο-
λο και άλλο να ακούν τον 
ασθενή να λέει ευχαριστώ 
τον υπουργό για την επι-
λογή που μου έδωσε. Δεν 
είναι το ίδιο. Ανεβαίνου-
με λοιπόν, λέει ο ασθενής 
αυτά που λέει και λέμε να 
βγούμε και φωτογραφία, 
ναι, μου λέει να βγούμε 
και φωτογραφία, θέλω να 
μείνει στην ιστορία. Γιατί 
ρε παιδιά πρέπει να έχου-
με τόση υποκρισία; Για ποιο 
λόγο να τον κακοκαρδίσω. 
Για να μη στεναχωρηθούν 
κάποιοι; Στην πραγματι-
κότητα, αν κάποιοι έχουν 
πραγματικό πρόβλημα με 
τα προσωπικά δεδομένα 
και την αξιοπρέπεια του 
ανθρώπου, πρέπει σήμε-
ρα να είναι έξαλλοι με τον 
Πολάκη που πήρε τη φω-
τογραφία και έβαλε γύρω 

από τον ασθενή τη χούντα 
για να πει και καλά ότι αυτή 
είναι φιέστα χουντική και 
έβαλε τον άνθρωπο τον 
πραγματικό που πήγε να 
χειρουργηθεί ο ίδιος για 
πολιτικούς λόγους σε πα-
ραποιημένη φωτογραφία. 
Αυτό ναι, είναι απαράδε-
κτο. Και δεν έχει συναίνεση 
αυτού του ανθρώπου προ-
φανώς».

«Ο κ. Κασσελάκης ξο-
δεύει πάρα πολλά λε-
φτά»

διαβάστε περισσότερα
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Η ΑΜ-Θ ΑΝΑΠΤΥΣΣΕΤΑΙ
Η Θράκη και η Ανατολική Μακεδονία ως διαμετακομιστικός κόμβος
Για τις δυνατότητες της 
Θράκης και της Ανατο-
λικής Μακεδονίας ως 
διαμετακομιστικoύ κόμ-
βου και τη δημιουργία 
μιας τοπικής οικονομίας 
με δυναμική διάχυσης 
στην ευρύτερη περιοχή, 
συζήτησαν οι Αντρέι Πο-
πόφ, πρέσβης της Μολ-
δαβίας στην Ελλάδα, 
Αναστάσιος Δημοσχά-
κης βουλευτής Έβρου 
της ΝΔ, Κωνσταντίνος 
Χατζηκωνσταντίνου, 
διευθύνων σύμβουλος 
του Οργανισμού Λιμέ-
νος Αλεξανδρούπολης, 
Στέλιος Ζαντανίδης, αε-
ρολιμενάρχης του αε-
ροδρομίου Αλεξανδρού-
πολης «Δημόκριτος», 
Υπηρεσία Πολιτικής Αε-
ροπορίας και Δημήτριος 
Δημητρίου, καθηγητής 
του τμ. Οικονομικών 

Επιστημών ΔΠΘ., στο 
δεύτερο East Macedonia 
& Thrace Forum, που δι-
οργανώνεται στην Αλε-
ξανδρούπολη, από τη 
City Hub Events.

Τη συζήτηση μεταξύ άλλων 
σχετικά με τα πλεονεκτή-
ματα του αερολιμένα και 
του λιμένα Αλεξανδρού-
πολης και τη σημασία της 
διασυνδεσιμότητας, συντό-
νισε η δημοσιογράφος του 
διπλωματικού ρεπορτάζ, 
Αλεξία Τασούλη.

 Ο Μολδαβός Πρέσβης, 
Αντρέι Ποπόφ, στην έναρ-
ξη της τοποθέτησής του, 
καταθέτοντας την αγάπη 
του για την Ελλάδα, ανέ-
φερε ότι επισκέπτεται την 
Αλεξανδρούπολη για τρίτη 
φορά, εκτιμώντας ότι θα 
ακολουθήσουν άλλες δύο 

επισκέψεις του στη χώρα 
έως το τέλος της άνοιξης: 
μία με τον υπουργό Ενέρ-
γειας της Μολδαβίας για τα 
επίσημα εγκαίνια του FSRU 
στην Αλεξανδρούπολη, και 
δεύτερη στη Θεσσαλονίκη, 
όπου πρόσφατα τοποθε-
τήθηκε ο νέος Μολδαβός 
πρόξενος και θα έχει συνα-
ντήσεις με τις τοπικές αρ-
χές της πόλης.

Επικαλούμενος αναφορές 
σε προηγούμενες εισηγή-
σεις, από τους κ.κ. Τσούνη, 
Πάιατ και Σκρέκα, ο κ. Πο-
πόφ αναφέρθηκε στη γνω-
στή όπως είπε, μεταφορά 
ρωσικού αερίου από το 
Βορά στο Νότο, για να συ-
νεχίσει κάνοντας λόγο για 
την αντίστροφη μεταφορά 
αερίου, πλέον από το Νότο 
προς το Βορρά. Δήλωσε 
πως Μολδαβία και Ου-

κρανία θα ενταχθούν στον 
λεγόμενο κάθετο διάδρομο 
μεταφοράς αερίου, και μαζί 
με τους Αμερικανούς εταί-
ρους τους, με την Ελλάδα, 
τη Ρουμανία και τη Βουλ-
γαρία «εργαζόμαστε σε ένα 
στρατηγικό πρόγραμμα με-
ταφοράς αερίου. Μπορού-
με να μεταφέρουμε το αέ-
ριο που έρχεται στο FSRU 
και άλλο αέριο που έρχεται 
στην Ελλάδα μέσω της Ελ-
λάδας, Ρουμανίας, Μολδα-
βίας στην Ουκρανία».

Σημείωσε ότι στην Ευρω-
παϊκή Ένωση υπάρχουν 
τεράστιες υπόγειες δυ-
νατότητες αποθήκευσης 
αερίου, αλλά όλες αυτές 
οι δυνατότητες είναι ήδη 
πλήρεις, δεν υπάρχει άλλος 
χώρος, συμπληρώνοντας 
ότι η Μολδαβία είναι η 
πρώτη χώρα που χρησιμο-

ποίησε τον διασυνδετήριο 
αγωγό Ελλάδας-Βουλγα-
ρίας (IGB), το Νοέμβριο 
του 2022. Εξηγώντας τους 
λόγους για τους οποίους 
η προμήθεια αερίου στην 
Ουκρανία γίνεται στη διάρ-
κεια της άνοιξης, είπε πως 
η προμήθεια τη συγκεκρι-
μένη εποχή ή το καλοκαίρι 
γίνεται σε χαμηλότερη τιμή, 
και τον χειμώνα υπάρχει η 
δυνατότητα προώθησης 
του αερίου και στις γειτονι-
κές χώρες. «Αυτό είναι ένα 
στρατηγικό πρότζεκτ που 
καταδεικνύει τη δυναμική 
της συνεργασίας. Μπορού-
με να αυξήσουμε, να ενι-
σχύσουμε την ενεργειακή 
ανθεκτικότητα των χωρών 
της Ένωσης και η Ελλά-
δα παίζει βασικό ρόλο και 
η Αλεξανδρούπολη είναι 
ένα πολύ βασικό στρατη-
γικό σημείο, γιατί αυτό το 

αέριο προέρχεται κυρίως 
από την Αλεξανδρούπολη. 
Κάνοντας αυτό, νομίζω ότι 
συμβάλλουμε όλοι μαζί στο 
να ξεπεράσουμε τον αρνη-
τικό αντίκτυπο της ρωσικής 
εισβολής στην Ουκρανία 
και στην εξασφάλιση αξιό-
πιστων εναλλακτικών πό-
ρων φυσικού αερίου για 
τις χώρες της περιοχής», 
ανέφερε.

Σε άλλο σημείο της τοπο-
θέτησής του, ο κ. Ποπόφ 
είπε ότι ο ρόλος της Αλε-
ξανδρούπολης δεν πε-
ριορίζεται σε αυτόν του 
ενεργειακού κόμβου, αλλά 
εκτίμησε πως όταν αρχίσει 
η ανοικοδόμηση της Ου-
κρανίας, μεγάλος αριθμός 
υλικών/εμπορευμάτων θα 
μεταφέρονται εκεί μέσω 
της Αλεξανδρούπολης.

Χρήστος Σταϊκούρας | Η Αλεξανδρούπολη αποκτά ρόλο καταλύτη για την εφοδιαστική αλυσίδα και το διεθνές εμπόριο

Τις πρωτοβουλίες που 
έχουν αναληφθεί στους 
τομείς των υποδομών 
και των μεταφορών, με 
σκοπό την ανάπτυξη της 
Θράκης, του Έβρου και 

της Αλεξανδρούπολης, 
παρουσίασε, σήμερα, ο 
Υπουργός Υποδομών και 
Μεταφορών Χρήστος 
Σταϊκούρας, μιλώντας 
στο «2ο East Macedonia 
& Thrace Forum», που 
πραγματοποιείται στην 
Αλεξανδρούπολη.

«Η Αλεξανδρούπολη απο-
κτά ρόλο καταλύτη για την 
εφοδιαστική αλυσίδα και 
το διεθνές εμπόριο», τόνισε 
ο κ. Σταϊκούρας, ο οποίος 
αναφέρθηκε, εκτενώς, στις 
ενέργειες που αφορούν 

στην αξιοποίηση της γε-
ωστρατηγικής αξίας του 
Λιμένα της Αλεξανδρού-
πολης, όπως η δυνατότητα 
δημιουργίας πολυτροπικού 
διαδρόμου μεταφορών με 
τη Βουλγαρία και τη Ρου-
μανία, αλλά και η ανάπτυξη 
μιας ακόμη γραμμής αλλη-
λεγγύης (solidarity lane), 
με αντικείμενο τη μεταφο-
ρά ουκρανικών προϊόντων.

Ο Υπουργός Υποδομών και 
Μεταφορών παρουσίασε 
αναλυτικά οκτώ πρωτο-
βουλίες που έχουν αναλη-

φθεί από το Υπουργείο για 
την ανάπτυξη της Θράκης, 
του Έβρου και της Αλεξαν-
δρούπολης και αφορούν:

–          Αξιοποίηση του 
Λιμένα της Αλεξανδρούπο-
λης,

–          Βελτίωση της Οδικής 
Σύνδεσης με την Τουρκία,

–          Κατασκευή της 
Ανατολικής Περιφερειακής 
Οδού Αλεξανδρούπολης,

–          Μελέτη Φράγματος 

Δερείου,

–          Κατασκευή Λιμνοδε-
ξαμενής Ξηροποτάμου στη 
Σαμοθράκη,

–          Αντικατάσταση και 
Υπογειοποίηση Αρδευτικών 
Δικτύων ΤΟΕΒ Ερυθροπο-
τάμου,

–          Μελέτη, Κατασκευή, 
Χρηματοδότηση και Τεχνι-
κή Διαχείριση Κτιρίων Στέ-
γασης Υπηρεσιών πέντε (5) 
Αστυνομικών Διευθύνσεων 
και

–          Αναβάθμιση Κρα-
τικού Αερολιμένα Αλεξαν-
δρούπολης.

«Αυτές τις πρωτοβουλίες 
έχουμε την ισχυρή βούληση 
να τις «τρέξουμε» με κα-
λούς ρυθμούς, με ποιότητα 
και αποδοτικότητα, ώστε 
να μπορούμε τεκμηριωμέ-
να να ισχυριζόμαστε ότι η 
χώρα μας ενισχύει τη θέση 
της ως θετικό παράδειγμα, 
ως «παίκτης» θετικής μνη-
μόνευσης», κατέληξε ο κ. 
Σταϊκούρας.

Γιώργος Τσούνης | Στις 4 Απριλίου ο Κυριάκος Μητσοτάκης στον Λευκό Οίκο

Στις 4 Απριλίου ο πρω-
θυπουργός Κυριάκος 
Μητσοτάκης θα βρίσκε-
ται στο Οβάλ Γραφείο, 
όπου θα συναντηθεί 
με τον Πρόεδρο Τζο 
Μπάιντεν, ανακοίνωσε 
στο East Macedonia & 
Thrace Forum II, που δι-
οργανώνεται στην Αλε-
ξανδρούπολη από τη 
City Hub Events, ο πρε-
σβευτής των ΗΠΑ στην 
Ελλάδα, Γιώργος Τσού-

νης. «Ο Πρόεδρος των 
ΗΠΑ αγαπάει την Ελ-
λάδα και τους Έλληνες 
πάρα πολύ και οι ΗΠΑ 
στέκονται πάντα δίπλα 
στην Ελλάδα» διαμήνυ-
σε..

Εξαίροντας το επίπεδο 
των διμερών σχέσεων, ξε-
κινώντας την ομιλία του 
στο φόρουμ, ο κ. Τσού-
νης τόνισε πως οι σχέσεις 
ΗΠΑ-Ελλάδας συνεχίζουν 
να βρίσκονται ιστορικά στο 
υψηλότερο επίπεδό τους 
και η διμερής συνεργα-
σία στην Αλεξανδρούπολη 
αποτελεί βασική πτυχή αυ-
τής της σχέσης. Επεσήμανε 
ότι ο 5ος Στρατηγικός Δι-
άλογος ΗΠΑ-Ελλάδας που 
πραγματοποιήθηκε στην 
Ουάσιγκτον τον περασμένο 
μήνα ανέπτυξε περαιτέρω 
τη σχέση αυτή και εξέφρα-

σε την κοινή βούληση των 
δύο χωρών να συνεχίσουν 
να προωθούν τους κοινούς 
τους στόχους για ειρήνη 
και ευημερία στην Ανατο-
λική Μεσόγειο, τα Δυτικά 
Βαλκάνια, την περιοχή του 
Εύξεινου Πόντου και πέραν, 
με βάση τις κοινές δημο-
κρατικές αξίες.

 Σε αυτό το πλαίσιο, επιφύ-
λαξε ύμνους για την Ελλά-
δα, σημειώνοντας πως οι 
Έλληνες κάνουν πάντα το 
σωστό και ενεργούν με αξί-
ες. «Μας ενώνουν οι κοινές 
μας δημοκρατικές αξίες», 
υπογράμμισε χαρακτηριστι-
κά ο Αμερικανός πρέσβης 
και στάθηκε στην παγκό-
σμια προσφορά της Ελλά-
δας, σημειώνοντας πως η 
Δημοκρατία είναι ένα μόνο 
από τα πράγματα τα οποία 
ο κόσμος χρωστάει στους 

Έλληνες.

 Επίσης, ο Αμερικανός πρέ-
σβης σημείωσε πως η Ελ-
λάδα είναι ο βασικός σύμ-
μαχος του ΝΑΤΟ, κάνοντας 
μάλιστα λόγο για αναντικα-
τάστατο εταίρο και σύμμα-
χο που διαδραματίζει κρίσι-
μο ρόλο στην υπεράσπιση 
της νοτιοανατολικής πλευ-
ράς της Συμμαχίας.

 Υπό αυτό το πρίσμα, έκα-
νε ξεχωριστή αναφορά στη 
Βόρεια Ελλάδα, αναδει-
κνύοντας τη σημασία του 
λιμανιού της Αλεξανδρού-
πολης. «Η Ανατολική Μακε-
δονία και η Θράκη παίζουν 
καθοριστικό ρόλο και υπό 
την αιγίδα της Συμφωνίας 
Αμοιβαίας Αμυντικής Συ-
νεργασίας, η σημασία του 
Λιμένα Αλεξανδρούπολης 
για τα στρατηγικά συμφέ-

ροντα των ΗΠΑ και του 
ΝΑΤΟ συνεχίζει να αυξά-
νεται». Μάλιστα, υπογράμ-
μισε πως μέσω της Αλε-
ξανδρούπολης, η Ελλάδα 
διασφαλίζει την ετοιμότητα 
του ΝΑΤΟ, υποστηρίζοντας 
κρίσιμη υλικοτεχνική υπο-
δομή για ολόκληρη τη Συμ-
μαχία.

Υπογραμμίζοντας έτι περαι-
τέρω τη σημασία των λιμα-
νιών της Αλεξανδρούπολης 
και της Βόρειας Ελλάδας, 
διατύπωσε την πεποίθηση 
πως μπορούν να διαδρα-
ματίσουν μεγαλύτερο ρόλο 
ως σημείο εισόδου για αγα-
θά που ρέουν από τον νότο 
προς τον βορρά, τη Βουλ-
γαρία, τη Ρουμανία και τη 
Μολδαβία.

 Τέλος, έδωσε έμφαση 
στον ενεργειακό ρόλο της 

Ελλάδας στην περιοχή. Η 
Αλεξανδρούπολη διαδρα-
ματίζει βασικό ρόλο στον 
ενεργειακό μετασχηματι-
σμό που συντελείται στην 
Ελλάδα και στην περιοχή 
αυτή, υπογράμμισε συγκε-
κριμένα, και επεσήμανε 
ότι με τη διαφοροποίηση 
των ενεργειακών της πη-
γών, μεταξύ άλλων μέσω 
της νέας πλωτής μονάδας 
υγροποιημένου φυσικού 
αερίου στην Αλεξανδρού-
πολη, η Ελλάδα οικοδομεί 
ένα πιο ασφαλές μέλλον 
για την οικονομία της και 
για την Ευρώπη. «Είμαστε 
υπερήφανοι για τη δουλειά 
που έχουμε κάνει από κοι-
νού σε αυτόν τον τομέα μέ-
χρι στιγμής, και υπάρχουν 
κι άλλα που μπορούμε να 
κάνουμε» διαμήνυσε επι-
προσθέτως.

Γεραπετρίτης | «Πρέπει να συζητήσουμε και τα δύσκολα με την Τουρκία»

Γεωστρατηγικό πόλο 
και «πυλώνα ασφάλει-
ας όχι μόνο για την Ελ-
λάδα αλλά για όλη τη 
νοτιοαανατολική Ευ-
ρώπη»  χαρακτήρισε 
την Αλεξανδρούπολη ο 

υπουργός εξωτερικών 
Γιώργος Γεραπετρίτης, 
στο συνέδριο του  East 
Macedonia & Thrace 
Forum II που διοργα-
νώνεται στην Αλεξαν-
δρούπολη με στόχο την 
ανάδειξη του κρίσιμου 
γεωστρατηγικού και οι-
κονομικού ρόλου της 
Ανατολικής Μακεδονίας 
και Θράκης.
«Πρέπει να συζητήσουμε 
και τα δύσκολα με την 
Τουρκία» είπε ο ΥΠΕΞ

Ο ίδιος σημείωσε ότι προ-
φανώς και η Ελλάδα θα 
λάβει μέρος στο θαλάσσιο 

διάδρομο για τη Γάζα, προ-
σθέτοντας ότι χρειάζονται 
να γίνουν κι άλλα για να 
αντιμετωπιστεί η ανθρωπι-
στική κρίση.

«Ως πρώτη ναυτική δύ-
ναμη δεν έχουμε μόνο 
προνόμια έχουμε και 
υποχρεώσεις»

Αναφερόμενος στην εμπλο-
κή της φρεγάτας Ύδρα σε 
επεισόδιο στην Ερυθρά 
Θάλασσα, είπε ότι «δεν 
μπορούμε να κλείνουμε 
τα μάτια» στην κατάσταση 
με τις επιθέσεις των Χούθι 
στην περιοχή, προσθέτο-

ντας ότι «είμαστε εκεί με 
αμυντικό και όχι επιθετικό 
ρόλο».

Απαντώντας «σε όσους 
λένε ότι πρέπει να είμαστε 
ουδέτεροι» είπε πως ως 
«πρώτη ναυτική δύναμη 
δεν έχουμε μόνο προνόμια, 
έχουμε και υποχρεώσεις», 
ενώ ερωτηθείς για τους 
κινδύνους απάντησε πως 
«πάντα υπάρχει στάθμιση 
κινδύνου» και επανέλαβε: 
«Δεν θα εμπλακούμε σε 
επιθετικές ενέργειες» και 
ότι «βρισκόμαστε εκεί για 
να προστατεύσουμε την 
ελληνική ναυσιπλοΐα». Ξε-

καθάρισε παράλληλα πως 
δεν θα σταλούν ελληνικές 
στρατιωτικές μονάδες στην 
Ουκρανία.

«Πρέπει να συζητήσουμε 
και τα δύσκολα με την 
Τουρκία»

Σε ό,τι αφορά στα ελλη-
νοτουρκικά, ο κ. Γεραπε-
τρίτης, αφού είπε ότι βρι-
σκόμαστε σε καλό δρόμο, 
συμπλήρωσε πως πρέπει 
να πάρουμε τα πράγμα-
τα σε λογική σταδιακής 
εμβάθυνσης. «Πρέπει να 
συζητήσουμε και τα μείζο-
να προβλήματα» είπε ο κ. 

Γεραπετρίτης, αναφερόμε-
νος στην οριοθέτηση των 
θαλασσίων ζωνών και της 
υφαλοκρηπίδας. Πρόσθεσε 
πως ο διάλογος με Φιντάν 
θα συνεχίσει για όλα τα ζη-
τήματα και έκανε γνωστό 
πως θα συναντηθεί με τον 
τούρκο ομόλογό του, πριν 
τη συνάντηση Μητσοτάκη 
-Ερντογάν τον Μάιο.

διαβάστε περισσότερα
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ΑΙΣΘΗΤΙΚΗ ΑΛΛΕΡΓΙΟΛΟΓΟΙ

ΚΑΡΔΙΟΛΟΓΟΙ

ΠΑΙΔΙΑΤΡΟΙ

ΓΕΝΙΚΟΙ ΟΙΚ. ΙΑΤΡΟΙ

ΔΕΡΜΑΤΟΛΟΓΟΙ - ΑΦΡΟΔΙΣΙΟΛΟΓΟΙΔΙΑΙΤΟΛΟΓΟΙ - ΔΙΑΤΡΟΦΟΛΟΓΟΙ

ΓΥΝΑΙΚΟΛΟΓΟΙ - ΜΑΙΕΥΤΗΡΕΣ

ΚΛΙΝΙΚΕΣ

ΛΟΓΟΘΕΡΑΠΕΥΤΕΣ

ΨΥΧΙΑΤΡΟΙ

Φάρμακα
Ασαφή κριτήρια στη νέα τιµολόγηση
Ενδιαφέρον των φαρμακευτι-
κών για μετάβαση φαρμάκων 
από τη θετική στην αρνητική 
λίστα, όπου η δαπάνη κατα-
βάλλεται ολόκληρη από τους 
ασθενείς.

Σε «αχαρτογράφητα νερά» κι-
νούνται οι φαρμακευτικές από 
την περασμένη εβδομάδα, με 
τη νέα απόφαση για την τι-
μολόγηση φαρμάκων, καθώς 
ορισμένες αλλαγές φαίνεται 
να χρειάζονται διευκρινίσεις.  
Χαρακτηριστικά, δεν είναι 
γνωστά ακόμη τα κριτήρια 
για την μετάβαση φαρμάκων 
από την θετική στην αρνητική 
λίστα, δηλαδή ποια είναι τα 
φάρμακα που μπορούν να συ-
νεχίσουν μεν να συνταγογρα-
φούνται, όμως το κόστος τους 
θα βαρύνει πλέον μόνο τους 
ασθενείς και καθόλου τον ΕΟ-
ΠΥΥ ή τον ασφαλιστικό οργα-
νισμό στον οποίο υπάγονται.
Αντίστοιχα, δεν είναι γνωστά 
τα κριτήρια για την εξαιρετική 
τιμολόγηση των φαρμάκων 
που κρίνονται απαραίτητα για 
την προστασία της δημόσιας 

υγείας, ούτε ποια δεδομένα 
θεωρεί ο ΕΟΦ αξιόπιστα για 
την άντληση στοιχείων τιμο-
λόγησης των σκευασμάτων 
στην Ευρώπη.
Τα θέματα αυτά τίθενται υπό-
ψιν του γενικού γραμματέα 
στρατηγικού σχεδιασμού του 
υπουργείου Υγείας Άρη Αγ-
γελή, με επιστολή του αντι-
προέδρου του Συνδέσμου 
Φαρμακευτικών Επιχειρήσεων 
Ελλάδος (ΣΦΕΕ) αρμόδιου για 
την τιμολόγηση φαρμάκων, 
Σταύρου Θεοδωράκη και του 
διευθυντή Market Access του 
ΣΦΕΕ Χρίστου Γεωργακόπου-
λου.
Στην Επιτροπή Αξιολόγησης 
και Αποζημίωσης Φαρμάκων 
Ανθρώπινης Χρήσης (ΕΑΑ-
ΦΑΧ) θα απευθύνονται οι 
φαρμακευτικές για την εξαίρε-
ση φαρμάκων τους από τη θε-
τική λίστα συνταγογραφουμέ-
νων φαρμάκων και την ένταξή 
τους στην αρνητική λίστα
Αξιόπιστα στοιχεία
Συγκεκριμένα, σε ότι αφορά τα 
στοιχεία που θεωρούνται αξι-
όπιστα από τον ΕΟΦ για την 

τιμολόγηση των φαρμάκων, 
η σχετική απόφαση αναφέρει 
ότι μπορεί να δεχθεί δεδομένα 
από τη βάση EURIPID, από επί-
σημα στοιχεία που αναρτώνται 
από επίσημους καθ’ ύλην αρ-
μόδιους φορείς κάθε κράτους 
– μέλους, όπως επίσης και από 
στοιχεία που αξιολογεί ο ΕΟΦ 
ως αξιόπιστα. Έτσι, οι εκπρό-
σωποι του ΣΦΕΕ ζητούν να 
τους γνωστοποιηθούν ποιες 
πηγές θεωρούνται αξιόπιστες 
για άντληση δεδομένων.
Ειδική τιμολόγηση
Όσον αφορά τα απολύτως 
απαραίτητα φάρμακα για την 
προστασία της δημόσιας υγεί-
ας και των ασθενών, η απόφα-
ση αναφέρει ότι ο ΕΟΦ μπορεί 
να προτείνει –αιτιολογημένα 
– την εφαρμογή ειδικών κρι-
τηρίων σε κάθε κατηγορία 
φαρμάκων για τιμολόγηση ή 
ανατιμολόγηση με απόφαση 
του Υπουργού Υγείας, με ειδι-
κή αιτιολόγηση.
Για την εφαρμογή της ρύθμι-
σης, πρέπει το μερίδιο αγοράς 
του φαρμάκου να είναι σημα-
ντικό, λαμβάνεται υπόψιν η 

επάρκεια παρόμοιων φαρμά-
κων στην αγορά και ιδιαίτερα 
αν το φάρμακο έχει τιμή μέχρι 
5 ευρώ ή η τιμή του έχει μεγά-
λη διαφορά από τη μέση τιμή 
των δύο φθηνότερων τιμών 
στην Ευρωζώνη, ενώ συνυ-
πολογίζεται και η επιβάρυνση 
που θα προκύψει από την αύ-
ξηση.
Μόνο που η απόφαση δεν 
διευκρινίζει αν η τιμή των 5 
ευρώ είναι λιανική ή τιμή πα-
ραγωγού, ποια θα είναι η δι-
αδικασία που πρέπει να ακο-
λουθείται, ούτε ορίζονται τα 
κριτήρια που χαρακτηρίζουν 
τα φάρμακα ως «παρόμοια».
Πότε πληρώνουν οι ασθενείς
Η απόφαση δίνει τη δυνατότη-
τα σε φάρμακα που δεν αφο-
ρούν τη θεραπεία νοσημά-
των απειλητικών για τη ζωή, 
ογκολογικά, νευρολογικά ή 
ορφανά φάρμακα, μπορούν να 
απευθύνονται στην Επιτροπή 
Αξιολόγησης και Αποζημίωσης 
Φαρμάκων Ανθρώπινης Χρή-
σης (ΕΑΑΦΑΧ) για την εξαί-
ρεσή τους από τη θετική λίστα 
συνταγογραφουμένων φαρ-

μάκων, και την ένταξή τους 
στην αρνητική λίστα, όπου πα-
ραμένουν συνταγογραφούμε-
να, όμως δεν αποζημιώνονται 
από την κοινωνική ασφάλιση.
Όσα από αυτά κοστίζουν μέ-
χρι 10 ευρώ, μπορούν με τη 
μετάβασή τους στην αρνητική 
λίστα να πάρουν αύξηση μέχρι 
15% στην τιμή παραγωγού. Αν 
η τιμή τους είναι υψηλότερη 
των 10 ευρώ, δεν δικαιούνται 
αύξηση τιμής.
Ο ΣΦΕΕ επισημαίνει ότι δεν 
διευκρινίζονται οι προϋποθέ-
σεις και τα κριτήρια για τη με-
τάβαση ενός σκευάσματος από 
τη θετική στην αρνητική λίστα, 
ιδίως όταν η λιανική τιμή του 
υπερβαίνει τα 10 ευρώ, ούτε 
αν η νέα λιανική για τα φάρ-
μακα μέχρι 10 ευρώ υπολογί-
ζεται με τα ποσοστά κέρδους 
της θετικής ή της αρνητικής 
λίστας συνταγογράφησης.
Το θέμα αυτό απασχολεί έντο-
να τη φαρμακοβιομηχανία, κα-
θώς σειρά φθηνών φαρμάκων 
έχει επιχειρηθεί να ενταχθούν 
στην αρνητική λίστα αντί της 
θετικής, προκειμένου να μπο-

ρέσουν να παραμείνουν στην 
αγορά, αφού έτσι εξαιρούνται 
του clawback, ενώ πληρώ-
νονται απ΄ ευθείας από τους 
ασθενείς.

Πηγή: 
Οικονομικός Ταχυδρόμος
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AUTO - MOTO

COFFEE BAR - ΕΣΤΙΑΣΗ

ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΕΛΕΤΩΝ

ΘΕΡΜΑΝΣΗ

ΕΤΙΚΕΤΟΠΟΙΙΕΣ ΚΑΤΑΣΚΕΥΑΣΤΙΚΗ

CAFE BAR

ΟΙΚΟΔΟΜΙΚΑ ΥΛΙΚΑ

ΤΕΧΝΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ

ΚΟΜΜΩΤΗΡΙΑ

ΚΑΛΛΥΝΤΙΚΑ

ΦΡΟΝΤΙΣΤΗΡΙΑ

ΥΓΡΑΕΡΙΑ

ΑΝΑΚΥΚΛΩΣΗ

ΔΙΑΦΟΡΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ ΔΙΑΣΩΣΗ  ΖΩΩΝ
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ΕΙΔΗ ΣΥΣΚΕΥΑΣΙΑΣΠΙΤΣΑΡΙΕΣ

ΜΕΤΑΦΟΡΕΣ

ΜΗΧΑΝΟΥΡΓΕΙΟ

ΤΕΧΝΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ - ΜΗΧΑΝΙΚΟΙΠΡΑΤΗΡΙΑ ΥΓΡΩΝ ΚΑΥΣΙΜΩΝ

ΕΛΑΣΤΙΚΑ

ΜΕΣΙΤΙΚΑ

ΟΒΕΛΙΣΤΗΡΙΟ

ΜΕΤΑΛΛΙΚΕΣ ΚΑΤΑΣΚΕΥΕΣΕΠΙΠΛΑ

ΟΠΤΙΚΑ

ΑΠΟΦΡΑΞΕΙΣ

ΜΕΣΙΤΙΚΑ

ΦΥΤΩΡΙΑ

ΛΟΓΙΣΤΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ

ΕΙΔΗ ΔΙΑΤΡΟΦΗΣ  ΛΙΠΑΝΤΙΚΑ

ΑΓΡΟΤΙΚΟΙ ΣΥΝΕΤΑΙΡΙΣΜΟΙ ΜΕΣΙΤΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ ΓΥΝΑΙΚΕΙΑ ΥΠΟΔΗΜΑΤΑ ΕΠΑΓΓ. ΕΞΟΠΛΙΣΜΟΣ
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Ο Χρήστος Δελής μπαίνει καθημερινά στην κουζίνα του ΕΝΑ Channel παρουσιάζοντας 
την πιο νόστιμη εκπομπή μαγειρικής.

Μας ταξιδεύει στην Ελληνική κουζίνα, στις πιο γευστικές γωνιές της πόλης μας 
γνωρίζοντάς μας τους chef και τα εστιατόρια που θα μας εκπλήξουν γαστρονομικά.

Ανακαλύπτει μοναδικά τοπικά προϊόντα, γεύσεις και αρώματα μαγειρεύοντας απλές, 
αλλά νόστιμες και υγιεινές συνταγές.

Ο αγαπημένος μας chef για αυτήν την εβδομάδα προτείνει:

Μοσχαρίσιο συκώτι με μανιτάρια και ρύζι με άρωμα 
δυόσμο-πορτοκάλι

Συνταγή για 
Μοσχαρίσιο συκώτι με μανιτάρια και ρύζι με άρωμα 

δυόσμο-πορτοκάλι
Διάρκεια συνταγής: 2 ώρες'
Βαθμός δυσκολίας: μέτριος  

Υλικά 
1kg συκώτι μοσχαρίσιο κομμένο σε φέτες
6 μανιτάρια λευκά
2 κούπες ρύζι γλασέ
3 κρεμμύδια κομμένα σε μισοφέγγαρο
2 σκ. σκόρδο ψιλοκομμένο
1 κόκκινη και 1 πράσινη πιπεριά κομμένες σε μπαστουνάκια
3 τομάτες τριμμένες
2 κλωναράκια δυόσμο (μόνο τα φύλλα)
Ξύσμα από ένα πορτοκάλι
Αλάτι - πιπέρι- κόκκινη πάπρικα - μπαχάρι - σουμάκ
Ελαιόλαδο
4 κούπες νερό

Εκτέλεση
Σε μια φαρδιά κατσαρόλα ζεσταίνουμε τη μισή ποσότητα ελαιολάδου σε δυνατή φωτιά 
και σοτάρουμε το κρέας για 4-5 λεπτά, μέχρι να ροδίσει από όλες τις πλευρές.

Προσθέτουμε το κρεμμύδι, το σκόρδο, τις πιπεριές και συνεχίζουμε το σοτάρισμα για 
άλλα 3-4 λεπτά, μέχρι να μαλακώσουν ελαφρώς.

Αλατοπιπερώνουμε, ρίχνουμε την τριμμένη τομάτα και νερό ώστε ίσα να καλύψει το 
κρέας και μαγειρεύουμε για 1-2 λεπτά, μέχρι τα υγρά να κοχλάσουν.

Χαμηλώνουμε τη φωτιά, σκεπάζουμε με το καπάκι και σιγομαγειρεύουμε για περίπου 
40 λεπτά, μέχρι σχεδόν να γίνει το κρέας.

Παράλληλα, σε ένα μεγάλο τηγάνι ζεσταίνουμε το υπόλοιπο λάδι σε δυνατή φωτιά και 
σοτάρουμε τα μανιτάρια για 4-5 λεπτά, μέχρι να ροδίσουν και να εξατμιστούν τα υγρά 
τους.

Ρίχνουμε στην κατσαρόλα με το κρέας τα σοταρισμένα μανιτάρια μαζί με το λάδι τους, 
τον δυόσμο και λίγο αλατοπίπερο.

Ελέγχουμε το νερό, που πρέπει να καλύπτει κατά τα 2/3 το κρέας με τα μανιτάρια και, 
αν χρειαστεί, προσθέτουμε λίγο ζεστό νερό ακόμα.

Συνεχίζουμε το μαγείρεμα για άλλα 30 λεπτά, μέχρι να μαλακώσει καλά το κρέας.

Συνεχίζουμε με το ρύζι που σοτάρουμε για λίγα λεπτά. Ρίχνουμε τα υπόλοιπα μπαχαρικά.

Έπειτα ρίχνουμε το ξύσμα. Το ρύζι θέλει περίπου 15-20 λεπτά για να γίνει.

INSTAGRAM: KAI ΟΜΩΣ ΔΕΝ ΤΑ ΞΕΡΟΥΜΕ ΟΛΑ

γράφει 
ο Παναγιώτης Πυλιώτης
Δημοσιογράφος
ΕΝΑ Channel 
Διπλ. Μηχανικός  Ε.Μ.Π.
Τ. Εργαστ. Συνεργ. 
Πανεπιστημίου Δυτικής 
Αττικής 
 
Όλοι ή οι περισσότεροι 
γνωρίζουν κάποια στατιστι-
κά στοιχεία.Τα γνωρίζου-
με όμως όλα; Όχι!! Δεν τα 
γνωρίζουμε όλα. Υπάρχουν 
λοιπόν ακόμα άλλα οκτώ ( 
8 ) στατιστικά στοιχεία που 
θα πρέπει να γνωρίζουμε, 
για να κατανοήσουμε κα-
λύτερα τις λειτουργίες του 
Instagram….
1.  Αναρτήστε τα βίντεο σας 
στις 21:00, για να λάβετε 
έως και 34% περισσότερο 
engagement
Σύμφωνα με την πλατφόρ-
μα CoSchedule, οι καλύ-
τερες ώρες για να αναρ-
τήσετε τα βίντεο σας είναι 
μεταξύ 20:00 με 21:00, με 
τις καλύτερες ημέρες να 
αποτελούν τη Δευτέρα και 
τη Πέμπτη.

2. Οι φωτογραφίες λαμ-
βάνουν 34% περισσότερα 
likes σε σχέση με τα βίντεο
Μπορεί στο Facebook να 
βλέπουμε ένα τεράστιο 

πλεονέκτημα στις αναρτή-
σεις που περιλαμβάνουν 
βίντεο, αλλά το ίδιο δεν 
συμβαίνει στο Instagram.
Συγκεκριμένα, σύμφωνα με 
το άρθρο που δημοσίευσε 
το AdWeek, οι αναρτήσεις 
με φωτογραφία λαμβάνουν 
κατά μέσο όρο 34% περισ-
σότερα likes σε σχέση με 
αυτές που περιλαμβάνουν 
βίντεο.
Αν λάβουμε υπόψη μας 
πως η παρακολούθηση βί-
ντεο στο Instagram έχει 
αυξηθεί κατά 40%, τα στα-
τιστικά δεν βγάζουν νόη-
μα! Η εξήγηση όμως είναι 
πολύ απλή. Οι χρήστες 
αφιερώνοντας χρόνο στην 
παρακολούθηση ενός βί-
ντεο, «αμελούν» να κάνουν 
like και έτσι παρουσιάζεται 
αυτή η δυσαναλογία μετα-
ξύ παρακολούθησης βίντεο 
και likes.
3. Οι φωτογραφίες που 
περιλαμβάνουν πρόσωπα, 
λαμβάνουν 38% περισσό-
τερα Likes
Όταν μιλάμε για φωτογρα-
φία στο Instagram, δεν 
είναι απαραίτητο να μιλά-
με για κοντινές λήψεις ή 
selfies. Αρκεί μόνο η φωτο-
γραφία να περιλαμβάνει το 
πρόσωπο ενός ανθρώπου 
και «αυτόματα» αυξάνονται 
οι πιθανότητες σας να πά-
ρετε περισσότερα likes.
Είναι καθαρά θέμα ψυχο-
λογίας του ανθρώπου της 
ταύτισης με το περιεχόμε-
νο. Δεν έχει να κάνει με τον 
αλγόριθμο που επεξεργά-
ζεται το Instagram ή άλλες 
τεχνικές παραμέτρους.
Έτσι εάν θέλετε να προ-
βάλετε κάποιο προϊόν σας, 
χρήσιμο θα ήταν να βρείτε 

έναν τρόπο ώστε να περι-
λαμβάνει και κάποιο άτομο 
μέσα και θα δείτε τα like 
σας να ανεβαίνουν κατακό-
ρυφα!
4. Το 65% των κορυφαίων 
αναρτήσεων περιλαμβάνει 
προϊόντα
Μιας και είπαμε για προϊό-
ντα λοιπόν, ερχόμαστε στο 
επόμενο σημαντικό στατι-
στικό στοιχείο.
Θα έχετε ίσως διαβάσει 
αρκετές φορές σε διάφορα 
blogs, πως η ιδανική ανα-
λογία αναρτήσεων μεταξύ 
χρήσιμου / ενδιαφέροντος 
υλικού και προώθησης των 
προϊόντων / υπηρεσιών σας 
είναι 80 / 20. Αυτό σημαίνει 
πως για κάθε 2 αναρτήσεις 
που κάνετε στα κοινωνικά 
δίκτυα οι οποίες προωθούν 
το brand σας, θα πρέπει 
να κάνετε 8 αναρτήσεις οι 
οποίες περιλαμβάνουν χρή-
σιμο ή / και ενδιαφέρον πε-
ριεχόμενο για τον χρήστη.
Σύμφωνα με το L2 όμως, 
ο κανόνας αυτός τείνει 
να μην ισχύει 100% στο 
Instagram. Κι αυτό συμ-
βαίνει γιατί πολλά brands 
αναζητούν έξυπνους, πρω-
τότυπους  και δημιουρ-
γικούς τρόπους, ώστε να 
προβάλλουν τα προϊόντα 
τους μέσα από πιο γενικές 
λήψεις, οι οποίες αφαιρούν 
το «ξερό» στοιχείο του self 
- promo.
5. Το πιο δημοφιλές φίλ-
τρο στο Instagram, είναι το 
Clarendon
Άραγε υπάρχει δημοφιλές 
φίλτρο στο Instagram; Ναι, 
υπάρχει δημοφιλές φίλ-
τρο σύμφωνα με στατιστι-
κή ανάλυση ακόμα και για 
αυτό!

Σύμφωνα με την δημοφιλή 
πλατφόρμα δημιουργίας 
posters / banners, Canva, 
το φίλτρο Clarendon απο-
τελεί το πιο δημοφιλές φίλ-
τρο από τα 40 φίλτρα που 
διαθέτει το Instagram και 
μάλιστα σε 119 χώρες!

Όπως αναφέρει το άρθρο 
του Canva, η επιλογή φίλ-
τρου δείχνει να σχετίζεται 
άμεσα και με το περιεχόμε-
νο της φωτογραφίας. Έτσι 
λοιπόν και πιο συγκεκριμέ-
να:
• Για αναρτήσεις 
που περιλαμβάνουν "φύση", 
το πιο δημοφιλές φίλτρο 
είναι το Valencia, 
• Για αναρτήσεις 
που έχουν να κάνουν με 
τον κόσμο της μόδας, το 
πιο δημοφιλές είναι το 
Kelvin, 
• Για αναρτήσεις 
που έχουν να κάνουν με 
το φαγητό είναι το Skyline, 
ενώ 
• Για τις αναρτήσεις 
των selfies όλος περιέρ-
γως, κανένα! 
6.  Το 59% των χρηστών 
ηλικίας 18-29 αποτελούν 
ενεργοί χρήστες της πλατ-
φόρμας
Αν το brand σας απευθύνε-
ται σε αυτές τις ηλικίες και 
δεν έχετε μπει ακόμα στον 
κόσμο του instagram, τότε 
έχετε ήδη αργήσει και πρέ-
πει να ξεκινήστε σήμερα!

7. Το 50% των κειμένων 
που συνοδεύουν τις αναρ-
τήσεις περιλαμβάνουν 
emoji
Αυτό μάλλον θα το έχετε 
διαπιστώσει και οι ίδιοι. 
Οι χρήστες λατρεύουν τα 

emoji, αφού δίνουν και δεί-
χνουν χρώμα, ζωντάνια και 
αποτελούν έναν επιπλέον 
τρόπο έκφρασης για αυ-
τούς!
Σύμφωνα μάλιστα με άρ-
θρο του BBC, τα emoji 
αποτελούν αυτή τη στιγμή 
την πιο ραγδαία αυξανόμε-
νη σε χρήση γλώσσα στην 
Αγγλία! Ναι, τα emoji!
Σύμφωνα με έρευνα του 
Instagram, η χρήση των 
emoji παρουσιάζει γενικό-
τερη αύξηση σε όλο τον 
πλανήτη. Πρώτη χώρα σε 
χρήση emoji με ποσοστό  
63% των αναρτήσεων από 
Φιλανδούς, περιλαμβάνουν 
emoji.

Δείτε τα αντίστοιχα στα-
τιστικά για μερικές ακόμη 
χώρες:
Γαλλία:  50%
Αγγλία:  48%
Γερμανία:  
47%
Ιταλία:  45%
Ρωσία:  45%
Ισπανία:  40%
Ιαπωνία:  39%
Η.Π.Α.:  38%

8. Το 25% των διαφημίσε-
ων στο Instagram είναι σε 

μορφή βίντεο.
Σύμφωνα με το 
sensortower, η ραγδαία 
αύξηση της χρήσης του 
βίντεο στα κοινωνικά δί-
κτυα έχει περάσει και στο 
διαφημιστικό κομμάτι του 
instagram.
Εδώ θα πρέπει να υπενθυ-
μίζουμε, πως τα βίντεο στο 
instagram δεν μπορούν να 
ξεπερνούν τα 60 δευτερό-
λεπτα, ενώ είναι σημαντικό 
να έχετε κερδίσει την προ-
σοχή και το ενδιαφέρον του 
επισκέπτη μέσα στα πρώτα 
30 από αυτά.

 -- Μπορείτε να μας 
στέλνετε τις απορίες αλλά 
και τις ερωτήσεις σας ή 
προβληματισμούς που έχε-
τε, καθώς και προβλήματα 
που αντιμετωπίζετε σχετικά 
με πωλήσεις ή τεχνολογία 
στο email: 
piliotis@enachannel.gr

Επίσης μπορείτε να δια-
βάσετε όλα τα νέα για την 
τεχνολογία αλλά και τα άρ-
θρα στο site: 
www.enanews.gr 

και στην κατηγορία: 
Οικονομία → Τεχνολογία.



ΔΕΥ. – ΤΕΤ. - ΠΑΡ. 
02:00	 Αναλυτής	(Ε)
04:00	 Engine	Power	(Ε)
04:30	 Εξελίξεις	(Ε)
06:00	 Εδώ	Είμαστε	
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	
Απλά
18:30	 Μαζί
19:30 ENA Live News
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Αυτόπτης		 	
	 Μάρτυρας
23:00	 Εξελίξεις
00:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΤΡΙΤΗ - ΠΕΜΠΤΗ
01:30	 Αναλυτής	(Ε)	
03:30 Engine Power
04:00	 Εξ-Ιστορώ	(Ε)
05:00	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	(Ε)	
06:00	 Εδώ	Είμαστε
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας		 	
	 Απλά
18:30	 Μαζί
19:30 ENA Live News 
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	
23:00	 Εξ-Ιστορώ
00:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
03:30	 Ελληνική	Ταινία	
50:00	 Ιστορικά	Γεγονότα		
	 (Ε)	
06:00 Εδώ	Είμαστε 
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις

 ΣΑΒΒΑΤΟ - ΚΥΡΙΑΚΗ
01:30	 Πάμε	Τσάρκα
02:30	 Όλο	Υγεία
03:30	 Άνθρωποι	(Ε)
04:00	 Πυξίδα	
05:00	 Imam	Baildi	(Ε)
06:00	 Εξ	Ιστορώ
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:00	 Τηλεπωλήσεις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30 Engine Power
15:00	 Άνθρωποι	(Ε)
15:30	 Πάμε	Διακοπές	(Ε)	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Meet	The	Chef	(Ε)
18:30	 Για	μια	
	 ομορφότερη	ζωή
19:30	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	(Ε)	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
21:30	 Ένα	Τραγούδι		 	
	 Ακόμα	
23:30	 Εξ-Ιστορώ
00:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
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ΔΕΥΤΕΡΑ – ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ        

06:00-08:00	 Μουσικό	πρόγραμμα
08:00-10:00	 Πρωινός	Καφές	
	 	 με	τον	Απόστολο	Ατζεμιδάκη
10:00-11:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου
11:00-12:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου	και	
	 	 Νίκος	Δελλατόλας
12:00-12:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
12:00-13:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
13:00-13:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
13:05-14:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
14:00-15:00	 Μαγκαζίνο
	 	 Γιάννης	Παπαδόπουλος
15:00-15:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
15:00-16:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
17:00-19:00	 Γιώργος	Γεωργίου
18:00-18:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
18:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-19:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
19:05-20:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
20:00-20:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
20:05-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα

ΣΑΒΒΑΤΟ – ΚΥΡΙΑΚΗ

06:00-10:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
10:00-12:00	 Πάνος	Αμυράς
12:00-15:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
15:00-16:00	 Δημήτρης	Μάρκου
16:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-22:00	 Real	Sports
22:00-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα

www.enachannel.gr  |  2510 231033 www.enaradio.gr
2510. 832555
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ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΩ ΕΠΙΧΕΙΡΩ

Το νέο πρόγραμμα 
«Εξοικονομώ Επι-
χειρώ» είναι προ-

σανατολισμένο στις πολύ 
μικρές, μικρές και μεσαίες 
επιχειρήσεις με στόχο την 
μείωση του αυξημένου 
ενεργειακού κόστους και 
του περιβαλλοντικού απο-
τυπώματος τους.

Νέο Πρόγραμμα Εξοικο-
νομώ για Επιχειρήσεις & 
Ξενοδοχεία

Ο προϋπολογισμός δημό-
σιας δαπάνης της δράσης 
ανέρχεται συνολικά σε 200 
εκατ. € και θα κατανέμεται 
διακριτά σε 100 εκατ. € για 
τους κλάδους Εμπορίου και 
Υπηρεσιών και σε 100 εκατ. 
€ για τον κλάδο Τουρισμού. 
Κάθε επιχείρηση μπορεί 
πλέον να αναβαθμιστεί 
ενεργειακά με επιδότηση 
έως και 50%!
Επιλέξιμες για τη Δράση 
είναι όλες οι επιχειρήσεις 
των κλάδων:

 D Εμπορίου
 D Υπηρεσιών
 D Τουρισμού

Για τους κλάδους εμπο-
ρίου και υπηρεσιών ενι-
σχύονται έργα συνολικού 
προϋπολογισμού ύψους 
επένδυσης έως 100.000 
ευρώ.

Για τον κλάδο του του-
ρισμού ενισχύονται έργα 
συνολικού προϋπολογι-
σμού ύψους επένδυσης 
από 50.000 ευρώ έως και 
500.000 ευρώ. Η δυνα-
μικότητα της μονάδας θα 
πρέπει να είναι έως εκατό 
(100) κλίνες.

Προϋποθέσεις συμμετο-
χής:

• Η επιχείρηση να είναι 
εν ενεργεία τουλάχι-
στον τα τελευταία 2 
έτη.

• Η έδρα της να βρίσκε-
ται εντός Ελληνικής 
Επικράτειας.

• Να λειτουργεί νόμιμα.
• Να μη κινδυνεύει από 

πτώχευση, εκκαθάριση 
ή αναγκαστική διαχεί-
ριση.

• Έχει καταταγεί βάσει 

του πρώτου Πιστοποι-
ητικού Ενεργειακής 
Απόδοσης (Α’ ΠΕΑ) σε 
κατηγορία χαμηλότερη 
ή ίση της Γ

• Να λειτουργεί απο-
κλειστικά με μία από 
τις ακόλουθες μορ-
φές: Ανώνυμη Εταιρία, 
Εταιρία Περιορισμένης 
Ευθύνης, Ομόρρυθμη 
Εταιρία ή Ετερόρρυθ-
μη Εταιρία, Ι.Κ.Ε, Ατο-
μική Επιχείρηση, Κοι-
νωνική Συνεταιριστική 
Επιχείρηση.

• Να δεσμευτεί ότι οι 
δαπάνες που περιλαμ-
βάνονται στη συγκε-
κριμένη αίτηση χρημα-
τοδότησης δεν έχουν 
χρηματοδοτηθεί, εντα-
χθεί και δεν θα υπο-
βληθούν προς έγκριση 
χρηματοδότησης σε 
άλλο πρόγραμμα. 

• Να υπάρχει ιδιοκτησία 
ή παραχώρηση χρήσης 
ή μίσθωση ή νόμιμη 
σύσταση επικαρπίας 
επί του ακινήτου για 
χρονικό διάστημα 6 
ετών μετά την ολοκλή-

ρωση της επένδυσης 
για τις μικρομεσαίες 
επιχειρήσεις.

Το πρόγραμμα θα περι-
λαμβάνει:

Ενεργειακές αναβαθμίσεις 
κτηριακών υποδομών

• Αντικατάσταση Κου-
φωμάτων.

• Τοποθέτηση/ αναβάθ-
μιση Θερμομόνωσης.

• Αναβάθμιση συστήμα-
τος Θέρμανσης/ Ψύ-
ξης.

• Αναβάθμιση συστήμα-
τος Αερισμού.

• Σύστημα παροχής Ζε-
στού Νερού Χρήσης με 
ΑΠΕ.

• Εγκατάσταση Φωτο-
βολταϊκών συστημά-
των.

• Επεμβάσεις αναβάθμι-
σης συστήματος Φωτι-
σμού τεχνολογίας LED.

• Λοιπές Παρεμβάσεις 
Εξοικονόμησης (smart 
home, συστήματα βελ-
τίωσης ποιότητας ισχύ-
ος).

Ενεργειακή αναβάθμιση 
της παραγωγικής διαδικα-
σίας
• Αναβάθμιση συστημά-

των παραγωγής και δι-
ανομής θερμικής ενέρ-
γειας.

• Αντικατάσταση κινητή-
ρων και αντλιών.

10 λόγοι για να επιλέ-
ξεις την Partners Esco 
για την ενεργειακή ανα-
βάθμιση του ακινήτου 
σου! 

1. Εμπειρία 10 ετών σε 
περισσότερα από 700 έργα 
ενεργειακής αναβάθμισης
2 Άριστη γνώση του αντι-
κειμένου
3 Πιστοποίηση και εγγύ-
ηση αποτελεσμάτων 
4. Υψηλής ποιότητας υλι-
κά και μελέτες
5. Πιστοποιημένη εται-
ρεία για την κατασκευή 
Παθητικών Κτιρίων
6. Υποστήριξη του έργου 
από εξειδικευμένους μηχα-
νικούς
7. Ακρίβεια στο συντονι-
σμό όλων των εργασιών 

και των εμπλεκόμε-ν ω ν 
συνεργείων
8. Δίκτυο συνεργατών σε 
όλη την Ελλάδα
9. Απόλυτη αξιοπιστία 
και ευθύνη διεκπεραίωσης 
του προγράμματος
10. Εταιρεία ESCo 
(Energy Services 
Company) με εγγυημένη 
απόδοση μέσω υπογρα-
φής Σύμβασης Ενεργεια-
κής Απόδοσης (ΣΕΑ) και 
με χρήση μέτρων και υπη-
ρεσιών βελτίωσης ενεργει-
ακής αποδοτικότητας για 
την ανάληψη τεχνικών και 
οικονομικών κινδύνων, με 
σκοπό την επίτευξη των 
συμφωνημένων στόχων.

Η εταιρεία μας αναλαμβά-
νει όλη τη διαδικασία του 
προγράμματος, από την αρ-
χικό έλεγχο των εγγράφων 
σας έως και την ολοκλήρω-
ση του έργου. 

Καραγιαννίδου Φωτεινή
Υπεύθυνη μάρκετινγκ & 

επικοινωνίας MBA 
Partners Esco
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Με ορίζοντα το ΟΣΔΕ 
2024 φτιάχνονται οι 
φάκελοι των Νέων 
Αγροτών, ετοιμάζεται η 
λίστα μοριοδότησης

Αυτήν την περίοδο λοιπόν 
είναι το πιο κρίσιμο διά-
στημα, ενόψει του ανοίγμα-
τος των αιτήσεων ΟΣΔΕ 
μέσα στο μήνα, αναφέρουν 
οι μελετητές, καθώς οι 
υποψήφιοι θα πρέπει:

Να κανονίσουν τις μεταβι-
βάσεις αγροτεμαχίων και 
ζώων ώστε να πιάσουν τις 
αρχικές Τυπικές Αποδόσεις 
ένταξης στο πρόγραμμα.
Να φροντίσουν για την εγ-
γραφή τους στο Μητρώο 
Αγροτών και Αγροτικών 
Εκμεταλλεύσεων ως ως 
«επαγγελματίας αγρότης 
νεοεισερχόμενος στον 
αγροτικό τομέα».
Αν δεν έχουν ολοκληρώσει 

τις στρατιωτικές τους υπο-
χρεώσεις να κανονίσουν 
έγκαιρα, έτσι ώστε, έως το 
τέλος του 2025 να έχουν 
τελειώσει από το «φαντα-
ρικό» τους. 
Να βγάλουν δίπλωμα οδή-
γησης για τρακτέρ, κάτι που 
εξετάζεται να μετρά θετικά 
στην υποψηφιότητα με κά-
ποια επιπλέον μόρια.
Βασικό προαπαιτούμενο θα 
είναι κι η άδεια λειτουργίας 

όταν πρόκειται για κτηνο-
τροφικές εκμεταλλεύσεις, 
η οποία αν και θα ζητηθεί 
στο τέλος είναι κρίσιμο να 
ξεκινήσουν έγκαιρα οι ενδι-
αφερόμενοι τη διαδικασία 
για την εξασφάλισή της.

Γιώργος Κοντονής
Agronews

Με ορίζοντα το ΟΣΔΕ 2024 φτιάχνονται οι φάκελοι Νέων 
Αγροτών
Μπορεί η προκήρυξη των Νέων Αγροτών 2024 να είναι προγραμματισμένη για τον ερχόμενο Νοέμβριο, ωστόσο η προετοιμασία για 
τους φακέλους υποψηφιότητας ήδη έχει ξεκινήσει.

Ο «κόμπος έχει φτάσει στο 
χτένι» από τη δράση των 
αετονύχηδων, που, συνή-
θως, έχουν κοινό σημείο 
αναφοράς, καθώς με τις 
αθέμιτες αυτές πρακτικές 
τους συν τοις άλλοις κυρι-
ολεκτικά πλουτίζουν σε βά-
ρος όλων των υπολοίπων 
νομοταγών τυποποιητών 
και εμπόρων ακτινιδίου, 
είτε πρόκειται για οργανώ-
σεις παραγωγών, είτε για 
ιδιωτικές επιχειρήσεις.

Το πρόβλημα της κατά συρ-
ροή καταστρατήγησης της 
νομοθεσίας τόσο σε σχέση 
με το χρόνο έναρξης της 
συγκομιδής, όσο και της 
διακίνησης εισαγόμενων 
ακτινιδίων, που «βαφτίζο-
νται» ελληνικά και πωλού-
νται με τεράστια περιθώρια 
κέρδους, απασχόλησε τη 
γενική συνέλευση της υπό 
αναγνώριση Εθνικής Διε-
παγγελματικής Οργάνωσης 
Ακτινιδίου και προτίθεται 
να αναλάβει πρωτοβουλί-
ες για να μπει μια τάξη στο 
χώρο.

Σύμφωνα με πληροφορί-
ες του Agronews και της 
Agrenda, στη διάρκεια της 
συνέλευσης, η οποία πραγ-
ματοποιήθηκε την Τρίτη 12 
Μαρτίου στη Θεσσαλονίκη, 
οι παριστάμενοι εκπρό-
σωποι παραγωγών, τυπο-
ποιητές και έμποροι του 
προϊόντος, αποφάσισαν να 
θέσουν «τον δάκτυλον επί 

των τύπον των ήλων» και 
να ζητήσουν τροποποίηση 
της υφιστάμενης νομοθε-
σίας, με αυστηροποίηση και 
διεύρυνση των προβλεπό-
μενων κυρώσεων, καθώς 
και εντατικοποίηση των 
ελέγχων στα κτήματα, αλλά 
και στις πύλες εισόδου και 
εξόδου της χώρες.

Τα πρόστιμα που ισχύουν 
είναι χάδια, ήταν η λογι-
κή των τοποθετήσεων και 
συμφωνήθηκε να επιδιω-
χθεί συνάντηση με τον αρ-
μόδιο υπουργό Αγροτικής 
Ανάπτυξης και Τροφίμων, 
αλλά εάν είναι δυνατό, 
ακόμη και με τον πρωθυ-
πουργό, για να τους τεθεί 
το αίτημα της αυστηροποί-
ησης.

Το σκεπτικό είναι να πολ-
λαπλασιαστεί το πρόστι-
μο που προβλέπεται με το 
υπάρχον θεσμικό πλαίσιο κι 
επιπλέον να αφαιρείται και 
η άδεια του διακινητή, ενώ 
ταυτόχρονα να καθίσταται 
υπεύθυνος και ο παραγω-
γός και να του επιβάλλο-
νται αντίστοιχα δυσβάστα-
χτα πρόστιμα, γιατί, όπως 
μας τονίστηκε από πηγή 
που μετείχε στη συνέλευση, 
«το βαλς θέλει δύο για να 
χορευτεί».

Αν κι απόλυτα σαφής εικό-
να για το μέγεθος του προ-
βλήματος δεν είναι δυνατό 
να διαμορφωθεί, λόγω της 

παραβατικότητας που κα-
λύπτει την δράση τους, τα 
κυκλώματα αυτά τον περ-
σινό Αύγουστο και Σεπτέμ-
βριο, υπολογίζεται πως δι-
ακίνησαν έως και 50.000 
τόνους ακτινίδια πρόωρης 
συγκομιδής, ατυποποίητα, 
με 3%-4% brix, αντί για 
6,5% που είναι το ελάχι-
στο, ώστε να θεωρείται ένα 
φρούτο ώριμο για κοπή.

«Πέρυσι το κακό παράγινε. 
Καθώς το νότιο ημισφαίριο 
είχε εξαντλήσει τα αποθέ-
ματά του τότε, η διεθνής 
αγορά ζητούσε ελληνικά 
ακτινίδια και οι επιτήδειοι 
διακινητές τα αγόραζαν με 
0,70 – 0,80 λεπτά το κιλό 
και τα πουλούσαν με 2 έως 
και 2,20 ευρώ το κιλό, απο-
κομίζοντας τεράστια κέρ-
δη, αφού με τις ισχύουσες 
ποινές χάδι, σήμερα, ακόμη 
και αν πιαστεί ένα φορτίο, 
στα 10-15 που διακινεί 
κάποιος, το πρόστιμο είναι 
ελάχιστο μπροστά στο όφε-
λος που αποκομίζει», λέει η 
πηγή μας.

Με κίνητρο το τεράστιο 
κέρδος, κατά τις ίδιες πλη-
ροφορίες, «δρουν τα κυ-
κλώματα και με τις ελληνο-
ποιήσεις, ενώ υπολογίζεται 
πως ξεπερνούν τους 1.000 
τόνους οι εισαγωγές ακτι-
νιδίων από το Ιράν, μέσω 
Τουρκίας τα οποία στην 
πλειονότητά τους φημο-
λογείται ότι μεταπωλήθη-

καν ως ελληνικά, σε πολύ 
υψηλότερη τιμή. Και στις 
δύο περιπτώσεις το μεγάλο 
θύμα των παραβατικών συ-
μπεριφορών είναι το ελλη-
νικό ακτινίδιο».

Πέραν αυτών, στη συνέλευ-
ση έγινε αποτίμηση και της 
χρονιάς που κλείνει, καθώς 
και κάποιες προβλέψεις για 
την επικείμενη. Στο πλαί-
σιο αυτό, τονίστηκε πως 
παραγωγικά το 2023, το 
τονάζ ήταν μειωμένο κατά 
35%-40% και διαμορφώ-
θηκε γύρω στους 240.000 
τόνους ακτινίδια.

Στο εμπορικό κομμάτι, η 
χρονιά εξελίσσεται ικανο-
ποιητικά, με τις τιμές την 
περίοδο που διανύουμε 
-και με το 80%-85% της 
παραγωγής να έχει ήδη 
πωληθεί- να αγγίζουν ακό-
μη και τα 2 ευρώ το κιλό, 
στο τυποποιημένο φρούτο 
των 100 γραμμαρίων. Για 
τον παραγωγό η εκκαθάρι-
ση έδωσε ένα εύρος τιμών 
από 0,80 ευρώ το κιλό έως 
και 1,10 ευρώ το κιλό, με 
το υψηλό άκρο να αφορά 
σε ένα μικρό κομμάτι παρα-
γωγής υψηλής ποιότητας.

Συζητήθηκαν, ακόμη, τα 
προβλήματα που προκλή-
θηκαν από την αναδρομο-
λόγηση των πλοίων, λόγω 
της δράσης των ανταρτών 
Χούθι στη διώρυγα του 
Σουέζ, επιβαρύνοντας με 

1.000 έως 2.000 ευρώ ανά 
κοντέινερ το κόστος μετα-
φοράς, αλλά και σχεδόν 
διπλασιάζοντας το χρόνο 
παράδοσης των προϊόντων 
σε αγορές της Μέσης Ανα-
τολής και της Νοτιονατο-
λικής Ασίας, όπως επίσης 
και κάποιες αρρυθμίες που 
καταγράφηκαν με τις παρα-
δόσεις φορτίων στη Βραζι-
λία, μια αγορά που φέτος 
άνοιξε πρώτη φορά και εί-
ναι κρίσιμο να μην απογο-
ητευτεί.

Για τη φετινή χρονιά εκεί-
νο που επισημάνθηκε είναι 
ότι υπάρχουν επιφυλάξεις 
για το πώς θα εξελιχθούν 
τα καιρικά φαινόμενα, δι-
ότι κυρίως οι κίτρινες ποι-
κιλίες, αλλά και σιγά σιγά 
οι πράσινες, έχουν αρχίσει 
να ανθίζουν και αν μέσα 
στο Μάρτιο ή τον Απρίλιο 
προκύψει παγωνιά ή χαλα-
ζόπτωση, η ζημιά θα είναι 
ανεπανόρθωτη.

Σε σχέση με τον αντα-

γωνισμό, τονίστηκε πως 
το νότιο ημισφαίριο είναι 
όψιμο κατά περίπου δύο 
εβδομάδες και τόσο η Νέα 
Ζηλανδία, όσο και η Χιλή 
εκτιμάται πως θα αρχίσουν 
να συγκομίζουν η πρώτη 
στα τέλη του Απριλίου και η 
δεύτερη στα τέλη Μαρτίου.

Όσον αφορά ειδικότερα 
στη Νέα Ζηλανδία, η πλη-
ροφόρηση που υπάρχει εί-
ναι πως ήδη πραγματοποιεί 
στροφή στα κιτρινόσαρκα 
ακτινίδια και στα επόμενα 
4-5 χρόνια η αναλογία θα 
είναι 70% προς 30%, σε 
βάρος των πρασινόσαρκων.

Τη συζήτηση τέλος απα-
σχόλησε κι η οργάνωση του 
επόμενου Διεθνούς Συνε-
δρίου Ακτινιδίου, την οποία 
έχει αναλάβει η χώρα μας 
μεταξύ 23 και 25 Σεπτεμ-
βρίου του 2024, στην πόλη 
της Άρτας.

fresher.gr

Τα «χάδια» στις ποινές και το µεγάλο κέρδος από 50.000 
τόνους άγουρων ακτινιδίων
Πρόωρες κοπές και «ελληνοποιήσεις» βάζουν «βόμβα» στα θεμέλια της φήμης που έχει «χτίσει», με κόπο, το ελληνικό ακτινίδιο στις 
αγορές του εξωτερικού και υπονομεύουν το μέλλον ενός εθνικού πλέον προϊόντος.

Κατά τη διάρκεια της συ-
νάντησης, που κράτησε 
περίπου 2 ώρες κι έγινε σε 
θετικό κλίμα, συζητήθηκε 
σειρά θεμάτων, που αφο-
ρούν στην γαλακτοπαρα-
γωγό αγελαδοτροφία.

Από την πλευρά των αγε-
λαδοτρόφων της Ένωσης 
Φυλής Χολστάιν Ελλάδας 
ζητήθηκε να υπάρξει στρα-
τηγική ανάπτυξης του κλά-
δου για τη βελτίωση των 
μεγεθών της γαλακτοπα-
ραγωγού αγελαδοτροφίας, 
η οποία σήμερα με ζωικό 
κεφάλαιο, περίπου 80.000 

αγελάδες, δεν καλύπτει 
ούτε καν το 40% των εγ-
χώριων αναγκών.

Ωστόσο, βασικό θέμα της 
συνάντησης ήταν οι εξα-
γωγές ζώντων ζώων προς 
τρίτες χώρες. Τέθηκε το 
ζήτημα των προδιαγραφών 
αλλά και των πρακτικών 
διαδικασιών για τις εξα-
γωγές ή ακόμη και για τις 
επανεξαγωγές βοοειδών 
γαλακτοπαραγωγής προς 
τρίτες χώρες με ενδιάμεσο 
σταθμό μεταφόρτωσης την 
Ελλάδα.

Στη συζήτηση έλαβε μέρος 
κι ο διευθυντής του γρα-
φείου του υφυπουργού 
Σταύρου Κελέτση, Γιάννης 
Μίσκας αλλά και υπηρεσια-
κά στελέχη του υπουργείου 
Αγροτικής Ανάπτυξης και 
Τροφίμων: Θωμάς Αλε-
ξανδρόπουλος, Βασίλης 
Μιχαλόπουλος και Νίκος 
Μανέτας. Μεταξύ των στε-
λεχών της Ένωσης Φυλής 
Χολστάιν Ελλάδας ήταν o 
πρόεδρος Ηλίας Κοτόπου-
λος και ο επίτιμος πρόε-
δρος Θανάσης Βασιλέκας.

tyrokomos.gr

Άµεσα νέα στρατηγική αύξησης της γαλακτοπαραγωγού 
αγελαδοτροφίας, µεγάλο το περιθώριο βελτίωσης
Στην ανάγκη κατάρτισης μίας στρατηγικής που θα οδηγήσει στην βελτίωση των μεγεθών της γαλακτοπαραγωγού αγελαδοτροφίας 
στη χώρα στάθηκαν τα στελέχη της Ένωσης Φυλής Χολστάιν Ελλάδας στο πλαίσιο συνάντησης με τον υφυπουργό Αγροτικής 
Ανάπτυξης και αρμόδιο για την Κτηνοτροφία, Σταύρου Κελέτση.
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Οι παραπάνω καταχωρήσεις δεν αποτελούν διαφημιστικό προϊόν αλλά ενημέρωση των αναγνωστών
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ΚΑΒΑΛΑ

ΕΛΕΥΘΕΡΟΥΠΟΛΗ

ΧΡΥΣΟΥΠΟΛΗ

ΘΑΣΟΣ
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  Πληροφορίες
Το γραφείο και οι συνεργάτες της Bee Project, δραστηριοποιούνται στον χώρο του real estate στην πόλη και στον νομό Καβάλας. Αποτελεί νέο μέλος της μεγάλης αλυσίδας της 
Bee Real Estate κι έχει στόχο να δημιουργήσει ένα ποιοτικό χαρτοφυλάκιο επιλεγμένων ακινήτων προς διάθεση.

Σήμερα το δίκτυο μας, ξεπερνά τα στενά όρια των μεσιτικών γραφείων προσφέροντας ένα σύνολο υπηρεσιών, καλύπτοντας όλες τις πιθανές ανάγκες των πελατών του σε ότι 
αφορά στην διαχείριση της ακίνητης περιουσίας τους. Η Bee Project ,στοχεύει να κατακτήσει σύντομα μία περίοπτη θέση στην αγορά παρέχοντας υπηρεσίες υψηλού επιπέδου στο 
πελατολόγιό της. Ο σεβασμός προς τους συνεργάτες και προς τους πελάτες μας, είναι μία αξία που μας διέπει.

Το όραμα της Bee Project , είναι να γίνει το αποτελεσματικότερο γραφείο, επενδύοντας σε ένα δίκαιο WIN/WIN , σύστημα κτηματομεσιτικών υπηρεσιών .

Η επαγγελματική επάρκεια των συνεργατών σε συνδυασμό με την συνέπεια και το ήθος , αποτελούν τα εχέγγυα που διαχωρίζουν το γραφείο μας από τον ανταγωνισμό.

bee-realestate.gr

Χαρακτηριστικά
176 τ.μ.
3 Υπνοδωμάτια
2 Μπάνια
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 3
Επίπεδα: 2
WC: 2
Θέρμανση : Κλιματισμός
Έτος Κατασκευής : 2021

Μεζονέτα
Βύρωνας (Καβάλα)
250.000 € 1.420 €/τ.μ. Κωδικός: 351001-46

Χαρακτηριστικά
87 τ.μ.
2 Υπνοδωμάτια
1 Μπάνιο
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 1
Θέρμανση :
Έτος Κατασκευής : 2022

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
135.000€ 1.552/τ.μ. Κωδικός: 351002-29

Χαρακτηριστικά
126 τ.μ.
3 Υπνοδωμάτια
1 Μπάνιο
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 1
WC: 1
Θέρμανση : Άλλο
Έτος Κατασκευής : 2022

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
188.000€ 1.492/τ.μ. Κωδικός: 351001-5

Χαρακτηριστικά
85 τ.μ.
1 Μπάνιο

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 5
WC: 1
Θέρμανση : ΑΝΤΛΙΑ ΘΕΡ-
ΜΟΤΗΤΑΣ
Έτος Κατασκευής : 1978
Έτος Ανακαίνισης : 2021

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
180.000 € 2.118 €/τ.μ. Κωδικός: 351001-24

Διαμέρισμα, Δεξαμενή (Καβά-
λα), 270.000€ 2.523€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 107 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking. 
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 4, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο, Έτος Κατα-
σκευής : 2002

Κωδικός: 351001-28
___________________

Μονοκατοικία, Νέα Πέρα-
μος (Ελευθερές), 180.000€ 
1.314€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 137 τ.μ., 4 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, Επίπεδα: 3, WC: 3, 
Θέρμανση: Κεντρική Πετρέλαιο, 
Έτος Κατασκευής: 2017.

Κωδικός: 351001-32
 ___________________

Μεζονέτα, Καβάλα (Ν. Καβάλας)

250.000€ 1.773€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 141 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 5, Επίπεδα: 2, WC: 1, 
Θέρμανση: Κλιματισμός, Έτος 
Κατασκευής: 2021.

Κωδικός: 351001-11
___________________

Διαμέρισμα, Αγ. Ιωάννης (Καβά-
λα), 70.000€ 660€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 106 τ.μ., 2 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0.5, Θέρμανση: Κλιματι-
σμός, Έτος Ανακαίνισης: 2000.

Κωδικός: 351001-2038
___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 1150.000€ 
1.643€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 70 τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 3, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο, Έτος Κατα-

σκευής: 2009.
Κωδικός: 351001-49

___________________

Διαμέρισμα, Καλαμίτσα (Καβά-
λα), 340.000€ 2.125€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 160 τ.μ., 4 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 4, Επίπεδα: 2, WC: 2, 
Θέρμανση: Κλιματισμός, Έτος 
Κατασκευής: 2022.

Κωδικός: 351001-14
___________________

Διαμέρισμα, Αμυγδαλεώ-
νας (Φίλιπποι), 110.000€ 
1.183€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 93 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 2,  WC: 1, Θέρμανση: 
Κλιματισμός, Έτος Κατασκευής: 
2021.

Κωδικός: 351001-10
___________________

Γκαρσονιέρα, Αμυγδαλεώνας 
(Φίλιπποι), 33.000€ 971€/τ.μ..
Χαρακτηριστικά: 34τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, WC: 1,  Θέρμανση: 
Κλιματισμός,  Έτος Κατασκευής: 
2021.

Κωδικός: 351001-9
___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 110.000€ 
2.037€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 54 τ.μ.,  1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: Όρο-
φος: 3, WC: 1,
Θέρμανση: Αυτόνομη Πετρέλαιο, 
Έτος Κατασκευής: 2019.

Κωδικός: 351001-34
___________________

Διαμέρισμα, Ποταμούδια (Κα-
βάλα) 47.000€ 922€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 51 τ.μ.,1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 

Όροφος: 0, Θέρμανση: Αυτόνομη 
Πετρέλαιο,  Έτος Κατασκευής: 
2007, Έτος Ανακαίνισης: 2021.
Κωδικός: 351001-60

___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 145.000€ 
2.132€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 68 τ.μ.,  2 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 3, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο,  Έτος Κα-
τασκευής : 2019.

Κωδικός:  351001-35
 ____________________

Διαμέρισμα, Πύργος (Ελευθε-
ρές), 2.000.000€ 31.746€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 63 τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, WC: 1, Θέρμανση: 
Κλιματισμός, Έτος Κατασκευής: 
2019

Κωδικός: 351001-38

2511 104 227
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Έντεκα συλλήψεις 
έγιναν στην Ξάνθη, 
με τη συνδρομή 3 
αστυνομικών σκύλων 
και άλλες έντεκα σε 
Καβάλα, Δράμα, Ξάνθη 
και Αλεξανδρούπολη.

Στο πλαίσιο στοχευμένων 
δράσεων για την 
καταπολέμηση της 
διάδοσης των ναρκωτικών, 
συνελήφθησαν κατά το 
χρονικό διάστημα από 7 

έως και 13-3-2024 σε 
περιοχές της Ανατολικής 
Μακεδονίας και Θράκης, 
από αστυνομικούς των 
Διευθύνσεων Αστυνομίας 
Δράμας, Καβάλας, Ξάνθης 
και Αλεξανδρούπολης 

22 ημεδαποί δράστες, 
σε βάρος των οποίων 
σχηματίσθηκαν έντεκα 
ξεχωριστές δικογραφίες για 
εγκληματική οργάνωση και 
παραβάσεις της νομοθεσίας 
περί εξαρτησιογόνων 
ουσιών και περί όπλων, 
κατά περίπτωση.

Στην πρώτη περίπτωση, 
την 12-3-2024 το πρωί, 
σε περιοχές της Ξάνθης, 
αστυνομικοί του Τμήματος 
Ασφαλείας Ξάνθης, με τη 
συνδρομή αστυνομικών της 
Διεύθυνσης Αστυνομίας 
Ξάνθης, των αστυνομικών 
σκύλων «JACK» και «LAIKA» 
της Διεύθυνσης Αστυνομίας 
Αλεξανδρούπολης και 
του αστυνομικού σκύλου 
«VERA» της Διεύθυνσης 
Αστυνομίας Δράμας 
συνέλαβαν 11 ημεδαπούς 
για σύσταση και συμμετοχή 
σε εγκληματική οργάνωση, 
καθώς και για παραβάσεις 
της νομοθεσίας περί 
εξαρτησιογόνων ουσιών, 
ενώ έχουν ταυτοποιηθεί 

και αναζητούνται ακόμη 
τρείς ημεδαποί – μέλη της 
οργάνωσης.

Ειδικότερα, μετά από 
κατάλληλη αξιοποίηση 
πληροφοριών σχετικά με 
μεταφορά, αποθήκευση 
και διακίνηση ναρκωτικών 
ουσιών στην ευρύτερη 
περιοχή της Ξάνθης, 
π ρ α γ μ α τ ο π ο ι ή θ η κ ε 
οργανωμένη επιχείρηση, 
κατά τη διάρκεια της 
οποίας οι αστυνομικοί 
συνέλαβαν τους δράστες, 
διότι σε έρευνες που 
πραγματοποίησαν σε 
11 οικίες εντόπισαν και 
κατάσχεσαν συνολικά 4 
οχήματα ως μέσα τέλεσης 
αξιόποινων πράξεων, 22,3 
γραμμάρια ακατέργαστης 
κάνναβης, μικροποσότητα 
κοκαΐνης, 23 συσκευές 
κινητών τηλεφώνων, 1 
ηλεκτρονική ζυγαριά, 1 
φορητό υπολογιστή, 1 
tablet και 220 γραμμάρια 
σκόνη αγνώστου 
συστάσεως.

Επιπλέον σε δέκα ακόμα 
περιπτώσεις, κατά το 
ανωτέρω χρονικό διάστημα 
συνελήφθησαν έντεκα 
ημεδαποί σε περιοχές 
της Δράμας, Καβάλας και 
Αλεξανδρούπολης διότι 
βρέθηκαν συνολικά και 
κατασχέθηκαν από έξι 
οικίες και την κατοχή των 
δραστών κατά περίπτωση 
85,47 γραμμάρια 
ακατέργαστης κάνναβης, 
10 ναρκωτικά δισκία, ένα 
μαχαίρι, χρηματικό ποσό 
και μία ζυγαριά ακριβείας.

Οι δικογραφίες 
υποβλήθηκαν στους 
αρμόδιους Εισαγγελείς, 
ενώ την προανάκριση 
για τις έντεκα 
υποθέσεις ενήργησαν η 
Υποδιεύθυνση Ασφάλειας 
Αλεξανδρούπολης και 
τα Τμήματα Ασφαλείας 
Δράμας, Καβάλας και 
Ξάνθης.

Πηγή: www.kavalapost.gr

Ανατολική Μακεδονία-Θράκη  
Είκοσι δύο συλλήψεις για ναρκωτικά σε µια εβδοµάδα

ΔΙΚΗΓΟΡΟΙ

Aκόμη μια επιτυχία του 
Λιμενικού Φυλάκιου 
Ελευθέρων του 
Κεντρικού Λιμεναρχείου 
Καβάλας, καθώς σε 
έλεγχο που διενεργήθηκε 
τις απογευματινές ώρες 
της Τετάρτης 13/3 
από στελέχη του στη 

Νέα Πέραμο Καβάλας, 
διαπιστώθηκε ότι 3 
αλλοδαποί, ηλικίας 30, 
32 και 33 ετών, είχαν 
αλιεύσει και μετέφεραν 
με ΙΧΕ όχημα 6.070 
τεμάχια του είδους 
«Αχινός», καθ’ υπέρβαση 
του επιτρεπόμενου 

ορίου και κάτω των 
π ρ ο β λ ε π ό μ ε ν ω ν 
διαστάσεων, συνολικού 
καθαρού βάρους 190 
κιλών.

Από το Κεντρικό 
Λιμεναρχείο Καβάλας, που 
διενεργεί την προανάκριση 

συνελήφθησαν ο 32χρονος 
και ο 33χρονος και 
αναζητείται ο 30χρονος, 
ενώ η ανωτέρω ποσότητα 
αχινών κατασχέθηκε και 
επαναποντίστηκε στη 
θάλασσα.

Λιμεναρχείο Καβάλας 
Έβγαλαν περισσότερους από 6.000 αχινούς από τη θάλασσα

«Χειροπέδες» σε 12 
μέλη της συμμορίας - 
«Προϊόν» πολύμηνης 
π α ρ α κ ο λ ο ύ θ η σ η ς 
οι συλλήψεις - 

Κατασχέθηκαν, μεταξύ 
άλλων, σχεδόν δύο κιλά 
ακατέργαστης κάνναβης 
και μικροποσότητα 
κοκαΐνης

Συνελήφθησαν την Πέμπτη 
14 Μαρτίου 2024 σε 
περιοχές της Δράμας και 
της Θεσσαλονίκης, στο 
πλαίσιο συντονισμένης 
επιχείρησης των 
αστυνομικών του Τμήματος 
Ασφάλειας Δράμας, με τη 
συνδρομή αστυνομικών 
της Ομάδας Πρόληψης και 
Καταστολή Εγκλήματος και 
του αστυνομικού σκύλου 
VERA της ίδιας Υπηρεσίας, 
καθώς και αστυνομικών 
του Τμήματος Συνοριακής 
Φύλαξης Νευροκοπίου 
Δράμας, δώδεκα (12) μέλη 
εγκληματικής οργάνωσης, 
πέντε ημεδαποί και επτά 
αλλοδαποί, ενώ η σχετική 
δικογραφία περιλαμβάνει 

και ακόμη 25 άτομα – μέλη 
της συμμορίας, τα οποία 
δραστηριοποιούνταν στη 
διακίνηση ναρκωτικών.

Από την πολύμηνη 
επιτήρηση της δράσης 
του κυκλώματος και την 
πρόοδο των ερευνών, 
εξακριβώθηκε ότι από τον 
μήνα Ιούνιο του έτους 
2022 έως και τον Μάρτιο 
του 2024, οι παραπάνω 
δράστες είχαν συγκροτήσει 
εγκληματική σπείρα, με 
διακριτούς ρόλους, η 
οποία δραστηριοποιούνταν 
στη εισαγωγή στη Χώρα 
ναρκωτικών ουσιών και 
διακίνηση αυτών στους 
νομούς Θεσσαλονίκης, 

Καβάλας και Δράμας. 
Σημειώνεται ότι, τα επτά 
μέλη, είναι ήδη έγκλειστοι 
σε καταστήματα κράτησης.

Επιπλέον, στο πλαίσιο της 
έρευνας προέκυψε ότι η 
οργάνωση προμήθευε με 
ναρκωτικά τουλάχιστον 
267 άτομα.

Ακολούθησε καλά 
οργανωμένη αστυνομική 
επιχείρηση, κατά τη διάρκεια 
της οποίας συνελήφθησαν 
οι δράστες και σε έρευνες 
που πραγματοποιήθηκαν 
σε τέσσερις οικίες των 
δραστών, καθώς επίσης και 
στην κατοχή τους βρέθηκαν 
και κατασχέθηκαν:

• 7 συσκευασίες με 
ακατέργαστη κάνναβη, 
συνολικού βάρους 
ενός κιλού και 926,7 
γραμμαρίων,

• 2 συσκευασίες με 
μ ι κ ρ ο π ο σ ό τ η τ α 
κοκαΐνης,

• το χρηματικό ποσό των 
3.250 Ευρώ,

• 2 ζυγαριές ακριβείας 
και

• κινητά τηλέφωνα.

Οι συλληφθέντες θα 
οδηγηθούν στον αρμόδιο 
Εισαγγελέα, ενώ την 
προανάκριση ενεργεί το 
Τμήμα Ασφάλειας Δράμας.

ΕΛΑΣ 
Εξάρθρωση σπείρας ναρκωτικών µε «πλοκάµια» σε Καβάλα, 
Δράµα και Θεσσαλονίκη
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Αν και «η Περιφέρεια ΑΜ-Θ 
δεν έχει την αρμοδιότη-
τα της συντήρησης των 
αθλητικών εγκαταστάσεων, 
εντούτοις καταβάλει μια 
προσπάθεια για την ανα-
βάθμιση των αθλητικών 
εγκαταστάσεων προς όφε-
λος της κοινωνίας, καθώς 
αφουγκράζεται τις ανάγκες 
των πολιτών και των ομά-
δων. Σκοπός μας είναι να 
βοηθήσουμε να χρηματο-
δοτηθούν αναγκαία έργα, 
κύρια από τα τομεακά προ-
γράμματα και όχι αποκλει-

στικά από τα δικά μας κον-
δύλια. Αυτή είναι η άποψη 
της διοίκησης του Χριστό-
δουλου Τοψίδη και γι’ αυτό 
συνεργαζόμαστε με τους 
βουλευτές και τον πρώτο 
βαθμό τοπικής αυτοδιοί-
κησης τόσο για τις αθλητι-
κές υποδομές όσο και για 
τις κάθε είδους υποδομές» 
τόνισαν, τόσο ο Αντιπεριφε-
ρειάρχης Καβάλας, Θεόδω-
ρος Μαρκόπουλος όσο και 
ο Εντεταλμένος Σύμβου-
λος για αθλητικά θέματα, 
Στέλιος Ιγνατιάδης. «Στη 

συγκεκριμένη περίπτωση ο 
πρώην υπουργός και βου-
λευτής Καβάλας, Νίκος Πα-
ναγιωτόπουλος συνέβαλλε 
καταλυτικά στην προκείμε-
νη προσπάθεια», πρόσθε-
σαν.

Από τον κ. Ιγνατιάδη ανα-
φέρθηκε ότι ήδη η Περι-
φέρεια ΑΜ-Θ έχει χρημα-
τοδοτήσει με το ποσό των 
70.000 ευρώ τον Δήμο Κα-
βάλας για τη βελτίωση των 
αθλητικών εγκαταστάσεων 
στο γήπεδο «Ανθή Καρα-
γιάννη», ενώ ακολουθεί και 
μια επιπλέον χρηματοδότη-
ση με απόφαση του Περι-
φερειάρχη, Χριστόδουλου 
Τοψίδη, ύψους 100.000 
ευρώ προς τον Δήμο Καβά-
λας, για το ίδιο γήπεδο.

Ο ίδιος ο Νίκος Παναγιω-
τόπουλος σημείωσε ότι 
από τις επαφές που είχε με 
τον αρμόδιο υφυπουργό 

Αθλητισμού, Γιάννη Βούρ-
τση διαπίστωσε ότι υπάρχει 
θετική στάση για τη χρη-
ματοδότηση των αναγκαί-
ων έργων των αθλητικών 
εγκαταστάσεων της Περι-
φερειακής Ενότητας Καβά-
λας που χρήζουν άμεσης 
επέμβασης. Πόσο μάλλον 
που επίκειται και η άνοδος 
της ομάδας της πόλης μας 
σε υψηλότερη κατηγορία, 
όπως ανέφερε.

Ο κ. Παναγιωτόπουλος 
πρόσθεσε, επίσης, ότι «κα-
ταβάλει αυτή την προσπά-
θεια για να καλυφθούν τα 
κενά και οι ελλείψεις στις 
αθλητικές εγκαταστάσεις, 
ώστε να αναβαθμιστούν για 
να μπορέσουν να φιλοξενή-
σουν μεγάλες αθλητικές δι-
οργανώσεις και να καταστεί 
η Καβάλα, ένας ελκυστικός 
προορισμός για τους αθλη-
τές.

Στον σχεδιασμό των έργων 
περιλαμβάνονται και μεγά-
λες παρεμβάσεις στο «Ανθή 
Καραγιάννη», όπως η κατα-
σκευή του στεγάστρου, του 
ταρτάν και της αναβάθμι-
σης των προβολέων, για να 
γίνουμε ξανά μάρτυρες σο-
βαρών προβλημάτων φω-
τισμού, όπως συνέβη πρό-
σφατα σε αγώνα του ΑΟΚ 
που διεξήχθη σε ημιφώς, 
όπως τόνισε χαρακτηριστι-
κά. Αναφορά έγινε και για 
το «Βερούλειο», το οποίο 
μπορεί να ανακατασκευά-
στηκε σχετικά πρόσφατα 
όπως τόνισε ο κ. Παναγιω-
τόπουλος, αλλά η μεγάλη 
και συστηματική χρήση έχει 
δημιουργήσει φθορές.

Συμπερασματικά τόνισε ο 
κ. Παναγιωτόπουλος ότι 
«είμαστε εδώ μαζί με την 
Περιφέρεια ΑΜ-Θ και την 
Περιφερειακή Ενότητα Κα-
βάλας ώστε να βοηθήσου-

με τον Δήμο Καβάλας στο 
να αναβαθμιστούν οι αθλη-
τικές εγκαταστάσεις, για 
να μπορούν να καλύψουν 
και τις ανάγκες της ανόδου 
του ΑΟΚ στο πρωτάθλημα 
του ποδοσφαίρου. Είναι μια 
συλλογική προσπάθεια για 
να βοηθήσουμε όλοι τον 
Δήμο Καβάλας και όποιον 
άλλον δήμο έχει θέμα».

Τέλος γνωστοποίησε ότι 
σύντομα αναμένεται να 
υπάρξουν καλές ειδήσεις 
και για το Κλειστό της Νέας 
Περάμου. Από τον Εντε-
ταλμένο Σύμβουλο Στέλιο 
Ιγνατιάδη έγινε αναφορά 
και στο αίτημα επέκτασης 
της πίστας μηχανοκίνητου 
αθλητισμού στις Κρηνίδες, 
καθώς και στην ένταξη σε 
χρηματοδοτικό πλαίσιο του 
ποδοσφαιρικού γηπέδου 
του Λιμένα Θάσου.

www.kavalapost.gr

Η συνδροµή της Περιφέρειας ΑΜ-Θ στην αναβάθµιση των 
αθλητικών εγκαταστάσεων της Καβάλας

Ενα βήμα πιο κοντά στη 
λύση του βρίσκεται το 
σοβαρό πρόβλημα με 
τον αγωνιστικό χώρο 
στο Βερούλειο στάδιο 
στην Καβάλα! Όπως εί-
ναι γνωστό σε όλους η 
αθλητική εγκατάσταση 
η ανακαίνιση του οποί-
ου ολοκληρώθηκε τον 
Αύγουστο του 2019, 
βρίσκεται σε άθλια κα-
τάσταση εξαιτίας της 
υπερχρησιμοποίησης 
του κεντρικού γηπέδου, 
που έχει χλοοτάπητα.

Αυτός ο χλοοτάπητας το 
τελευταίο (ειδικά) διάστημα 
και ιδίως μετά από βροχές 
θυμίζει περισσότερο σε… 
βούρκο παρά σε αγωνι-
στικό χώρο όπου παίζεται 

ποδόσφαιρο, γεγονός που 
έχει προκαλέσει πολλά πα-
ράπονα και διαμαρτυρίες 
από παράγοντες, αθλητές, 
αλλά και γονείς των μικρών 
παιδιών που προπονούνται 
στις Ακαδημίες των 3 ιστο-
ρικών συλλόγων που έχουν 
έδρα στο Βερούλειο.

Συνεπώς η λύση που προ-
κρίνεται, είναι αυτή που 
λειτουργεί με επιτυχία εδώ 
και πολλά χρόνια στο Λεκα-
νοπέδιο της Αθήνας, όπου 
κι εκεί υπάρχουν πολλά 
σωματεία που χρησιμο-
ποιούν τα ίδια γήπεδα για 
προπονήσεις και αγώνες. Ο 
Συνθετικός Χλοοτάπητας! 
Γι’ αυτή τη λύση μίλησε ο 
Εντεταλμένος Σύμβουλος 
Αθλητισμού της ΑΜΘ Στέ-

λιος Ιγνατιάδης τονίζοντας 
ότι θα είναι τελευταίας τε-
χνολογίας, γεγονός που 
παίζει ιδιαίτερη σημασία 
αναφορικά με την ασφά-
λεια των αθλητών.

Για να χρηματοδοτηθεί 
όμως ένα τέτοιο έργο, 
όπως και πολλά άλλα, 
θα πρέπει να υπάρχουν 
οι σχετικές μελέτες! Αυτό 
άλλωστε άκουσε τόσο ο 
κ. Ιγνατιάδης, όσο και ο 
βουλευτής Καβάλας Νίκος 
Παναγιωτόπουλος από τον 
Υφυπουργό Αθλητισμού 
Γιάννη Βρούτση, στη συ-
νάντηση που είχαν για τα 
έργα που πρέπει να γίνουν 
στο «Ανθή Καραγιάννη». 
Μια τέτοια μελέτη λοιπόν 
για την τοποθέτηση συνθε-

τικού χλοοτάπητα στο κε-
ντρικό γήπεδο του Βερού-
λειου σταδίου, παρέδωσε 
το πρωί της Τρίτης 12/3 
ο Στέλιος Ιγνατιάδης στον 
Δήμαρχο Καβάλας Θόδωρο 
Μουριάδη, η οποία σύμφω-
να με πληροφορίες υπήρχε 
και το μόνο που χρειάζεται 
είναι να επικαιροποιηθεί, 
έτσι ώστε να κατατεθεί και 
στη συνέχεια να αναζητηθεί 
η χρηματοδότηση

www.kavalapost.gr.

Μελέτη για την τοποθέτηση πλαστικού χλοοτάπητα στο 
Βερούλειο

Ποιες παρεμβάσεις θα γίνουν στο «Ανθή Καραγιάννη» και για ποιους άλλους αθλητικούς χώρους έγινε αίτημα για 
την αναβάθμισή το

Ο εντεταλμένος σύμβουλος αθλητισμού ΑΜΘ Στέλιος Ιγνατιάδης την παρέδωσε στον Δήμαρχο Καβάλας Θόδωρο 
Μουριάδη – Απομένει να επικαιροποιηθεί και να ξεκινήσει η διαδικασία για την αναζήτηση χρηματοδότησης

Τη σύνθεση της νέας 
Εκτελεστικής και Ελε-
γκτικής Επιτροπής, κα-
θώς και τα μέλη της 
Πειθαρχικής Επιτροπής 
ανακοίνωσε ο Σύνδε-
σμος Προπονητών Πο-
δοσφαίρου Καβάλας, 
όπως προέκυψαν μετά 
τις αρχαιρεσίες της 11ης 
Μαρτίου 2024..

Ο Σύνδεσμος ευχαριστεί 
όλα τα μέλη που παραβρέ-
θηκαν στις αρχαιρεσίες, την 
ΕΠΣ Καβάλας και την Επι-
τροπή Διαιτησίας για την 
παραχώρηση της αίθουσας, 
καθώς και τον Δήμο Καβά-
λας και ειδικά τον αντιδή-
μαρχος, Κυριάκο Σταυρίδη 
για την παροχή της κάλπης.

Η νέα Διοίκηση
• Πρόεδρος: Νικόλαος 

Καραμπετάκης
• Αναπληρωτής πρόε-

δρος: Αντώνιος Λαδά-
κης

• Αντιπρόεδρος Α’: Πα-
ντελής Στυλιανού

• Αντιπρόεδρος Β’: Κώ-
στας Βακιρτζής

• Γενικός γραμματέας: 
Ματθαίος Κλεανθίδης

• Αναπληρωτής γενικός 
γραμματέας: Αλέξης 
Μελισσόπουλος

• Ταμίας: Γιώργος Αγγε-
λίδης

• Μέλη: Σωκράτης Κε-
σαπίδης, Γιώργος Καλ-
λιώρας, Πέτρος Κεκε-
ντζής, Αλέξης Τελίδης

• Αναπληρωματικό μέ-

λος: Ευάγγελος Γιοβα-
νάκης

Για την Ελεγκτική Επι-
τροπή
• Λουκάς Τερμεντζής
• Στυλιανός Αγγελίδης
• Γιώργος Αντωνίου

Τα μέλη της Πειθραρχι-
κής Επιτροπής
• Νικόλαος Καραμπετά-

κης (πρόεδρος)
• Αλέξης Μελισσόπου-

λος (γενικός γραμμα-
τέας)

• Πέτρος Κεκεντζής (μέ-
λος)

www.kavalapost.gr

Η νέα Διοίκηση του Συνδέσµου Προπονητών Ποδοσφαίρου 
Καβάλας
Αναλυτικά η σύνθεση της νέας Εκτελεστικής και Ελεγκτικής Επιτροπής, καθώς και τα μέλη της Πειθαρχικής Επιτροπής
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Μία από τις μεγαλύτερες 
βραδιές στην ευρωπαϊκή 
ιστορία των ελληνικών 
ομάδων, γράφτηκε στην 
Μπάτσκα Τοπόλα της 
Σερβίας.

Ο Ολυμπιακός διέλυσε 

6-1 την τυπικά γηπεδού-
χο Μακάμπι Τελ Αβίβ στην 
παράταση και έγινε η πρώ-
τη ομάδα στα χρονικά των 
ευρωπαϊκών κυπέλλων που 
ανατρέπει διαφορά τριών 
γκολ εντός έδρας ήττας, 
αφού είχε χάσει 4-1 στο 

«Καραϊσκάκης». Έτσι, η ελ-
ληνική ομάδα προκρίθη-
κε στους «8» του Europa 
Conference League.

Τα γκολ των θριαμβευτών 
πέτυχαν οι Ποντένσε (10΄), 
Φορτούνης (36΄), Ελ Καα-

μπί (45+3΄, 65΄), Γιόβετιτς 
(93΄), Ελ Αραμπί (104΄) 
ενώ για τους Ισραηλινούς 
σκόραρε με πέναλτι ο Ζα-
χάβι στο 57΄. Ένα πρώτο 
ημίχρονο βγαλμένο απο τα 
πιο τρελά όνειρα των φί-
λων του Ολυμπιακού!

Οι παίκτες του Χοσέ Λου-
ίς Μεντιλίμπαρ κατάφε-
ραν μέσα σε 45 λεπτά να 
διαγράψουν το 1-4 του 
πρώτου αγώνα και να αρ-
χίσουν να ονειρεύονται τη 
μεγαλύτερη ανατροπή στην 
Ιστορία των ευρωπαϊκών 
διοργανώσεων. Στο 10΄ ο 
Ποντένσε με σουτ από το 
ύψος της περιοχής έστειλε 
τη μπάλα «δοκάρι και μέσα» 
δίνοντας το έναυσμα για το 
μεγάλο «μπαμ»!

Στο 25΄ ο Ελ Κααμπί έχα-
σε μεγάλη ευκαιρία με τον 
Μισπάτι να πραγματοποιεί 
εκπληκτική επέμβαση.

Στο 36΄ ο Ποντένσε έκλε-
ψε τη μπάλα και έβγαλε 
μπαλιά «πάρε-βάλε» στον 
Κώστα Φορτούνη ο οποίος 

έγραψε το 0-2.

Και στις καθυστερήσεις 
(45+3΄) ο Ελ Κααμπί με 
κεφαλιά μετά από σέντρα 
ακριβείας του Ποντένσε 
έφερε το ζευγάρι στα ίσια.

Έμενε ακόμα ένα ημίχρο-
νο, ενώ η Μακάμπι έμοιαζε 
εντελώς αποσυντονισμέ-
νη. Το σοκ ήταν απίστευτο 
για τους Ισραηλινούς που 
πίστεψαν ότι η ρεβάνς θα 
είχε διαδικαστικό χαρακτή-
ρα. Στο 57΄ ο Κανιτσόβσκι 
βρέθηκε σε θέση βολής 
και ο Ρέτσος τον ανέτρεψε 
μέσα στην περιοχή. Ο Ζα-
χάβι ανέλαβε την εκτέλεση 
μειώνοντας σε 3-1.

Στο 65΄ από σέντρα του 
Ορτέγκα, ο Ελ Κααμπί με 
εκπληκτικό «ψαλίδι» πέτυχε 
το γκολ της βραδιάς, ισο-
φαρίζοντας ξανά το σκορ 
του πρώτου αγώνα.

Τα πάντα πλέον κρέμονταν 
σε μία κλωστή και στο 3ο 
λεπτό των καθυστερήσεων 
ο Γιόβετιτς βρέθηκε σε θέση 
βολής, αλλά το πλασέ του 
έφυγε ελάχιστα άουτ.

Έτσι, το ματς οδηγήθηκε 
στην παράταση. Εκεί, με το 
«καλησπέρα» (93΄) ο Γιόβε-
τιτς έγραψε από κοντά το 
1-5 μετά από εκτέλεση φά-
ουλ του Φορτούνη και πλέ-
ον ο «Θρύλος» κρατούσε 
την πρόκριση στα χέρια του.

Τη σιγούρεψε στην εκπνοή 
του ημιχρόνου της παράτα-
σης (104΄) με τον Μασού-

ρα να δέχεται εκπληκτική 
κάθετη του Έσε και στη συ-
νέχεια να περνάει στον Ελ 
Αραμπί ο οποίος απλώς την 
«έσπρωξε» στα δίχτυα.

Ο Ολυμπιακός έγραψε 
ιστορία και θα είναι παρών 
το μεσημέρι (15:00) στην 
κλήρωση των προημιτε-
λικών και των ημιτελικών, 
πριν από το μεγάλο ραντε-
βού της 29ης Μαϊου στην 
OPAP Arena.

Διαιτητής: Μαουρίτσιο Μα-
ριάνι (Ιταλία)
Κίτρινες: Νταβίντα, Νταβι-
τζάτζα - Φορτούνης, Πο-
ντένσε
Οι συνθέσεις:
ΜΑΚΑΜΠΙ ΤΕΛ ΑΒΙΒ (Ρόμπι 
Κιν): Μισπάτι, Σαχάρ (91΄ 
Αβ. Κοέν), Ναχμίας, Σαμπο-
ρίτ, Ρεβίβο (113΄ Νταβιτζά-
τζα), Πέρετζ, φαν Όβερεεμ 
(74΄ Τούργκεμαν), Κανι-
τσόβσκι, Ντάβιντα, Μίλσον 
(16΄λ.τρ. Μπίτον, 108΄ 
Μποντόσο), Ζαχάβι (108΄ 
Γιον. Κοέν).
ΟΛΥΜΠΙΑΚΟΣ (Χοσέ Λου-
ϊς Μεντιλίμπαρ): Τζολάκης, 
Ροντινέι (106΄ Κίνι), Ρέ-
τσος, Κάρμο, Ορτέγκα, Έσε, 
Τσικίνιο, Όρτα (82΄ Γιόβε-
τιτς), Φορτούνης (95΄ Μα-
σούρας), Ποντένσε (103΄ 
Ιμπόρα), Ελ Κααμπί (88΄ Ελ 
Αραμπί)

Conference League 
Μακάµπι Τελ Αβίβ-Ολυµπιακός 1-6: Θρυλική πρόκριση στους 8

Στην ιστορία του στα Ευ-
ρωπαϊκά κύπελλα ο ΠΑΟΚ 
δεν είχε καταφέρει ποτέ να 
ανατρέψει ένα εις βάρος 
του 2-0 μετά τον πρώτο 
αγώνα...

Μια φορά το άγγιξε στις 
αρχές της δεκαετίας του 
'80, αλλά ο Χρήστος Δημό-
πουλος αστόχησε στη δια-
δικασία των πέναλτι στον 
επαναληπτικό της Τούμπας 
και η (σπουδαία τότε) Άι-
ντραχτ Φρανκφούρτης 
πήρε την πρόκριση.

Σήμερα όμως η ομάδα του 
Ραζβάν Λουτσέσκου σκόρ-
πισε κυριολεκτικά την Ντι-
νάμο Ζάγκρεμπ επικρατώ-
ντας με το επιβλητικό 5-1 
και ανατρέποντας το 2-0 
του Μάκσιμιρ...

Κι όταν ο Γερμανός διαι-
τητής Όσμερς σφύριξε για 
τελευταία φορά οι παίκτες 
του ΠΑΟΚ έγιναν ένα με 
τους 25.000 οπαδούς του 
Δικεφάλου πανηγυρίζοντας 
με την ψυχή τους την τερά-
στια επιτυχία.

ΠΑΟΚ 
Μοναδικές στιγµές στην Τούµπα µετά την επική πρόκριση
Το πάρτι είχε στηθεί από νωρίς, αλλά με το τελευταίο σφύριγμα όλη η Τούμπα σηκώθηκε στο πόδι

Ο συγκλονιστικός Ολυμπιακός ισοφάρισε από το α' ημίχρονο το 1-4 του πρώτου αγώνα, καθώς προηγήθηκε 3-0 - Κι 
όταν οι Ισραηλινοί μείωσαν, ο Ελ Κααμπί έκανε το 1-4, που δεν άλλαξε στην κανονική διάρκεια - Στην παράταση 
Γιόβετιτς και Ελ Αραμπί ολοκλήρωσαν τον θρίαμβο


